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ما را در تلگرام دنبال کنید

 ۶۰درصد از بیمه شدگان تامین اجتماعی به تبع سرپرست بیمه شده 
از مزایای بیمه استفاده می کنند

کرونا   شمار   بیمه شدگان 
مشاغل آزاد  را  بالا   برد

بیابان زایی نفس کرمان را بریدهبیابان زایی نفس کرمان را بریده
به بهانه روز جهانی بیابان زداییبه بهانه روز جهانی بیابان زدایی

 رئیس شورای اسلامی شهر فهرج:

فنی وحرفه ای 
 فهرج تعطیل است

خط و نشان 
دامپزشکی جیرفت 
برای دست فروشان 

دوره گرد ماهی
رئیس اداره دامپزشکی شهرستان جیرفت گفت:با 
خودروهای دوره گردی که بدون مجوز و در شرایط 
غیر بهداشــتی به فروش ماهی و دیگر فرآورده های 
خام دامی در شهرســتان اقــدام می کنند، برخورد 
قانونی می شــود. رحمان مقبلی اظهارکرد: فروش 
ماهی توسط دست فروشان اصلًا توجیه پذیر نیست 
و شــهروندان تحت هیچ شــرایطی به آن ها اعتماد 

نکنند.
مقبلــی با تاکیــد بر اهمیــت صدور مجــوز حمل 
بهداشــتی، ابراز کرد: خودروهای حمــل هرگونه 
فرآورده خام دامی باید دارای مجوز حمل بهداشتی 

از اداره دامپزشکی مبدأ باشند.

نتایج یک پژوهش نشان می دهد که ۴۰ درصد از بیمه شدگان سازمان تامین  اجتماعی در  ۹ ماهه 
 سال ۱۴۰۰، بیمه شدگان اصلی هستند که ۸۹ درصد آنها را بیمه شده  شاغل تشکیل می دهند.

پمپ های غیرمجاز نصب 
شده بر روی شبکه آب شهر 

کرمان جمع آوری می شود
 نماینده مردم سیرجان و بردسیر:

اغلب بانک ها دنبال 
واحدهای تولیدی 

 بزرگ هستند

 رییس کل دادگستری استان کرمان:

۹۵۰۰ چاه غیرمجاز 
 در کرمان وجود دارد

نماینده مردم شهرستان های سیرجان و بردسیر گفت:یکی  از عیوب کار 
بانک های استان این است که همه دنبال ۱۰ واحد برتر استان بوده و بقیه 
واحد های تولیدی را فراموش کرده اند. شهباز حسن پور در جلسه شورای 
گفتگوی دولت و بخش خصوصی گفت:واقعیت مطلب این الان اغلب 
واحد های تولیدی استان تعطیل هستند و باید از ظرفیت قانونی مسئولان 

استان استفاده شود.

رئیس کل  دادگستری استان کرمان در دیدار با مدیرعامل و معاونین 
آب منطقه ای استان کرمان گفت: تامین منابع آبی از جدی ترین مشکلات 

کشور است.
حجت الاسلام حمیدی افزود: در سطح دنیا راه کار های بسیار خوبی برای 
مدیریت منابع آبی صورت گرفته  و این موضوعات در کشور ما نیز باید مورد 
توجه قرار گیرد؛ زیرا وضعیت اقلیمی کشور هر ساله خشک تر می شود و از 
این رو باید به موضوع مدیریت مصرف آب در حوزه های شرب، کشاورزی 

و صنعتی حرکت کنیم. 

استاندار کرمان:

روش های نوین 
تامین مالی 

راه نجات اقتصاد 
کشور است

رئیس شــورای 
اســلامی شــهر 

فهــرج گفت:نیرو هــای اســتخدامی 
فنی و حرفه ای فهرج در شهرستان های 
دیگر مشــغول بکارند و فنی و حرفه ای 

فهرج فعال نیست.
رضا علیزاده گفت: فنی و حرفه ای سال 
۱۳۹۰ در شهرستان فهرج راه اندازی و 
تا سال ۱۳۹۲ بعنوان نمایندگی فنی و 
حرفه ای به مردم خدمات ارائه می کرد ، 
از سال ۱۳۹۲ با چارت سازمانی بصورت 
مستقل راه اندازی شــد و در این راستا 
تعدادی نیرو برای مرکز فنی و حرفه ای 

شهرستان فهرج استخدام شده است.
علیزاده گفــت: نیرو هایی که بنام فهرج 
بکار گیری شده اند در شهرستان دیگر 

مشغول بکار هستند.

صفحه2 را 
بخوانید

بلندنظر و افشاری پور 
در فرمانداری های 
جیرفت و عنبرآباد

ایجاد نیم میلیون 
فرصت شغلی برای پنج 

 دهک پایین درآمدی

در روزی کــه 
استاندار کرمان 

مشــاور خودش در امور جنوب کرمان را 
معرفی کرد، فرماندار شهرستان جیرفت و 
عنبرآباد نیز مشخص شدند. به گزارش »کاغذ 
وطن« محمد مهدی فداکار استاندار کرمان  
احمد بلند نظر را به عنوان فرماندار جیرفت 
و یزدان افشــاری پور را به عنوان فرماندار 

عنبرآباد منصوب کرد.

معاون اشتغال 
و خودکفایــی 

کمیته امــداد برنامه های ایــن نهاد برای 
ایجاد اشــتغال مددجویان در حوزه های 
مختلف را تشــریح کرد و گفت: با توجه به 
انعقــاد تفاهم نامه با ســازمان زندان ها در 
خصوص ایجاد اشتغال برای زندانیان آزاد 
شــده و خانواده های آن ها در سال ۱۴۰۰ 
تــا ۱۴۰۲، ۲۰ هزار فرصت شــغلی طی 
 مدت سه ســال هدف گذاری شده است.
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دلیل قطعی آب چند روز اخیر در برخی از نقاط کرمان چه بود؟

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس: 
چهاردهمین جشنواره گل محمدی در لاله زار برگزار شدتامین آب شرب، صنعت و کشاورزی اولویت استان کرمان است

 وعده های مسئولان برای تامین آب شرب شهر کرمان به 
تابستان امسال نرسید و به گفته مسئولان حداکثر توان آب 

استحصالی پاسخگوی دوسوم نیاز این شهر است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از کرمان ، با وجودی که هنوز 
تابستان با گرما طاقت فرسای خود در پهنه کویری کرمان 
آغاز نشده اما مشکلات تامین آب و افت فشار آن در برخی از 
مناطق شهر باعث نارضایتی مردم شده است؛ هر چند تابستان 
و دغدغه کمبود آب در کرمان حکایت دیروز و امروز نیست و 
مردم کرمان سال ها است با این مشکلات دست و پنجه نرم 
کرده و هر سال به امید تحقق وعده مسئولان خرماپزان کویر 
و عطش و گرمای تابستان را زیر سایه هولناک تنش آبی و 

بحران کمبود آب سپری می کنند.
تا تابستان راهی نمانده و نه راه حل های اورژانسی و کوتاه 
مدت مسئولان چاره معضل کمبود آب کرمان بود و نه 
راهکارهای بلند مدت آنها؛ در این شرایط مردم کلان شهر 
کرمان باید تابستان امسال را هم در شرایطی سپری کنند که 

آب موجود تنها پاسخگوی دو سوم نیاز کرمان است.
خشکسالی های پیاپی، کاهش نزولات آسمانی، پایین رفتن 
سطح سفره های زیرزمینی آب در کنار شبکه فرسوده آب، 
وجود انشعابات غیر مجاز، عدم توجه برخی از مشترکان 
خانگی و دولتی پرمصرف به مدیریت مصرف آب و عدم 
توجه مسئولان به این مسئله و کوتاهی ها و بی توجهی های 
سال های قبل باعث شده که امروز کرمان در یک تنش آبی 
شدید قرار داشته باشد، مشکلی که با وجود پیگیری های 
مسئولان و نمایندگان استان کرمان در مجلس شورای، 

چاره ای برای بحران آب تابستان امسال هم نیست.
به گفته محمد طاهری مدیرعامل سابق شرکت مهندسی آب 
و فاضلاب استان کرمان، آب شرب کلانشهر کرمان توسط 
۱۱۰ چاه تامین می شود که هزار مترمربع در اوج مصرف، 

کمبود آب داریم.
علیرضا عبدیان مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
کرمان هم با اشاره به اینکه با گرم شدن هوا و فرارسیدن فصل 
تابستان طبیعتاً مصرف آب افزایش پیدا می کند و ممکن 
است مشکلاتی برای مشترکین به وجود بیاید گفت: با انتقال 
آب خلیج فارس، کرمان تابستان آینده مشکل تامین آب 

نخواهد داشت.
وی افزود: این اطمینان را به شهروندان می دهیم که کارکنان 
شرکت آبفا در اقصی نقاط استان، تمام تلاش خود را می کنند 
که با توجه به امکانات موجود، آب شرب شهروندان تامین 
شود و انشاءالله با همت دو چندان نیروهای آب و فاضلاب 
و همراهی مردم، فصل تابستان با کمترین مشکل سپری 

خواهد شد.
با این وجود تابستان هنوز آغاز نشده، مشترکان برخی از 
مناطق شهر کرمان تنها چند ساعت در روز از نعمت آب 
برخوردار هستند و گاهی حتی منبع ذخیره آب آنها هم پر 
نمی شود و بقیه ساعات روز باید با همین آب سر کنند. در این 
شرایط حمیدرضا فروغی مدیر امور آبفای شهرستان کرمان 
در گفت وگو با تسنیم با بیان اینکه در شهرستان کرمان به 
شدت با کمبود آب مواجه هستیم اظهار داشت: حداکثر توانی 
که داریم و آبی را از چاه های آب شرب شهر کرمان استحصال 

می کنیم، پاسخگوی دوسوم نیاز آبی ما است.
وی با اشاره به اینکه تاکنون قطع آب کامل و یا جیره بندی 
آب را در هیچ نقطه ای از شهر کرمان نداشتیم، افزود: به دلیل 
کمبود آبی که در شهر کرمان داریم در برخی از ساعات شبانه 
در قسمت هایی از شبکه به ویژه مشترکینی که در انتهای 

شبکه قرار دارند با افت فشار مواجه می شوند.
مدیر امور آبفای شهرستان کرمان با بیان اینکه در برخی از 
مناطق نیز برخی از شهروندان با نصب پمپ مستقیم بر روی 
شبکه تا اندازه ای توان شبکه را کم می کنند که متاسفانه 
باعث قطعی آب برای دیگر مشترکین می شود، گفت: این 
کار غیرقانونی است که ابتدا اخطار داده شده و در صورت عدم 

توجه طبق قانون جمع آوری می شود.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر ما قطعی برنامه ریزی شده 
و جیره بندی آب در کرمان نداریم و از این بابت نمی توان از 
قبل قطعی آب اطلاع رسانی شود، افزود: همشهریان باید از 
قبل با ذخیره سازی مناسب آب داشته باشند تا با مدیریت 
مصرف در ساعاتی که شبکه دچار افت فشار آب می شود، 
بتوانند از آن استفاده کنند. فروغی با اشاره به افت فشار آب در 
شهرک الغدیر، شهرک افضلی پور، ولایت و سیدی، گفت: در 
شهرک الغدیر تنها 5 درصد مشترکین ما دچار مشکل افت 
فشار آب هستند. وی با بیان اینکه شهرک ولایت از مناطقی 
است که امسال دچار مشکل افت فشار آب شده است، ادامه 
داد: مشترکان این شهرک از حدود  ساعت 7 صبح تا یک بعد 
از ظهر دچار مشکل می شوند که در تلاش هستیم تا مشکل 

این شهرک حل شود.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه تامین 
آب شرب از خط انتقال خلیج فارس به کرمان در حال 
انجام است گفت: تامین آب در سه بخش شرب، صنعت 

و کشاورزی اولویت استان است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از کرمان، محمدرضا 
پورابراهیمی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
دیروز شهر کرمان با بیان اینکه انقلاب اسلامی ایران 
برگرفته از مکتب عاشورا است اظهار داشت: انقلاب 
اسلامی ما در ادامه مسیر خود هم متاثر از مکتب عاشورا 

و نهضت امام حسین)ع( است.
وی با گرامیداشت یاد و خاطره شهدا بیان کرد: انقلاب 
اسلامی ایران با جانفشانی خون شهدا به دست آمده 
است و همه ما مدیون ایثار شهدا و رزمندگان در طول 
مدت انقلاب از دفاع مقدس و همچنین شهدای مدافع 

حرم هستیم.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه امروز هر 
چه انقلاب اسلامی حرکت رو به جلو دارد، دشمنی های 
استکبار و هم پیمانانش بیشتر می شود، گفت: دشمنان 
نظام و انقلاب تلاش می کنند تا هر چه بیشتر مردم ما را 

تحت فشار گذاشته و ما را تحریم می کنند.
وی با اشاره به اینکه گذر زمان همه چیز را مشخص کرد، 
افزود:  گذر زمان ماهیت آمریکا را برای همه روشن کرد 
و نشان داد که آنها با اصل اسلام و شیعه مشکل دارند و 

تا زمانی که ما پیرو سیدالشهداء باشیم دست از دشمنی 
با ما برنمی دارند.

وی با بیان اینکه ملت ایران تسلیم خواسته های نامشروع 
آمریکا نمی شود و مقابل زورگویی استکبار در جهان 
می ایستد، همانگونه که مقابل رژیم طاغوت و ستمشاهی 
ایستاده و طاغوت را از کشور بیرون کردند، گفت: مردم 
بارها و در عرصه های مختلف نشان دادند، پیرو و ادامه 

دهنده راه شهدا هستند.
پورابراهیمی با گرامیداشت یاد و خاطره شهید سپهبد 
قاسم سلیمانی افزود: ویژگی مهم حاج قاسم سلیمانی 
اخلاص بود و مردم در تشییع میلیونی حاج قاسم 
قدرشناسی خود را از انقلاب و نظام اسلامی نشان دادند 
و اعلام کردند که مقابل دشمنان نظام تا آخرین قطره 

خون ایستاده اند.
وی با بیان اینکه امروز استاندار جدید کرمان که از 
رزمندگان دوران دفاع مقدس هستند فضای جدیدی را 
در استان به سمت پیشرفت و آبادانی آغاز کردند، گفت: 
ما هم در مجلس اعلام کردیم آماده همکاری با دولت 

هستیم تا ثمرات آن را مردم ما ببینند.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به اینکه 
اولویت استان کرمان تامین آب در هر سه بخش شرب، 
صنعت و کشاورزی است، بیان کرد: خوشبختانه در 
سال های گذشته تامین آب صنعت از خلیج فارس انجام 

شد که کار بزرگی برای کشور بود.
وی با بیان اینکه تامین آب شرب از خط انتقال آب خلیج 
فارس از رفسنجان به کرمان در حال انجام است، ادامه 
داد: جلسات متعددی برگزار شده و خوشبختانه همدلی 

خوبی بین دستگاه های اجرایی وجود دارد.
پورابراهیمی با اشاره به اینکه ۲7 کیلومتر لوله گذاری 
انجام شده و مابقی آن هم در حال انجام است، گفت: 
رونق اقتصادی استان را با جدیت پیگیری می کنیم و 
طرح های اقتصادی بزرگی در این راستا در حال اجرا 

هستند.
وی با بیان اینکه با اجرای ۱5 هزار میلیارد تومان طرح 
اقتصادی در استان که با سرمایه گذاری بخش خصوصی 
انجام می شود موافقت شده است، افزود: زنجیره فولاد 
استان در بخش های مختلف تکمیل و استان کرمان به 

قطب فولادی کشور تبدیل شده است.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به وجود ظرفیت های بزرگی در حوزه صنعت 
مس در استان کرمان، گفت: این ظرفیت باید در خدمت 

استان قرار گرفته و توسعه پیدا کند.
وی با بیان اینکه ایجاد پایانه و بندر خشک در استان 
کرمان مصوب شده است، افزود: امیدواریم مطابق 
برنامه زمان بندی این طرح به نتیجه برسد چرا که رونق 

اقتصادی استان را به دنبال دارد.

چهاردهمین جشنواره گل محمدی لاله زار بعد از دو 
سال وقفه با حضور مردم و مسئولان در بردسیر استان 
کرمان برگزار شد. به گزارش خبرگزاری تسنیم از کرمان 
، چهاردهمین جشنواره گل محمدی صبح روز گذشته  و 
پس از دو سال وقفه با حضور محمدمهدی فداکار استاندار 
کرمان، شهباز حسن پور نماینده مردم سیرجان و بردسیر 
در مجلس شورای اسلامی و تعدادی از مردم و مسئولان 

استانی و محلی در سایت گل لاله زار بردسیر برگزار شد.
محمدمهدی فداکار استاندار کرمان در این آیین با تقدیر از 
برگزارکنندگان این جشنواره اظهار داشت: استان کرمان 
در زمینه صنایع و معادن پیشرفت داشته اما گردشگری 

آن مغفول مانده با وجودی که فضای زیبای گردشی 
استان می تواند کمک بزرگی به رونق مقوله گردشگری 
استان داشته باشد. وی با اشاره به اهمیت رونق گردشگری 
در استان و تاثیر آن بر افزایش درآمد و رونق اقتصادی بیان 
کرد: رونق گردشگری تنوع روحی نیز برای مردم به همراه 
دارد و برگزاری چنین جشنواره هایی می تواند ثمرات 

زیادی برای منطقه و استان به همراه داشته باشد.
شهباز حسن پور نماینده  مردم سیرجان و بردسیر در 
مجلس شورای اسلامی در این آیین با بیان اینکه شیوع 
ویروس کرونا باعث شد که این جشنواره ها دو سال برگزار 
نشود، اظهار داشت: استان کرمان ظرفیت های خوبی در 

حوزه های متفاوت دارد،
وی با اشاره به اینکه حوزه گردشگری در استان 
کرمان با وجود همه ظرفیت ها به اندازه حوزه معدنی و 
کشاورزی رونق نداشته و مغفول مانده است بیان کرد: 
باید از توانمندی ها و ظرفیت ها موجود استان حداکثر 

بهره برداری را داشته باشیم.
حجت الاسلام علی اکبر کرمانی امام جمعه بردسیر نیز در 
این آیین با اشاره به اینکه برگزاری چنین جشنواره هایی و 
ایجاد شادی و نشاط برای اهمیت ویژه ای دارد، گفت: در 
کنار ارتقای ظرفیت های گردشگری و اقتصادی منطقه 
باید به فضای فرهنگی و معنویت نیز توجه لازم انجام شود.

حمزه وفایی  سرپرست فرمانداری بردسیر در این 
آیین با اشاره به اتفاقات مهمی که در حوزه گردشگری، 
کشاورزی، رونق تولید و صادرات گل محمدی در این 
شهرستان رقم خواهد خورد، گفت: لاله زار علاوه بر گل 
محمدی، مستعد رویش انواع گیاهان دارویی بوده و 
کارخانه های گلاب گیری در کنار گلاب، به تهیه انواع دیگر 

عرقیجات گیاهان دارویی نیز مشغول هستند.
وی به ویژگی های منحصربه فرد جغرافیایی این 
شهرستان نیز اشاره کرد و افزود: حدود ۱۰۰ واحد 
تولیدی صنعتی- سنتی و نیمه صنعتی در عرصه تولید 
انواع عرقیجات به ویژه گلاب و فرآورده های آن در این 

شهرستان فعال هستند.
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شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهی مناقصه
شماره 57/الف/03-1401م

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه موضوع : تکمیل پروژه آبرسانی به روستای بن توت شهرستان شهربابک را با برآورد : 23.۹۹۰.۴۰۹.۴3۴ 
ریال و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار : ۱.۱۹۹.52۰.۴۸۰ ریال از محل اعتبارات عمرانی و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 2 نفر و به شماره 2۰۰۱۰۰5۹۶3۰۰۰۰۹7 را از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای گواهی صلاحیت در رشته آب و هم چنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه 

اجتماعی می باشند دعوت می شود جهت دریافت اسناد مناقصه تا ساعت ۱۹ روز پنج شنبه مورخ ۱۴۰۱/۰۴/۰2 به سامانه ستاد مراجعه نمایند. 

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای 

الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد. 

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت ۸ صبح روز شنبه مورخ ۱۴۰۱/۰3/2۸ می باشد.
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ساعت ۱۹ روز دوشنبه مورخ : ۱۴۰۱/۰۴/۱3 .

تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت ۱۴ روز دوشنبه مورخ : ۱۴۰۱/۰۴/۱3 .
زمان بازگشایی پاکت ها ساعت : ۱۱:۰۰ صبح روز سه شنبه مورخ ۱۴۰۱/۰۴/۱۴ .

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف :
آدرس : کرمان- بلوار 22 بهمن – نبش بلوار ساوه- شرکت مهندسی آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها تلفن ۰3۴32222۸2 

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : ۴۱۹3۴- ۰2۱
مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانیدفتر ثبت نام : ۸۸۹۶۹73۸ و ۸5۱۹37۶۸ 

آب سرمایه ملی است؛ آن را درست مصرف کنیم
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افتتاح مرکز جامع توانبخشی و بخش 
آنژیوگرافی عروق محیطی مغزی در 

بیمارستان شهید باهنر کرمان
 سرپرست بیمارستان شــهید باهنر کرمان در  آیین افتتاح مرکز 
جامع توانبخشی و بخش آنژیوگرافی عروق محیطی مغزی با اشاره 
به مراجعه بیماران از استان های دیگر به کرمان، گفت: سال  هاست 

که به بخش آنژیوگرافی عروق محیطی مغزی نیاز داشتیم.
امیررضا صادقی فر ادامه داد: در سال ۱۳۹۹ دستگاه آنژیوگرافی 
عروق محیطی مغزی از محل اعتبارات وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی به مبلغ 8۹۰ هزار یورو خریداری شد و ۲ میلیارد 

تومان نیز هزینه نصب آن شد.
او از اهمیت این دستگاه در تشخیص درســت بیماری سخن به 
میان آورد عنوان کرد: درمان عروق مسدود شده مغزی با استفاده 
از آنژیوگرافی میسر می شود. گفتنی است این دستگاه تصاویر را 

سه بعدی نشان می دهد.
او تشخیص ضایعات مغزی یکی از کارکردهای این دستگاه برشمرد 
و تصریح کرد:بیماری عروق محیطی بر روی شریان های محیطی 
تاثیر می گذارد، به این صورت که موجب ضخیم و ســفت شدن 
شریان خونی شده و انعطاف پذیری عروق را از بین می برد و جریان 

خون را محدود می کند.
صادقی فر در ادامه درباره مرکز جامع توانبخشی گفت: این مرکز 
در ساختمان قدیمی اورژانس این بیمارستان راه اندازی شده است.

او فیزیوتراپی، کاردرمانی، گفتار درمانی، تغذیه را از جمله خدمات 
این مرکز برشــمرد و اظهار کرد: در آینده این مرکز توســعه پیدا 
می کند. با راه اندازی این مرکز می توانیم رشــته های جدیدی در 

دانشگاه علوم پزشکی تعریف کنیم.
سرپرست بیمارســتان شــهید باهنر کرمان تاکید کرد: خدمات 

درمانی این مراکز با تعرفه دولتی خواهد بود.

نصب قطعه خریداری شده 
بر روی موتور پمپ آب

در قلعه گنج
 رئیس اداره امور ع ایری قلعه گنج گفت: در پی از کار افتادن 
شناور موتور پمپ عشایری در روســتای چاه بهمن از توابع 
چاه دادخدا شهرســتان قلعه گنج و خاموش شدن این موتور 
پمپ و وجود مشــکل تامین آب دامداران یک دستگاه شناور 
توسط اداره کل امور عشــایری جنوب کرمان خریداری و بر 

روی موتور پمپ عشایران جازموریان نصب شد.
 احمد صباحی ادامه داد: موتور پمپ عشــایران جازموریان 
قلعه گنج در روســتای چاه بهمن در بخش چاه دادخدا و در 
حاشیه ی جازموریان واقع شده است و آب مصرفی دامداران 
جازموریان را از طریق یک خط لولــه به طول ۲۴ کیلومتر از 
به جازموریان و به آبشــخورهای دام در مراتــع جازموریان 

منتقل می کند.
او گفت: در حال حاضــر نزدیک به صد هزار دام ســنگین و 
ســبک، گاو، گوســاله و گوســفند در جازموریان قلعه گنج 
متعلق به عشایران وجود دارد که آب مورد نیاز این دام ها از 
طریق موتور پمپ عشایری و ذخیره شدن در ده باب آبشخور 

احداثی در جازموریان تامین می شود.
صباحی همچنین افزود: طی یکسال گذشــته پنج هزار متر 
لوله و چهار دســتگاه کف کش و چهار دستگاه تانکر دو هزار 
لیتری ذخیره آب توســط این اداره خریداری به عشــایران 
هشت روستای عشایری از توابع دهســتان مارز چاه دادخدا 

تحویل داده شد.
او خاطر نشــان کــرد: همچنیــن دو چاهک با پنــل انرژی 
خورشیدی برای تامین آب در روستاهای عشایری چاه دادک 

و صولان قلعه گنج فعال می باشد.

۲7 خـرداد امسـال مصـادف شـده اسـت بـا )۱7 
ژوئـن (روز جهانـی بیابـان زدایـی ، روزی کـه برای 
پیشـروی خاک در مسـیر زندگی بشـر بایـد تدبیر 
شـود، شـایدبرای کویرنوردان چیزی زیباتر از کویر 
نباشـد اما این سـاختارهای زیبای خاکی، کرمان را 
با چالشـی بنام افزایش بیابـان و کمبود نفـس رو به 

رو کرده اسـت.
مدیر کل منابـع طبیعی اسـتان کرمان دربـاره این 
پدیـده مـی گویـد: تقریبـا ۲۰ درصـد بیابان هـای 
کشـور در اسـتان کرمـان اسـت و نکتـه مهـم ایـن 
اسـت که ۴و نیم میلیون هکتار آن اراضی حسـاس 
بـا فرسـایش بادی اسـت کـه فقـر پوشـش گیاهی 
در ایـن عرصه هـا بـالا اسـت وباعـث می شـود بـا 
کوچکتریـن وزش بـادی مـا شـاهد طوفـان شـن 

خیـزش گردوخـاک شـویم.
مهـدی رجبـی زاده می گویـد: در شـمال اسـتان 
کرمان ۲8 کانـون بحرانی قـرار دارد که یک میلیون 
و ۲8۰ هـزار هکتار، وسـعت دارند که شـامل اماکن 
مسـکونی، باغـات، اراضـی کشـاورزی و راه هـای 
مواصلاتی اسـت کـه بر اثـر هجـوم شـن های روان 
درحال خـارج شـدن از حالـت زندگی و دسترسـی 
هسـتند و مـا وظیفـه داریـم در اولویـت اول ایـن 
کانون هـای بحرانـی را در اسـتان مدیریـت کنیـم.
 کاهش بارندگی عامل تشدید عوارض منفی 

بیابان زایی
بـه گفتـه او در دهـه اخیـر بـه دلیـل اسـتمرار کم 
بارشـی ما شـاهد بروز عـوارض منفـی بیابـان زایی 

در اسـتان هسـتیم.
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری اسـتان کرمان 
می گوید: تعـداد روز هـای غبار آلود بیشـتر شـده و 
حرکـت شـن های روان و ایجـاد تپه هـای ماسـه ای 
در اطـراف روسـتا ها و بعضـا شـهر های مـا بیشـتر 

شـده است.
او گفت: بـه دلیل اینکه عرصه های ما وسـیع اسـت 
در سـند مقابله با گـرد و غبار اسـتان بایـد تقریبا در 
سـطح 75۰ هزار هکتـار فعالیت مختلـف مدیریت 

بیابان انجـام دهیم.
رجبـی زاده گفـت: اجـرای ایـن سـند یکـی اعتبار 
زیـادی می خواهـد و دوم زمـان طولانـی باید صرف 

کنیم تا ایـن پروژه ها به نتیجه برسـد، مـا مجبوریم 
در کار هـا اولویت بنـدی کنیم.

بـه گفتـه رجبـی اکنـون از ۱۶ شهرسـتان شـمال 
اسـتان ۱۳ شهرسـتان بیابانی یا در معـرض بیابانی 
شـدن اسـت و فعالیت های مختلـف بـرای مقابله با 
بیابـان را در ایـن شهرسـتان ها انجـام می دهیـم و 

حجـم کار بالا اسـت.
او گفـت: در همیـن شهرسـتان ها هـم اولویـت مـا 
۴ شهرسـتان شـرق اسـتان ریـگان، فهـرج، بـم، و 
نرماشیر است. به گفته رجبی در سـال ۹5 در مقابله 
با فرسـایش بادی در شـرق اسـتان اعتبـاری بالغ بر 
5۴۰ میلیـارد تومـان بـرای یـک دوره 5 سـاله نیاز 
بود، ولـی به دلیـل افزایش تـورم و تنگنا هـای مالی 
حـدود ۳۰۰ میلیـارد تومان هزینه شـده اسـت 7۰ 
درصـد پـروژه مانده اسـت بـا قیمت هـای امـروز ۲ 
هزار میلیارد اعتبـار نیاز داریـم تا فعالیت هـا را اجرا 
کنیم تا بتوانیـم یک امنیـت زیسـتی در منطقه به 

وجـود آوریم.
 82  درصد شرایط استان کرمان

 در فاز خشکسالی
مدیر کل هواشناسـی اسـتان کرمان گفت: در سال 
زراعی جاری، تاکنون 8۱ میلیمتر بارش در اسـتان 
داشـتیم که نسـبت به بلند مدت که ۱۲۱ میلیمتر 

اسـت متاسـفانه ۳8 درصد کاهش داریم.
محمـد نکوآمـال  می گویـد: بیشـترین بـارش در 
شهرسـتان منوجان با ۱۶5 میلیمتـر و کمترین در 

شهرسـتان انـار کـه ۳۰ میلی متـر بوده اسـت.
به گفته نکوآمـال ، در مجموع به سـبب بارش هایی 
کـه در دی مـاه در جنـوب اسـتان گـزارش شـده  
شـرایط این منطقه بهتر از بقیه نقاط اسـتان است.

او گفـت: 8۲ درصـد شـرایط اسـتان کرمـان در فاز 
خشکسـالی خفیف تا شـدید قرار دارد و این شرایط 
مناسـبی بـرای منابـع آب و حوزه های آبی اسـتان 

. نیست
مدیـرکل هواشناسـی اسـتان کرمـان می گویـد: 
بطـور کلـی در سـی سـال گذشـته سـال ۱۳۹7 
بدترین شرایط خشکسـالی  برای اسـتان بود  و کلا 
اسـتان کرمـان از سـال ۱۳8۲ تـا کنون در شـرایط 

خشکسـالی قـرار دارد.
به گفته او شـاید در یک سـال یا چند سـالی شـاهد 
بـارش خـوب باشـیم، اما ایـن دلیـل نمی شـود که 

منابـع آبـی و حوزه های مـا پر آب شـود.

معـاون محیـط زیسـت انسـانی اداره کل حفاظت 
محیـط زیسـت اسـتان کرمـان گفـت: متاسـفانه 
چنـد سـالی اسـت کـه در اسـتان و کشـور شـاهد 
پدیـده ریزگرد هسـتم کـه یا منشـأ آن داخلـی و یا 

خارجـی اسـت.
نجمه نظری می گویـد: اسـتان کرمان تحـت تاثیر 
کانون های داخلی و اسـتان های همجوار قرار گرفته 
اسـت و کانـون داخلـی بیشـتر سـمت جازموریان 
اسـت که با خشـک شـدن تالاب تحـت تاثیـر قرار 

می گیریـم.
سرعت بیابان زایی 

در سه سال گذشته بیشتر شده است
به گفتـه نظری مـا روز هـای ناسـالم زیادی در سـه 
سال گذشته در استان داشـتیم و با استفاده بی رویه 
از منابع آبی و پایین رفتن سـطح آب های زیرزمینی 
سرعت بیابان زایی شـدن در اسـتان بالا رفته است.

احمـدی مدیـر کل منابـع طبیعـی و آبخیـزداری 
جنـوب اسـتان کرمـان گفـت: کم آبـی، گرمـا، 
کاهـش بارندگـی، خشکسـالی، گـرد و غبـار و 
ریزگـرد، مشـکلات زیسـت محیطـی سـال های 
اخیر در جنـوب کرمان ضـرورت اجـرای طرح های 
بیابان زدایـی را در ایـن منطقه بیشـتر کرده اسـت.

او می گویـد: عرصه هـای بیابانی در ایـن منطقه یک 
میلیـون و ۲۶۰ هـزار هکتـار اسـت و بیـش از ۳۹۰ 
هزار هکتـار از ایـن عرصه هـا را کانون هـای بحرانی 
فرسـایش بادی تشـکیل می دهند که این کانون ها 
تقریباً در شهرسـتان های تحت پوشـش ایـن اداره 
کل به ویـژه مناطق بیابانـی جازموریـان )قلعه گنج 

و رودبار جنـوب( پراکنده اسـت.
 احمدی عرصه هـای بدون پوشـش گیاهی، بسـتر 
خشک رودها، زمین های کشـاورزی بایر و رها شده 

را از اصلی ترین منابع برداشـت ماسـه عنوان کرد.
او گفت: طـرح محوری بادشـکن اطـراف مـزارع به 
منظـور کنتـرل و کاهش فرسـایش بادی از سـطح 

مزارع اهمیـت دارد.
طرح هایی که مقابل بیابانی شدن 

استان ایستاده اند
بـه گفتـه مدیـر کل منابـع طبیعـی و آبخیـزداری 
جنـوب اسـتان خوشـبختانه در سـال های اخیـر با 
انجام اقدامات شـاخصی نظیـر ایجاد ۳ هـزار و 5۱۱ 
کیلومتر بادشـکن زنده، ۹ هـزارو ۳5۰ هـزار هکتار 

ذخیره نزولات آسـمانی و مدیریت هرزآب از طریق 
احداث هلالی آبگیـر و گوراب، 7 هـزار و ۱۰۰ هکتار 
احیای بیابان با اسـتفاده از روش نهالـکاری، ۲ هزارو 
و ۴۲۳ هکتـار تثبیـت و احیـای تپه های ماسـه ای 
بـا اسـتفاده از روش مالچ پاشـی تـوأم با نهالـکاری، 
تولید بیـش از ۲ میلیون اصلـه نهال و اجـرای طرح 
تعمیم ترسـیب کربن )مدیریت مشارکتی و توسعه 
روسـتایی در سـطح ۶۰۰ هکتار( توانسته ایم بخش 
مهمی از بحران فرسـایش بادی را در سـطح منطقه 

مدیریـت کنیم.
احمـدی گفت: تشـکیل ۱۶ صندوق توسـعه پایدار 
روسـتایی و نهادینـه سـازی ۱۰7 گـروه توسـعه 
روسـتایی با ۱۱85 عضو و همچنین آمـوزش مردم 
و جوامع محلی جهـت اخذ مهارت شـغلی در پروژه 
ترسـیب کربـن بـه تعـداد ۲۹5 نفـر شـغل و طرح 
مطالعاتی انجـام شـده در سـطح ۲55 هـزارو ۲۴۶ 
هکتار را از دیگر اقدامات انجام شـده اداره امور بیابان 

این اداره کل اسـت.
امسـال شـعار روز بیابان زدایی عبور از خشکسالی با 
مشارکت همگانی است دستگاه های دولتی و مردم 
باید همت کنند در کنار هـم  برای از بیـن بردن این 

بحران تـلاش کنند.
شـاید عرصـه مقابلـه بـا بیابـان نیاز بـه طـرح های 
جهادگونـه دارد و باید از ظرفیت بسـیج کشـاورزان 
یـا نهادهایی ماننـد نظام مهندسـی کشـاورزی که 
جمعیت زیادی تحصیل کرده کشـاورزی در اختیار 
دارند اسـتفاده و فکـری برای فرو رفتـن بخش های 
مهمی از شرق اسـتان در شـن های نرم و روانی کرد 
که نتیجه سالها بارش و خشکسالی و البته مدیریت 

سـوء برداشـت آب از ذخایر زیرزمینی هسـتند.
بیابان جاذبه بزرگی برای جذب توریسـت اسـت اما 
برای اسـتفاده از این جاذبـه باید ابتدا کویـر را خوب 
شـناخت و عمـق کویـر مرکـزی ایـران کـه بخش 
هایـی از آن اسـتان کرمـان را در خـود فـرو بـرده را 

شناسـایی کرد.
اسـتان کرمـان اسـتانی نیمه خشـک و گرم اسـت 
وایـن کمبـود بـاران بـلای جـان زندگـی مـردم در 
شـرق اسـتان شـده اسـت، شـاید نیـاز باشـد ایـن 
منطقه از استان به سـبب همجواری با بیابان بزرگ 
بیشـتر مـورد مطالعـه و هـدف برنامـه ریـزی های 
جهادگونه قـرار گیرد تا کمتـر اخبار روزانـه ریزگرد 
ها و مشـکلات تنفسـی مردمان زحمتکـش و کویر 

دیده ایـن منطقـه را منتشـر کنیم.

به گزارش کرمان نو و به نقــل از روابط عمومی نظام 
پرســتاری محمد تقی جهانپور گفت:امــروزه در 
دنیا،مراکز مراقبت از مراکز درمان محور به ســمت، 
مراکز مراقبت در منزل ســوق پیدا کرده و متولیان 
حوزه سلامت هم باید با برنامه ریزی و تدابیر لازم و 
آماده کردن زیرساخت های مناسب در جهت نهادینه 
کردن ایــن موضوع مهم در کشــور تلاش مضاعف 

داشته باشند .
او افزود: باید با نگاه مثبت و برگزاری چنین گردهمایی 
و همایش هایی نگاه مسئولین ذی ربط و مردم را بیش 
از گذشــته به ارائه خدمات و مراقبت های این مراکز 
جلب نماییم و در نهایت مراقبت های تخصصی،در 
دسترس، ایمن و باکیفیت در نظام سلامت به مردم 

عزیز کشور، ارائه دهیم .

جهانپور با اشاره به اینکه امروزه بیش از یک هزار مجوز 
مرکز خدمات پرستاری در منزل در سطح کشور صادر 
و بیش از 7۰۰ مرکز فعال، در حال ارائه خدمت به مردم 
می باشند، او توسعه خدمات پرستاری مبتنی بر جامعه 
را نیاز مبرم دانست و اظهار کرد: تغییر سبک زندگی و 
افزایش امید به زندگی در کنار رشد جمعیت سالمندی 
و افزایش بار بیماری ها، توسعه ی خدمات پرستاری در 
منزل را واجب کرده است. رییس نظام پرستاری بم 
تاکیدکرد:گسترش فناوری های نوین تشخیصی و 
مراقبت های درمانی با توجه به اینکه پوشش بیمه ای 
صددرصد شده است اما هنوز متاسفانه هزینه ای که از 
جیب مردم پرداخت می گردد مقادیر بالایی است، در 
نتیجه چاره ای نداریم جز این که مدل های ارائه خدمت 
را در نظام سلامت تغییر دهیم و به دنبال روش های 
نوین و مدرن باشیم . معاون پارلمانی سازمان نظام 
پرستاری کشور در ادامه با توجه به اینکه پرستاران 
نقش بسزایی در جامعه و نظام سلامت دارند،گفت: 

نباید انتظار داشت که پرستاران فقط در چارچوب 
بیمارستان خدمت کنند و باید نگاه کشور، از بیمارستان 
محور و درمان محور، به سمت جامعه نگر برود. به گفته 
او  پرستاران از توانمندی بسیار زیادی در ارائه خدمات 
پنج گانه نظام سلامت برخوردارند . جهانپور توضیح 
داد: تجربه نشــان داده جامعه خدمات مردم محور 
می خواهد و اگر خدمــات و مراقبت های این مراکز 
مطلوب تر و خداپسندانه تر باشد، روز به روز شاهد ارتقاء 
و توسعه این مراکز در کشور خواهیم شد. رییس نظام 
پرستاری بم عنوان کرد: اگر بخواهیم خدمات پرستاری 
را ارزش  آفرین کنیم و نقش پرستاران را در جامعه بیش 
از گذشته تبیین و ترویج دهیم یکی از بهترین راهکارها 

ارتقاء توسعه مراکز پرستاری در منزل است.
او می گوید با مشــارکت بخش خصوصی؛ خدمات 
و مراقبت های در دســترس، ارزان ،با کیفیت ، ایمن 
و تخصصی تر،را ارائه نماییم. جهانپور ارائه خدمات 
پرستاری در منزل را باعث کاهش هزینه های نظام 

سلامت ، ارتقاء بهره وری منابع انسانی کادر پرستاری 
در کنار کاهش ضریب اشغال تخت های بیمارستانی 
و در نتیجه ارتقاء کیفیت مراقبت های بیماران، کاهش 
هزینه های درمان برای خانواده هــا، ایجاد امنیت و 
آرامش خانواده و بیمار، کاهش عفونت های بیمارستانی 

و کاهش خطاهای دارویی دانست.
او بیان کرد: با توجــه به توانمندی و تخصص جامعه 
پرستاری ، باید زیرساخت های لازم جهت آگاه سازی 
در جامعه فراهم گردد، تا بدانند چه خدماتی، توسط چه 

کسی و با چه تخصصی به آنان ارائه می شود.
او افزود:باید به مردم آموزش داده شود که در این مراکز 
خدماتی-تخصصی، توسط کارشناسان پرستاری، 
مراقبت هایی همچون اکسیژن تراپی ،فتوتراپی، کنترل 
فشار خون ،مشاوره ، وصل سرم، انجام تزریقات وریدی 
و عضلانی، مراقبت از بیماران دیابتی، مراقبت از زخم 
بستر، سونداژ، گاواژ و لاواژ، کولوستومی ، مانیتور کردن 
ضربان قلب، کنترل تعداد تنفس، کنترل دمای بدن 
،پانسمان زخم، مراقبت از زخم های دیابتی و … انجام 
می شود. رییس نظام پرســتاری بم گفت:در زمینه 
توانمندسازی و تخصصی شدن این مراکز باید بیش از 
پیش، برنامه ریزی و تلاش کرد تا سطح دانش پرسنل 
این مراکز با تشکیل کارگاه های تخصصی و دوره های 

بازآموزی به صورت یکپارچه و هماهنگ، ارتقا یابد .

به بهانه روز جهانی بیابان زدایی

بیابان زایی نفس کرمان را بریده
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری جنوب استان کرمان: بیش از 3۹۰ هزار هکتار از عرصه های بیابانی راکانون های 

بحرانی فرسایش بادی تشکیل می دهند که این کانون ها تقریباً درقلعه گنج و رودبار جنوب پراکنده اند.

اولین همایش ملی پرستاری جامعه نگر 
در جهت ارتقای سلامت مردم برگزار شد

گزارش
باشگاه خبرنگاران جوان

گزارش
سها خدیش

رئیس شورای اسلامی شهر فهرج:
فنی وحرفه ای فهرج تعطیل است

رئیس شورای اســلامی شــهر فهرج گفت:نیرو های استخدامی 
فنی و حرفه ای فهرج در شهرستان های دیگر مشغول بکارند و فنی 

و حرفه ای فهرج فعال نیست.
رضا علیزاده گفت: فنی و حرفه ای سال ۱۳۹۰ در شهرستان فهرج 
راه اندازی و تا ســال ۱۳۹۲ بعنوان نمایندگی فنی و حرفه ای به 
مردم خدمات ارائه می کرد ، از ســال ۱۳۹۲ با چارت ســازمانی 
بصورت مستقل راه اندازی شــد و در این راستا تعدادی نیرو برای 

مرکز فنی و حرفه ای شهرستان فهرج استخدام شده است.
علیزاده گفت: نیرو هایــی که بنام فهرج بکار گیری شــده اند در 

شهرستان دیگر مشغول بکار هستند.
علیزاده می گوید:اکنون قریب به ۲ سال است فعالیت های مرکز فنی 
و حرفه ای فهرج تعطیل شده و نیمه فعال است و آموزش های فنی 
و حرفه ای را ارائه نمی دهد و تنها دو نیروی افتخاری در این مرکز 

مشغول کار می باشند که تنها درب فنی و حرفه ای بسته نباشد.
رییس شورای شهر فهرج گفت:در حال حاضر نیرو هایی که قبلا در 
این مرکز مشغول به کار بودند و آموزش های فنی و حرفه ای را ارائه 

می کردند  در فنی و حرفه ای فهرج مشغول به کار نیستند.
او گفت: نیرو هایی که برای این مرکز اســتخدام شده و در چارت 
سازمانی این اداره می باشند بومی نیستند و بخاطر مشکلات ایاب 
و ذهاب به فهرج نمی آیند و اگر بومی بودند در شهرستان خدمت 

می کردند.
علیزاده می گوید: از مســئولین می خواهم حداقل این نیرو ها به 
فهرج برگردانند یا نیرو های جدید، استخدام و بکار بگیرند تا جوانان 
و دانش آموزانی که در فصل تابستان بیکار هستند و دنبال حرفه 

آموزی و کار فنی هستند آموزش های لازم را فراگیرند.
رئیس شورای شهر فهرج گفت:شهرستان فهرج شهرستانی محروم 
است و جوانان این شهرستان بدنبال فراگیری آموزش های فنی و 
حرفه ای هســتند تا بتوانند از این طریق جذب بازار کار شوند از 
مدیر فنی و حرفه ای اســتان می خواهیم با توجه به اینکه فهرج 
یک شهرســتان محروم بوده و جوانان این شهرســتان علاقمند 
به آموزش های فنــی و حرفه ای هســتند، اداره فنی و حرفه ای با 
رشته های بیشتر در شهرستان فعال شــود تا جوانان برای آینده 

خود مهارت آموزی کنند.
فراگیری آموزش های فنی و حرفه ای باعث می شود که جوانان در 
آینده جذب بازار کار شوند و با آموزش های فنی و حرفه ای می تواند 

بخشی از مشکلات اشتغال این جوانان برطرف شود.

 رئیس اداره بهزیستی جیرفت و مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
جنوب استان در نشستی مشترک طرح ها و ظرفیت های موجود 
سازمانی،در راستای پیشگیری از آسیبهای اجتماعی را مورد بحث و 
تبادل نظر قرار دادند.  در این نشست محمد رضا نژاد رئیس بهزیستی 
جیرفت با اشاره به روند رو به رشد آسیب های متعدد اجتماعی و 
نقش اساسی پیشگیری در کنترل و مهار این آسیب ها بر لزوم هم 
افزایی و تعامل دستگاههای فرهنگی با اداره بهزیستی در راستای 
پیشگیری و کاهش آسیب های اجتماعی تاکید کرد  و گفت:کاهش و 
کنترل آسیب های اجتماعی یکی از ماموریت های سازمان بهزیستی 
است و به کارگیری ظرفیت های فرهنگی،هنری و رسانه ای برای 
کاهش آسیب های اجتماعی جامعه یکی از برنامه های در دست 
اجراست و نمی توان تنها با اتکا به ظرفیت های دولتی، آسیب های 
جامعه را کاهش داد. او افزود:گسترش فرهنگ و ایجاد بستر مناسب 
فرهنگی از اهمیت ویژه ای برخوردار است، و نمی توان مسئله مبارزه 
با آسیب های اجتماعی را فقط به یک یا دو دستگاه محدود کرد و 
ظرفیت اصحاب رسانه، هنرمندان، نویسندگان و شعرا می تواند در 
انتقال محتوای علمی و اصولی همراه با ذوق هنری و خلاقیت به 
عموم مردم نقش انکار ناپذیری داشته باشد.  در ادامه این نشست 
بهرام مسلمی مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب استان، 
نیز ضمن اشاره به ظرفیت موسسات فرهنگی و هنری در فرهنگ 
سازی و نهادینه کردن رفتارها و الگوهای درست در اجتماع گفت: 
استفاده از ظرفیت موسسات فرهنگی و هنری به منظور ارائه ایده ها و 
خلاقیت های نو به مخاطب با هدف گسترش پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی یکی از برنامه ها و سیاستهای مهم این اداره کل است که 
در این رابطه همکاری سازمان بهزیستی می تواند اثربخش باشد. 
بهرام مسلمی در ادامه از اجرای طرح کاهش آسیب های اجتماعی 
با همکاری موسسات فرهنگی و هنری خبر داد و گفت: پس از 
اعلام فراخوان و دعوت از موسسات فرهنگی و هنری به منظور ارائه 
طرح های مورد نظر در حوزه کاهش آسیب های اجتماعی، طرح های 
منتخب مورد تاکید این اداره قرار گرفته است.  شایان ذکر است 
در پایان این نشست مقرر گردید به منظور بهره وری از توان هر دو 
مجموعه اجرائی، متن تفاهم نامه همکاری فی مابین بهزیستی و 

فرهنگ و ارشاد اسلامی تهیه و پس از تایید طرفین اجرائی گردد.

رئیس کل  دادگستری استان کرمان در دیدار با مدیرعامل و معاونین 
آب منطقه ای استان کرمان گفت: تامین منابع آبی از جدی ترین 

مشکلات کشور است.
حجت الاسلام حمیدی افزود: در سطح دنیا راه کار های بسیار خوبی 
برای مدیریت منابع آبی صورت گرفته  و این موضوعات در کشور ما 
نیز باید مورد توجه قرار گیرد؛ زیرا وضعیت اقلیمی کشور هر ساله 
خشک تر می شود و از این رو باید به موضوع مدیریت مصرف آب 
در حوزه های شرب، کشاورزی و صنعتی حرکت کنیم. به گفته 
او ۲ وظیفه مهم این شرکت، تامین آب و حفظ و حراست از منابع 
آبی است و تحقق این وظایف در شرایط کنونی دشوار است و تمامی 
مجموعه ها باید همراه و همکار آب منطقه ای باشند. رییس کل 
دادگستری استان کرمان می گوید: کنترل مصرف آب و تغییر الگوی 
کشت به منظور صرفه جویی در مصرف منابع آبی مورد تاکید است و 
با استفاده از سیاست های تنبیهی و تشویقی می توان میزان مصرف 

در حوزه شرب و خانگی را بهینه سازی کرد.
حج  الاسلام حمیدی می گوید: در زمینه موضوعات هدررفت آب و 
تبخیر آب در دنیا طرح های ویژه ای اجرایی شده است و موضوع انتقال 
آب از دریا نیز هزینه بر است و براساس اعلام مسئولان مربوطه، انتقال 
آب دریا برای حوزه صنعت در استان کرمان با همت بخش خصوصی 
انجام شده است.او به موضوع چاه های عمیق پرداخت و گفت: در 

استان کرمان نیز باید مطالعات لازم در این زمینه انجام شود.
رییس کل دادگستری استان کرمان می گوید: درباره چاه های 
غیرمجاز باید به دنبال پیشگیری باشیم و باید نظارت های لازم برای 
جلوگیری از حفر چاه های غیرمجاز جدید صورت گیرد و دستگاه 
قضایی حمایت های لازم از اقدامات این حوزه را در دستور کار دارد. 
مدیرعامل آب منطقه ای استان کرمان نیز در این دیدار گفت: 5.8 
میلیارد مترمکعب ورودی سفره های آب زیرزمینی است و ۶.۹ 

میلیارد مترمکعب مصرف آب در سطح استان است.
او می گوید: همواره حدود ۹۰۰ تا یک میلیارد مترمکعب کسری 
مخزن در استان کرمان داریم و بیشترین میزان مصرف در بخش 
کشاورزی  است و میزان مصرف آب شرب، ۳۰۰ میلیون مترمکعب 
است. علی رشیدی گفت: ۴ سد و ۳۴ هزار حلقه چاه در استان 
کرمان وجود دارد که از این تعداد، ۲۴ هزار چاه پروانه دار و ۹ هزار و 
5۰۰ چاه غیرمجاز هستند و سالانه به صورت متوسط، حدود یک 

هزار چاه  پرُ می شود.

مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع 
برق شــمال اســتان کرمان در خصوص 
وضعیت توزیع برق در شــمال استان بر 
اســاس مصوبه های اعلامــی وزارتخانه 
عنوان کرد: ۰.5 درصد مشترکین در حوزه 
شرکت توزیع نیروی برق شمال کرمان، 
صنعتی و مصرف انرژی آنها ۲۰ درصد از 

انرژی مصرفی کل مشترکین است.
حمید علیزاده گفت:اطلاعیه اعلام برنامه 

زمان بندی تعطیلات و تعمیرات تابستان سال ۱۴۰۱ برای مشترکان صنعتی از طریق 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان ارسال شده و این دسته از مشترکان می  توانند 

مراتب را با شرکت توزیع برق شمال استان هماهنگ کنند.
او اذعان کرد: با توجه به تصویب نامه یاد شده مشترکین کشاورزی با قطع برق الکتروپمپ 
چاه کشاورزی خود به مدت 5 ساعت در ساعات اوج بار در سایر ساعت به مدت ۱۹ ساعت 

از برق رایگان استفاده کنند.
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شمال استان کرمان ابراز کرد: ۰.8 درصد 
از مشرکین در بخش کشاورزی و ۳5 درصد از مصرف انرژی را به خود اختصاص داده اند.
علیزاده در خصوص سوال کشاورزان در خصوص از دست رفتن حق آب بری در زمان 
خاموش بودن موتور پمپ ها گفت: همراه شــدن با برنامه های ابلاغی مستلزم تغییر 
در زمان آب دهی هم هســت بنابر این صاحبان چاه های کشاورزی جهت بخشودگی 
صورتحساب ماهیانه ضمن رعایت روزانه 5 ساعت قطع الکتروپمپ در مدت ۳۱ روز لازم 

است تغییراتی در زمان آبدهی داشته باشند.

رئیس اداره دامپزشکی شهرستان جیرفت 
گفت:با خودروهای دوره گردی که بدون 
مجوز و در شرایط غیر بهداشتی به فروش 
ماهی و دیگر فرآورده هــای خام دامی در 
شهرستان اقدام می کنند، برخورد قانونی 
می شود. رحمان مقبلی اظهارکرد: فروش 
ماهی توسط دست فروشان اصلاً توجیه پذیر 
نیست و شهروندان تحت هیچ شرایطی به 

آن ها اعتماد نکنند.
مقبلی با تاکید بر اهمیت صدور مجوز حمل بهداشتی، ابراز کرد: خودروهای حمل هرگونه 

فرآورده خام دامی باید دارای مجوز حمل بهداشتی از اداره دامپزشکی مبدأ باشند.
او یادآور شد: با توجه به اینکه اکثر خودروهای دوره گرد فروش ماهی، نمی توانند امکانات 
مورد نیاز برای حمل و نگهداری ماهی را فراهم کنند، فاقد مجوز حمل بهداشتی بوده و 
شرایط مناسب حمل و انجماد در آن ها رعایت نمی شود. لذا احتمال فساد در آن ها بالا 
است. رئیس اداره دامپزشکی جیرفت با اشاره به اینکه فروش ماهی تازه فقط در مجاورت 
پودر یخ و در فروشگاه های مجاز مورد تایید دامپزشکی است، ادامه داد: از همشهریان 
درخواست می شود با توجه به اینکه امکان فسادپذیر بودن، نحوه حمل غیربهداشتی و 
حرام گوشت بودن ماهی عرضه شده توسط افراد دوره گرد متصور است، از خرید ماهی، 

میگو و... از این افراد جدا خودداری کنند.
ماهی تازه باید در دمای صفر تا ۴+ درجه سانتیگراد در یخچال و ماهی منجمد در دمای 
منهای ۱8 درجه سانتیگراد نگهداری و عرضه شود و هر گونه عرضه خارج از این حیطه 

ممنوع است.

مدیرکل آموزش و پرورش کرمان گفت: به 
زیرمجموعه تاکید کرده ایم که تغییر نام یا 
کاربری مدارس خیرساز بدون هماهنگی 
و اخذ موافقت خیر، تخلف است و نباید رخ 
دهد. رضا رضایی در مراســم آغاز ساخت 
مدرسه عشایری خیرساز در روستای شهیدان 
جرجندی در شهرستان کهنوج افزود: بدون 
هماهنگی فرد خیر هیچ فضای آموزشــی 
خیرساز نباید آغاز شــود یا به بهره برداری 

برسد. او تاکید کرد: احترام به خیران مدرسه ساز راهبرد اصلی آموزش و پرورش است.
رضایی با بیان اینکه خیران مدرسه ساز با مدرسه سازی، هنرمندانه در امر آگاهی بخشی 
مشارکت می کنند گفت: مشارکت خیران در امر مدرسه سازی در استان کرمان بی نظیر است.
به گفته او به همت خیران عملیات اجرایی ۲7 مدرسه در پنج ماه اخیر در استان کرمان آغاز 
شده است. رضایی ادامه داد: آموزش و پرورش امروز پشتیبان دارد و تعامل و همکاری بسیار 

خوبی بین مردم، مسئولان و نمایندگان مجلس با آموزش و پرورش ایجاد شده است.
او با اشاره به پایین بودن میانگین سرانه فضای آموزشی استان کرمان نسبت به میانگین 
کشوری خاطرنشان کرد: بر اساس مصوبه شورای آموزش و پرورش استان که با حضور وزیر 
آموزش و پرورش برگزار شد میانگین سرانه فضای آموزشی طی سه سال آینده به میانگین 
کشوری می رسد. عملیات احداث مدرسه عشایری خیرساز سه کلاسه در روستای شهیدان 
جرجندی از توابع شهرستان کهنوج واقع در جنوب استان با اعتباری بیش از ۱5 میلیارد ریال 
آغاز شد. این مدرسه خیرساز با عنوان موسسه خیریه مهرگیتی و زیربنای ۱۹۶ متر مربع 

ساخته می شود.

کشاورزان با قطع ۵ ساعته الکتروپمپ،1۹ 
ساعت برق رایگان استفاده می کنند

خط و نشان دامپزشکی جیرفت 
برای دست فروشان دوره گرد ماهی

مدیر آموزش و پرورش کرمان: تغییر نام 
یا کاربری مدارس خیرساز تخلف است

  با اتکا به ظرفیت های دولتی، 
نمی توان آسیب های جامعه

 را کاهش داد

رییس کل دادگستری استان کرمان:

۹۵۰۰ چاه غیرمجاز در کرمان 
وجود دارد

خبر

کاغذ استان
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خبرخبر

مرتضی جعفــری در گفت وگو بــا خبرنگار 
اقتصادی ایلنا، با بیان اینکه سازمان حمایت 
از مصرف کنندگان به صورت رسمی موافقت 
خود را با افزایش ۲5 درصدی نرخ مواد شوینده 
اعلام نکرده است، افزود: انجمن صنایع شوینده 
از ابتدای ســال ۲ مرتبه عرضه محصولات را 
با هدف افزایش نرخ محــدود کردند از این رو 
قیمت مواد شــوینده حدود ۲5 تا 7۰ درصد 
افزایشی شد. وی تصریح کرد: انجمن صنایع 
شویندگان با توجه به بالا رفتن هزینه های سربار، 
نرخ ارز و مشکلات در تامین مواد اولیه تقاضای 
افزایش ۳۰ تا 8۰ درصدی نرخ مواد شوینده را 
کردند اما سازمان حمایت با این تقاضا موافقت 
نکرد. تقاضای این انجمن برای افزایش نرخ مواد 
شوینده به این شرح است؛ افزایش 7۰ درصدی 
نرخ مواد شوینده دستی، افزایش ۶5 درصدی 
نرخ مواد شوینده ماشینی، افزایش ۶۰ درصدی 
نرخ مایعات دستشویی و ظرفشویی، افزایش 5۰ 
درصدی نرخ شامپو و سایر محصولات شوینده، 
افزایش 8۰ درصدی نرخ صابون و خمیر دندان.

رئیس اتحادیه عمده فروشان مواد شوینده و 
پاک کنندگان با اشاره به عدم درج قیمت تولید 
در برخی مواد شــوینده، تاکید کرد: برخی از 
تولیدکنندگان خود را ملزم به درج تاریخ تولید 
مواد شوینده می کند تا امکان افزایش نرخ بعد از 
موافقت سازمان حمایت فراهم شود. همچنین 
تولیدکنندگان مواد شــوینده اقدام به عرضه 
محصولات به صورت سبدی می کنند به این 
معنا که کالاها پرمصرف را در کنار کالاهای کم 
مصرف جای می دهند و مشتریان ناچار هستند 

تا محصول را یکجا خریداری کنند.
این فعال صنفی در پاسخ به این پرسش که آیا 
میزان تقاضا برای خرید مواد شوینده افزایشی 
است؟ افزود: بعد از اصلاح نظام یارانه ای عطش 
مردم برای خرید و انبار کردن همه مواد از جمله 
مواد شوینده تصاعدی شد و مواد شوینده به  
صورت کارتونی خریــداری می کردند؛ اما در 
هفته های اخیر این عطش ریزش کرد و در حال 
حاضر بازار آرام است و مواد شوینده به وفور در 
انبارهای تولیدکنندگان موجود است و مصرف 

کنندگان بنا به نیاز خریداری می کند.

۵8۰ هزار مشترک 
صنعتی برق هیچ 

محدودیتی ندارند
وزیر نیرو با تشــریح برنامه های مدیریت 
مصرف برای ادارات از جمله تغییر ساعات 
کاری، از تحقق 7۰ درصدی هدف گذاری 
انجام شــده در صرفه جویی مصرف برق 

خبر داد.
به گزارش ایلنــا از وزارت نیرو، "علی اکبر 
محرابیان" با اشــاره به آخرین وضعیت 
برق کشور اظهار کرد: در اواخر اولین ماه 
گرم سال، امروز مصرف ۶۲ هزار مگاوات 
ثبت شد که نسبت به سال گذشته ۱5۰۰ 

مگاوات افزایش مصرف را نشان می دهد.
وزیر نیرو با اشاره به آمار مشترکان صنعتی 
کشور گفت: با توجه به برنامه ریزی انجام 
شده بر اساس آمار وزارت صنعت، معدن 
و تجارت از ۶۳۰ هزار مشــترک صنعتی 
در کشور، 58۰ هزار مشترک بدون هیچ 
محدودیت و برنامــه مدیریت مصرفی از 
انرژی کامل در اوج بار سال ۱۴۰۱ استفاده 
می کنند و امیدواریم بدون مشکل برق این 

بخش را تامین کنیم.
وی افزود: از ســوی دیگر شــرایط برای 
۴۴۲ مشترک بزرگ صنعتی نیز به نحوی 
برنامه ریزی شــده که میــزان نیاز برق 
هرصنعت با توجه بــه جنبه های متفاوت 
از جمله مدیریت بازار به نحوی رقم بخورد 
کــه در ۳ ماه محدودیت تنهــا یک ماه با 
مدیریت مصرف برق سروکار داشته باشند 
و طی دومــاه دیگر به طــور کامل تامین 

انرژی شوند.
محرابیان با اشــاره به شاخص کل بورس 
گفت: شــاخص کل بورس به عنوان یک 
نمونه از فضای اقتصادی کشــور نیز طی 
فعالیت پس از شــروع فصل گــرم از ۱5 
خرداد از میزان یک میلیون و 5۱۴ هزار و 
۳۳۱ در تاریخ ۱۶ خرداد ماه با افزایش ۳.۹ 
درصدی به یک میلیون و 57۴ هزار و ۶5 

رسیده است.
وی ادامه داد: گروه سیمان به عنوان یکی 
از صنایع حاضر در طرح مدیریت مصرف 
به واســطه مدیریت انرژی طی روزهای 
گذشته شرایط مناسبی را طی کرده و به 
طور مســتمر صعودی بوده است. بر این 
مبنا شاخص گروه سیمان در بورس رشد 

۱۰.7 درصدی را تجربه کرده است.
محرابیان گفت: مســئله تاثیر مدیریت 
مصــرف برق بر ســایر صنایع بــزرگ از 
جمله فولاد نیز مشــخص اســت، برای 
مثال شــاخص نماد ذوب متعلق به ذوب 
آهن اصفهان طــی 8 روز اعمال مدیریت 
مصرف برق از ۲5۹۶ به ۲7۴7 رســیده و 

5.8 درصد رشد کرده است.

قیمت  شاخص  ایران،  آمار  مرکز 
تولیدکننده بخش معدن سال ۱۴۰۰، بر 
مبنای سال پایه ۱۳۹5 را اعلام کرده که 
بر اساس آن، شاخص هر سه گروه عمده 
در بخش معدن در مقایسه با سال ۱۳۹۹ 
افزایش داشته و در سال گذشته، شاخص 
مربوط به گروه  های زغال سنگ معادل 
۹۲۱.۹، کانه  های فلزی ۱۱7۱.۱ و سایر 

معادن ۴۶۰.۱ درصد اعلام شده است.
طبق آمار مرکز آمار ایران، در سال ۱۴۰۰ 
شاخص قیمت تولیدکننده بخش معدن به 
۱۰۲۶ رسید که در مقایسه با همین اطلاع 
در سال پیش از آن، ۹۲.۹ درصد افزایش 
داشته است. در این سال شاخص مربوط 
به گروه  های زغال سنگ معادل ۹۲۱.۹، 
کانه  های فلزی ۱۱7۱.۱ و سایر معادن 

۴۶۰.۱ است.
شاخص هر سه گروه عمده در بخش معدن 
در مقایسه با سال ۱۳۹۹ افزایش داشته 

است.
در سال گذشته، تغییرات شاخص قیمت 
تولیدکننده بخش معدن نسبت به سال 
۱۳۹۹ )تورم سالانه( به ۹۲.۹ درصد 
رسیده است که ۱۳.۱ درصد افزایش 
داشته است. به عبارتی، میانگین قیمت 
مواد  تولیدکنندگان  توسط  دریافتی 
معدنی به ازای فروش محصولات شان 
در داخل کشور، در سال ۱۴۰۰ نسبت 
به سال پیش از آن، ۹۲.۹ درصد افزایش 

داشته است.
در سال ۱۴۰۰ تورم سالانه مربوط به گروه 

زغال سنگ معادل 8۳.۴ درصد، کانه  های 
فلزی ۹۶.7 درصد و سایر معادن ۶۳.8 

درصد ثبت شده است.
شایان ذکر است میانگین قیمت دریافتی 
توسط فروشندگان مواد معدنی به ازای 
فروش محصولات در داخل کشور، در 
۱۴۰۰ نسبت به فصل  فصل زمستان 
زمستان ۱۳۹۹، ۶۴.5 درصد افزایش دارد. 
در زمستان۱۴۰۰ درصد تغییرات شاخص 
قیمت تولیدکننده بخش معدن نسبت به 
فصل قبل )تورم فصلی( ۳.۲ درصد بوده 
است که در مقایسه با همین اطلاع در 
فصل پاییز ۱۴۰۰، ۱.۲ واحد درصد کاهش 
داشته است. تورم فصلی مربوط به گروه-
 های زغال سنگ، شش درصد، کانه  های 
فلزی، سه درصد و سایر مواد معدنی ۳.۹ 
درصد بوده است که برای گروه  های زغال 
سنگ ، کانه های فلزی و سایر مواد معدنی 
در مقایسه با تورم فصلی پاییز۱۴۰۰ به 
ترتیب 5.۱، ۰.7 و ۶.۰  واحد درصد کاهش 

نشان می  دهد.
تغییرات  درصد  زمستان۱۴۰۰  در 
شاخص قیمت تولیدکننده بخش معدن 
نسبت به فصل مشابه سال قبل )تورم 
نقطه به نقطه( ۶۴.5 درصد بوده است. به 
عبارتی، میانگین قیمت دریافتی توسط 
فروشندگان مواد معدنی به ازای فروش 
محصولاتشان در داخل کشور، در فصل 
زمستان ۱۴۰۰ نسبت به فصل زمستان 
۱۳۹۹، ۶۴.5 درصد افزایش دارد. در فصل 
مورد بررسی تورم نقطه به نقطه مربوط 

به گروه زغال سنگ معادل 7۱.۰ درصد، 
کانه  های فلزی ۶5.۳ درصد و سایر مواد 
معدنی 5۴.5 درصد  بوده است. در این 
فصل تورم نقطه به نقطه نسبت به فصل 
پاییز ۱۴۰۰ در گروه زغال سنگ، 5.۶ 
واحد درصد افزایش و در گروه  های کانه-
 های فلزی و سایر مواد معدنی به ترتیب 
5.۲ واحد درصد کاهش داشته  ۱7.۶ و

است.
میانگین شاخص کل  تغییرات  درصد 
قیمت تولیدکننده بخش معدن در چهار 
فصل منتهی به فصل زمستان ۱۴۰۰ 
نسبت به دوره مشابه در سال قبل )تورم 
سالانه( ۹۲.۹ درصد بوده است که نسبت 
به همین اطلاع در فصل قبل ۱۴.۴ واحد 
درصد کاهش نشان می  دهد. در فصل مورد 
بررسی، تورم سالانه مربوط به گروه زغال 
سنگ  برابر با 8۳.۴ درصد، کانه  های فلزی 
۹۶.7 درصد و سایر مواد معدنی ۶۳.8 
درصد بوده است. در این فصل تورم سالانه 
در هر سه گروه زغال سنگ، کانه  های فلزی 
و سایر مواد معدنی در مقایسه با فصل پاییز 
۱۴۰۰ به ترتیب ۶.۶، ۱۶.۳ و ۳.5 واحد 

درصد کاهش داشته است.
بر اساس اعلام مرکز آمار ایران؛ در فصل 
۱۴۰۰ درصد تغییرات شاخص  پاییز 
قیمت تولیدکننده بخش معدن نسبت 
به فصل قبل )تورم فصلی( ۴.۴ درصد 
بوده است که در مقایسه با همین اطلاع 
در فصل تابستان ۱۴۰۰، 5.7 واحد درصد 

کاهش داشته است.

در روزهای اخیر اصناف و صاحبان مشاغل به روند 
اخذ مالیات عملکرد سال گذشته اعتراض دارند که 
مدیر کل دفتر حسابرسی مالیاتی علت این موضوع 

را شرح داد.
شاهین مستوفی در گفت وگو با ایسنا، درباره اعتراضات 
اخیر اصناف به مالیات و مهلت ارائه اظهارنامه مالیاتی 
عملکرد سال ۱۴۰۰ برای آن ها تا پایان خردادماه 
امسال، اظهار کرد: براساس قانون بودجه سال ۱۴۰۰، 
اقلام واریزی از طریق حساب شاپرک به دستگاه های 
پوز یا حساب مؤدیان مالیاتی به عنوان حساب تجاری 
تلقی می شود و سازمان امور مالیاتی باید این واریزی ها 
را میزان فروش مؤدی در نظر بگیرد. در سال گذشته 
اطلاعات مربوط به این موضوع در اختیار سازمان امور 
مالیاتی قرار نگرفته بود اما از آنجا در سال جاری این 
اطلاعات به سازمان رسیده، حجم فروش اصناف و 
مشاغل شفافیت پیدا کرد و سازمان نیز نسبت به اخذ 

مالیات در مقابل این میزان فروش اقدام کرد.  
مالیات 1 3. میلیون

 بین صفر تا ۵ میلیون تومان 
وی افزود: از آنجا که اصناف از این تغییر رویه اطلاع 
نداشتند، همکاری های خوبی با اصناف صورت گرفت 
و آستانه افزایش مالیات برای آنها در نظر گرفتیم. 
نسبت سود فعالیت اصناف را بسیار پایین آوردیم و در 
نتیحه این اقدامات از ۲ میلیون و ۴۰۰ هزار صنف که 
می توانند از طریق تبصره ماده ۱۰۰، تکالیف مالیاتی 
خود را انجام دهند، مالیات یک میلیون و ۳5۰ هزار نفر 

از آنها بین صفر تا 5 میلیون تومان است.  
مدیر کل دفتر حسابرسی مالیاتی با بیان اینکه تبصره 
ماده ۱۰۰ یک اختیار قانونی است که به سازمان امور 
مالیاتی برای رعایت حال اصناف و یا مشاغل خرد داده 

شده است، ادامه داد: با توجه به تعریفی که در قانون 
بودجه امسال برای تعیین حد آستانه تبصره ماده ۱۰۰ 
انجام شده که ۳۰ برابر معافیت موضوع ماده 8۴، معادل 
یک میلیارد و ۴۰ میلیون تومان بود؛ با پیگیری های 
سازمان امور مالیاتی و وزیر اقتصاد، این حد آستانه 
افزایش پیدا کرد تا مؤدیان بیشتری مشمول این طرح 
شوند که این سقف به ۴ میلیارد و 8۰۰ میلیون رسید.  
مستوفی در ادامه گفت: کسانی که فروش و درآمد ارائه 
خدمات آنها تا ۴ میلیارد و 8۰۰ میلیون تومان باشد، 
از شرایط تبصره ماده ۱۰۰ بهره مند می شوند. همه 
اصناف و صاحبان مشاعل مکلف هستند تا اظهارنامه 
مالیاتی ارائه کنند که در این اظهارنامه، درآمد و سود 
خود را ابراز می کنند و سازمان امور مالیاتی نسبت به 
سود فعالیت آن ها، مطالبه مالیات خواهد کرد. برخی 
از اصناف به این دلیل که امکان نگهداری اسناد و 
مدارک مربوط به سود و فروش برایشان میسر نیست، 
می خواهند از تبصره ماده ۱۰۰ استفاده کنند که طبق 
این تبصره، سازمان امور مالیاتی مالیات را برای اصناف 

به شکل مقطوع محاسبه می کند و اگر این میزان 
مالیات مورد پذیرش اصناف باشد، دیگر نیاز به تسلیم 

اظهارنامه  مالیاتی نخواهد بود.  
ماجرای ارائه لایحه تنفس 
یکساله مالیاتی چیست؟  

وی درباره ارائه لایحه تنفس یکساله مالیاتی برای 
اصناف اظهار کرد: در جلسه وزیر اقتصاد و رئیس کل 
سازمان امور مالیاتی با اتحادیه اصناف، این موضوع 
مطرح شد که تنفسی در اجرای بند دو تبصره ۱۲ 
صورت گیرد نه تنفس یکساله مالیاتی. از آنجا که ارائه 
لایحه به مجلس و بررسی های آن زمانبر است و اصناف 
نیز تا پایان خردادماه فرصت دارند که اظهارنامه مالیاتی 
پر کنند بنابراین، برای رسیدگی به این موضوع بهتر 
است تا خواسته های اصناف از طریق سران قوا و یا ستاد 
کرونا مورد بررسی قرار گیرد تا زودتر به نتیجه برسد. 
در این زمینه، اگر مصوبه ای برای سازمان ابلاغ شود، 

سازمان امور مالیاتی حتما آن را اجرا خواهد کرد.

واریزی های دستگاه پوز معیار مالیات
 اصناف بود

میانگین دریافتی تولیدکنندگان معدنی در سال گذشته ۹2درصد رشد داشت

افزایش ۸3درصدی دریافتی 
تولیدکنندگان زغال سنگ

وزیر نفت گفت: پس از چند ماه مذاکره یک میلیارد و ششصد میلیون 
دلار طلب معوقه سال های گذشته بابت صادرات گاز به عراق وصول شد.
جواد اوجی در گفتگو با خبر ۱۴ سیما درباره جزییات دریافت طلب 
معوق ایران از عراق بابت صادرات گاز افزود: این رقم ۱.۶ میلیارد دلار 
مربوط به دولت قبل است که به ایران پرداخت نشده بود، اما در دولت 

سیزدهم بابت صادرات گاز به عراق هر ماه پول را دریافت کرده ایم.
اوجی همکاری وزرای برق و نفت عراق برای پرداخت این بدهی عراق 
به ایران را مطلوب ارزیابی کرد و گفت: طی تفاهم با طرف عراقی اعلام 
می کنیم که تامین گاز مردم عراق را به صورت پایدار انجام می دهیم، 
تامین انرژی مردم عراق اولویت کاری ما بوده است و اجازه نمی دهیم 

مردم عراق نگرانی بابت تامین گاز داشته باشند.
وزیر نفت افزود: کشور عراق همه حساب های خود را پرداخت کرده 
است، اما این رقم ۱.۶ میلیارد دلار در بودجه سال ۲۰۲۲ آن ها دیده 
نشده بود، اما در مجلس خودشان مصوبه گرفتند و این رقم را به حساب 

شرکت ملی گاز ایران پرداخت کردند.
اوجی افزود: در سه ماهه امسال کل صادرات گاز ما به کشور های همسایه 
۴۳ درصد رشد حجمی داشته است و در وصول مطالبات حاصل از 

صادرات گاز به کشور های همسایه نیز ۹۰ درصد رشد داشته ایم.
وزیر نفت اظهار داشت: این وصول های ارزی حاصل از صادرات نفت، 
میعانات گازی، محصولات پتروشیمی و گاز کمک شایانی به مدیریت 
ارزی در داخل کشور و تامین اقلام اساسی می کند و گفت: هم اکنون 

ایران هیچ گونه طلب گازی قدیمی از کشور عراق ندارد.
اوجی تأکید کرد: در این ۱۱ ماه که صادرات گاز به عراق داشتیم، هر ماه 

پول آن را وصول کرده ایم.
وزیر نفت افزود: اعلام می کنیم در تامین پایدار گاز شریک قابل اعتماد 
برای عراق هستیم و اجازه نمی دهیم مردم عراق دل نگران تامین گاز 
باشند، ضمن اینکه صادرات گاز به عراق در برنامه های آتی افزایش 

می یابد.

طلب نفتی عراق وصول شد
یک میلیارد و۶۰۰میلیون دلار به ایران برگشت

جزییات تقاضای نرخ های جدید 
مواد شوینده اعلام شد 

موافقت شفاهی 
سازمان حمایت با 

افزایش 2۵ درصدی

رنا
: ای

س
عک

طبق اعلام سخنگوی دولت، رشد اقتصادی که در سال ۹۹ و 
نیمه نخست سال ۱۴۰۰ حدود ۳.5 درصد بود، در زمستان ۱۴۰۰ 

به ۶.۳ رسید.
به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم، علی بهادری 
جهرمی، سخنگوی دولت در صفحه شخصی خود نوشت: رشد 
اقتصادی که در سال ۹۹ و نیمه نخست سال ۱۴۰۰ حدود 5/۳ 
درصد بود، در پاییز سال گذشته به 8/۴ و در زمستان هم به 7/5 
درصد افزایش یافت. رشد بدون نفت هم در زمستان ۱۴۰۰ به 

۳/۶ رسید.
او همچنین تأکید کرده که در عین سختی ها، آمارهای اقتصادی 
نوید دوره گذار از سختی ها و آمدن روزهای خوب را می دهند. 

 آینده روشن است.

رشد اقتصادی زمستان 14۰۰ 
به ۶.3 درصد افزایش یافت

نتایـج یـک پژوهـش نشـان می دهد کـه ۴۰ درصـد از 
بیمه شدگان سـازمان تامین اجتماعی در ۹ ماهه سال 
۱۴۰۰، بیمه شدگان اصلی هستند که 8۹ درصد آنها را 

بیمه شده شـاغل تشـکیل می دهند.
به گزارش ایسـنا، توسـعه نظام رفاه و تامیـن اجتماعی 
و مقابله با انـواع بیمـاری، از کار افتادگی، کهولت سـن، 
بیـکاری و مـواردی از ایـن دسـت بـرای هـر جامعه به 
خصوص افراد شـاغل اهمیـت بسـزایی دارد. سـازمان 
تامیـن اجتماعـی و صندوق بازنشسـتگی کشـوری به 
عنـوان سـازمان های بیمه گـر وزارت کار در ارائـه ایـن 
ماموریت نقش دارند لذا یکی از وظایف وزارت کار علاوه 
بر اجرای سیاست های اشتغال، حمایت از نیروهای کار 
شاغل اسـت و از این منظر بررسی بیمه شدگان شاغل و 

سـهم آنها از کل شـاغلان ضروری اسـت.
در تعریـف، بیمه شـده به فـردی گفتـه می شـود که با 
پرداخـت مبالغی بـه عنـوان حق بیمـه، حق اسـتفاده 
از مزایـای منـدرج در قانون سـازمان بیمـه گـر را دارد. 
بیمه شـده اجباری، بیمه شـده ای اسـت که به دسـتور 
کارفرما یا نماینده او در محلی بـه نام کارگاه کار می کند 

و مـزد و حقـوق می گیرد.
بیمـه شـده خـاص، فـردی اسـت کـه مشـمول بیمه 
اجباری نبـوده و بـا میـل و اراده تحت پوشـش مقررات 
تأمیـن اجتماعی قرار گیرد. بیمه شـده تبعی، شـخص 
یا اشـخاصی هسـتند که به تبع سرپرسـتی یـا کفالت 
بیمـه شـده اصلـی از مزایـای مقـرر در این قانـون می 

تواننـد اسـتفاده کنند. بیمه شـدگان شـاغل سـازمان 
تامین اجتماعی تنهـا برخـی از بیمه شـدگان اصلی را 
شـامل می شـوند اما با مطابقت تعریـف شـاغل و انواع 
بیمه شدگان اصلی سازمان تامین اجتماعی؛ بیمه شده 
اجباری، برخی از بیمه شـدگان خـاص نظیر بافندگان، 
راننـدگان، کارگران سـاختمانی و کارفرمایـان صنفی، 
برخـی از بیمـه شـدگان حـرف و مشـاغل آزاد ماننـد 
معلمین حق التدیس و مربیان مهدهـای کودک تحت 
پوشـش بهزیسـتی و اعضای نماینده بیمه ایران و آسیا 
که بیمه شدگان شـاغل در سـازمان تامین اجتماعی را 

تشـکیل مـی دهند.
بـر اسـاس گـزارش مرکـز برنامـه ریـزی و اطلاعـات 
راهبـردی وزارت کار از مجمـوع بیمـه شـدگان تحـت 
پوشـش سـازمان تامیـن اجتماعـی در ۹ ماهـه سـال 
گذشـته،   ۳۹.۹ درصد از بیمه شـدگان،  بیمه شـدگان 
اصلی هسـتند که حدود 88.۹ درصد آنها را بیمه شـده 

شـاغل تشـکیل می دهنـد.
آمار بیمه شدگان شاغل سـازمان تامین اجتماعی طی 
این مـدت همچنیـن گویـای آن اسـت که بیشـترین 
سـهم متعلق به بیمه شـدگان اجبـاری بـا 78 درصد و 
پـس از آن راننـدگان، حـرف و مشـاغل آزاد و کارگران 

سـاختمانی است.
بیمه مشاغل آزاد در کرونا افزایش یافت

بـه موجـب ایـن گـزارش، آمـار بیمه شـدگان شـاغل 

سـازمان تامین اجتماعی در ۹ ماهه سال ۱۴۰۰ نسبت 
به سـال ۱۳۹7 افزایش یافته اسـت به نحـوی که تعداد 
بیمه شـدگان شـاغل از ۱۲ میلیون و ۳5۶ هـزار و ۹7۹ 
هزار نفر در سـال ۱۳۹7 بـه بیش از ۱۳ میلیـون و ۳۹5 
هزار و 5۶۳ نفر افزایش یافتـه و این افزایـش در حرف و 
مشاغل آزاد شـاغل و کارفرمایان صنفی بیشترین نمود 
را داشته اسـت اما در مربیان مهدهای کودک، معلمین 

حـق التدریـس، اعضـای صنـدوق نظـام دامپزشـکی، 
کارگـران سـاختمانی، راننـدگان، باربـران و خادمیـن 

مسـاجد با روند کاهشـی همراه بوده اسـت.
به گزارش ایسـنا، برابر ماده ۱۴8 قانون کار، کارفرمایان 
کارگاه های مشـمول این قانون مکلفند بر اساس قانون 
تامین اجتماعی نسبت به بیمه کارگران و نیروهای کار 

واحدهای خود اقدام کنند.

۶۰درصد از بیمه شدگان تامین اجتماعی به تبع سرپرست بیمه شده از مزایای بیمه استفاده می کنند

کرونا  شمار بیمه شدگان مشاغل آزاد را بالا برد

سید مســعود میرکاظمی معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان برنامه و 
بودجه گفت: هیچ تغییــری در قیمت بنزین صورت نخواهــد گرفت و اگر 
طرحی در جایی اجرا می شود، به معنی این نیســت که در کل کشور اجرا 

می شود.
به گزارش خبرآنلاین، سید مسعود میرکاظمی در اردستان با اشاره به اینکه 

در خصوص نان سنتی هم همان شکل ســابق ادامه خواهد یافت، افزود: اگر طرحی در جایی اجرا 
می شود، به معنی این نیست که در کل کشور اجرا می شود.

وی به تامین یارانه دارو اشاره کرد و گفت: در این راستا، ارز مورد نیاز در اختیار واردکنندگان دارو 
و گندم قرار می گیرد و در خصوص ســایر نهاده ها هم ارز نیمایی داده می شود و در زمینه واردات 

محدودیتی نیست.
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان این که در سنوات گذشته برای کاهش 
هزینه ها خلقِ پول می کردند، گفت: اســتقراض باعث افزایش نقدینگی و ایجاد تورم می شــود که 

جلوی آن را گرفتیم و از لحاظ مصارف و مخارج اجازه خلق پول نداریم.

اظهار نظر صریح میرکاظمی درباره قیمت بنزین
 شرایط برای نان سنتی تغییر نمی کند

 شورای جهانی سفر و گردشگری از رشد ۴۰ درصدی صنعت گردشگری ایران 
در سال ۲۰۲۱ خبر داد و اعلام کرد گردشگران خارجی ۲.5 میلیارد دلار در ایران 
طی این سال هزینه کردند. به گزارش ایرنا، شورای جهانی سفر و گردشگری 

World Travel & Tourism Council از رشد ۲۱.7 درصدی صنعت گردشگری جهان در 
سال ۲۰۲۱ خبر داده است. در سال ۲۰۲۰ و در اثر محدودیت های کرونایی، این صنعت با رشد منفی 5۰.۴ 
درصدی مواجه شده بود و ۴۹۰۰ میلیارد دلار از ارزش این صنعت کاسته شده بود. اما در سال ۲۰۲۱ و 
با کاهش محدودیت های کرونایی، ۱۰۰۰ میلیارد دلار از طریق گردشگری عاید اقتصادهای جهان شده 
است. بر اساس این گزارش، در ایران نیز با رنگ باختن کرونا شاهد احیای صنعت گردشگری در سال ۲۰۲۱ 
بوده ایم. در حالی که طی سال ۲۰۲۰ صنعت گردشگری ایران با رشد منفی ۴5 درصدی مواجه شده بود 
و ارزش آن به ۱۴۴ هزار میلیارد تومان کاهش یافته بود در سال ۲۰۲۱ این صنعت در ایران رشد مثبت ۴۰ 

درصدی را تجربه کرد و ارزش آن به ۲۰۲ هزار میلیارد تومان افزایش یافت.

صنعت گردشگری ایران ۴۰ درصد رشد کرد

 درآمد 2.۵ میلیارد دلاری ایران 
به گفته مدیر اداره صادرات بانک مرکزی، تمام اشــخاص حقیقی و از جذب گردشگران خارجی

حقوقی با اظهار ارز در گمرک می توانند بدون محدودیت اسکناس وارد 
کشور کنند، ضمن اینکه از معافیت مالیاتی برخوردار شوند.

به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم، لامعی، مدیر اداره 
صادرات بانک مرکزی در تشریح تأثیر سیاست های جدید ارزی این بانک در بازار، اظهار داشت: 
از  ۲۲خرداد صادرکنندگان مجاز شدند اسکناس ارز حاصل از صادرات را در صرافی ها با اعلام 

اظهارنامه گمرکی و بر اساس نرخ توافقی ارائه کنند. 
وی تأکید کرد: طی ۴ روز این سیاســت جواب داده و میانگین نرخ دلار به زیر ۳۱ هزار تومان 

کاهش یافته است.
این مقام مسئول در بانک مرکزی گفت: اینکه نرخ ارز در صرافی ها  ۱۰۰ تا ۲۰۰ تومان اختلاف 

قیمت دارد ناشی از رقابت است اما در شبکه های اجتماعی نرخ ها مورد تایید ما نیست.
به گفته مدیر اداره صادرات بانک مرکزی، تمام اشخاص حقیقی و حقوقی با اظهار ارز در گمرک می 
توانند بدون محدودیت اسکناس وارد کشور کنند، ضمن اینکه از معافیت مالیاتی برخوردار شوند.

ورود ارز به کشور بدون محدودیت و معاف
 از مالیات شد

مالیات گردشگریدولت 

کاغذ اقتصادی
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پشیمانی زوجین برای مراجعه به 
روانشناس بدلیل گرانی تعرفه ها

یک فعال حــوزه خانــواده و جمعیت با تاکید بــر لزوم تحت 
پوشش بیمه قرار گرفتن خدمات روانشناسی و مشاوره، گفت: 
درحالی ارائه خدمات انواع بیمه ها برای بیماری های مختلف 
جســمی در حال اجراســت و گاه تا صد درصــد هزینه های 
مشاوره های پزشکی، بررسی های تشخیصی و درمانی بیماران 
از طریق بیمه ها پرداخت می شــود که متاسفانه برای مسائل 
روانشــناختی درون خانواده و فردی که می توانــد منجر به 
بیماری های روحی و روانی و تربیتی فراوانی شود و هزینه های 
بسیار ســنگین تر و غیر قابل جبرانی را به کشور تحمیل کند، 

مغفول مانده است.
دکتر شــهیده جهانیان در گفت وگو با ایســنا، با اشاره به بند 
هشــت سیاســت های کلی تأمین اجتماعی مبنــی بر »ارائه 
خدمات لازم به منظور تحکیم نهاد خانــواده و فرزندآوری« 
و تحت پوشــش بیمه نبودن خدمات روانشناســی و مشاوره 
به ویژه برای زوجین جوان، اظهار کرد: ممکن اســت دختر و 
پسر در ابتدای ازدواج و برای آشــنایی و شناخت از یکدیگر و 
یا پس از ازدواج در راستای استحکام خانواده و درک متقابل 
نیاز به اســتفاده از خدمات روانشناســی و مشــاوره  را حس 
کنند اما به دلیــل هزینه های بالای این خدمــات از مراجعه 
به روانشناس پشیمان می شــوند. در این میان تحت پوشش 
بیمه قرار گرفتن خدمات روانشناسی و مشــاوره بسیار حائز 

اهمیت است.
وی ادامه داد: یکــی از راه های صیانت از نهــاد خانواده این 
است که خدمات روانشناسی و مشــاوره را تحت پوشش بیمه 
قرار دهیم چرا که خلاء جدی آن به لحاظ تاثیرات گســترده 
در محیط خانواده و اجتماع و روند رشــد جمعیت خانواده به 

خوبی در کشور احساس می شود.

رییـس کل سـازمان نظـام پزشـکی کشـور در 
واکنـش بـه طـرح دوبـاره مباحـث مرتبـط بـا 
افزایـش ظرفیت پذیرش دانشـجوی پزشـکی و 
دندانپزشـکی، بر لزوم قضاوت دربـاره »جریان« 
رشـد حـوزه سـلامت تاکید کـرد و بـا اشـاره به 
اعتماد مـردم به خدمات پزشـکی، گفت: دغدغه 
داریـم و اعـلام می کنیـم کـه افزایـش ظرفیـت 
باید متناسـب بـا رعایـت کیفیـت باشـد؛ بدون 
تردیـد تصمیم گیری های غیرکارشناسـی و دور 
زدن کارشناسـان حـوزه سـلامت، بـه کیفیـت 
ارائه خدمـت، غرور ملی و دسـتاورد »خودکفایی 

مطلـق حـوزه سـلامت«، آسـیب می زنـد.
دکتـر محمـد رییـس زاده بـا حضـور در محـل 
خبرگزاری دانشـجویان ایـران، )ایسـنا(،  در پی 
طـرح دوبـاره بحـث افزایـش ظرفیـت پذیـرش 
دانشـجوی پزشـکی و همچنین دندان پزشـکی 
در دانشـگاه های علـوم پزشـکی، گفـت: کسـی 
نمی توانـد انـکار کنـد کـه نیـاز بـه افزایـش 
»متناسـب« ظرفیت های پزشـکی وجـود دارد. 
سـازمان نظام پزشـکی و وزارت بهداشـت و همه 
مسـئولان و صاحب نظران حوزه سلامت کشور، 
قطعـا بـا افزایـش »متناسـب« ظرفیـت موافق 
هسـتند. کسـی را پیـدا نمی کنیـد کـه بـا ایـن 
شـرایط رشـد جمعیت، با افزایش سـن جمعیت 
و بـا نیازهـای جدیـد در حـوزه سـلامت، بگوید 
بـا افزایـش ظرفیت پذیـرش پزشـکی مخالفیم. 
مگـر می تـوان گفـت کـه هرچقـدر پزشـک و 
دندان پزشـک داریـم، در همیـن سـطح نگـه 
داریـم. به هـر حـال طبیعی اسـت که عـده ای از 
پزشـکان یا از حوزه ارائه خدمت خارج می شـوند 
یـا مهاجـرت می کنند یـا متاسـفانه عـده ای هم 
طبیعتـا فـوت می کننـد و ... در عیـن حـال 
جمعیـت هـم در حـال افزایـش اسـت. بنابراین 
یـک مغالطـه ای در ایـن موضـوع اتفاق افتـاده و 
برخی دوسـتان دو قطبی نادرستی در این زمینه 
شـکل دادند که مثـلا عـده ای موافقیـن افزایش 
ظرفیت پزشـکی هسـتند و عده ای مخالـف آن.

افزایش »متناسب« یا »کاغذی« 
ظرفیت های پزشکی!؟

وی بـا بیـان اینکـه اصـلا در کشـور کسـی را که 
مخالـف افزایـش متناسـب ظرفیـت پزشـکی 
باشـد، نداریم، گفت: دو قطبی را بایـد به گونه ای 
دیگر تعریـف کـرد؛  افزایش منطقی و متناسـب 
ظرفیـت یـا افزایـش ظرفیـت روی کاغـذ؟؛ این 
دو قطبی درسـتی اسـت. مـا طرفـداران افزایش 
ظرفیت هـای پزشـکی بـه صـورت متناسـب، 

منطقـی و متناسـب بـا تـوان و زیرسـاخت های 
کشـور هسـتیم. در حالـی کـه عـده ای طرفـدار 
افزایـش اسـمی و کاغـذی ظرفیـت هسـتند؛ 
می گوینـد مـا روی کاغـذ می گوییـم کـه مثـلا 
۲۰ درصد ظرفیت پزشـکی به صورت دسـتوری 
افزایش یابد. اگر جایی را سـرغ داریـد که الزامات 
دسـتوری پاسـخ داده، اینجـا هم جـواب خواهد 
داد. اینکه بگویند دسـتور دادیم و مصوب کردیم 
کـه ظرفیت پزشـکی افزایـش پیدا کنـد و حتی 
اگر هم این کار انجام شـود، حتمـا و حتما در دل 

ایـن اقـدام، آسـیب دیگـری ایجاد می شـود.
رییس زاده ادامـه داد: بنابراین بحث ما این اسـت 
که دو قطبـی کـه دربـاره افزایـش ظرفیت های 
پزشـکی وجود دارد، افزایش متناسـب و منطقی 
ظرفیت هاسـت یـا افزایـش کاغـذی و اسـمی 
ظرفیت هـا. بایـد توجـه کـرد کـه خـود وزارت 
بهداشـت دربـاره میـزان افزایـش متناسـب 
ظرفیت هـا بـر اسـاس رشـته ها بررسـی هایی 
انجـام داده اسـت. مشـکلی کـه در حـال حاضر 
در کشـور داریـم، ایـن اسـت کـه برخـی نهادها 
بـه جـای نظـارت و راهبـری، در مقـام نهادهای 
اجرایـی تصمیم گیـری می کننـد. ایـن اشـکال 
دارد و مـا نسـبت بـه آن اعتـراض داریـم. دلیلی 
نـدارد کـه شـورای عالـی انقـلاب فرهنگـی بـه 
جای وزارت بهداشـت، میـزان افزایـش ظرفیت 
تعیین کنـد، بلکه شـورای انقـلاب فرهنگی باید 
بگوید که نیـاز جامعه و کشـور این میزان اسـت 
و بـه وزارت بهداشـت اعـلام کنـد که بـرای رفع 
این نیـاز سیاسـت گذاری کنـد. اینکه مـا وزارت 
بهداشـت و نهادهای تصمیم گیـر را حذف کنیم 
و خودمـان تصمیم گیـری کنیـم، آن هـم بدون 
نظـر حوزه هـای کارشناسـی، حتما چیـز خوبی 

از آب در نخواهـد آمـد.
وی گفت: بنابراین اینکه خودمـان را در مقام اجرا 
گذاشـته و برخی تصمیماتـی بگیریـم، آن هم از 
سـوی افرادی کـه حتی یـک روز نه گذرشـان به 
دانشـکده پزشـکی و دندان پزشـکی افتـاده و نه 
گذرشان به یک آزمایشـگاه بافت شناسی، بخش 
بالینی آموزشی، یونیت آموزشـی دندان پزشکی 
و... و بعـد این افراد بنشـینند با چنـد پاورپوینت 
و جـدول دربـاره آینـده ظرفیـت پزشـکی و 
دندان پزشـکی کشـور تصمیـم بگیرنـد، حتما و 
حتمـا ایـن تصمیم گیـری به نفـع آینده کشـور 
نخواهد بود. ممکن اسـت محاسـنی هم داشـته 
باشـد، امـا حتمـا مضـرات و معایـب آن بیشـتر 
خواهد بـود. به هـر حـال کار باید دسـت کاردان 

و کارشـناس باشـد. افزایش ظرفیت پزشکی که 
فقط حجم کلاس هـا و تعـداد صندلی هـا را زیاد 

کردن، نیسـت.
افزایش غیرکارشناسیِ ظرفیت ها 

آسیب زاست
رییـس زاده گفـت: حـرف مـا ایـن اسـت کـه 
مگـر ایـن آقایـان تـالار بافت شناسـی، جسـد، 
هیات علمـی، یونیـت دندان پزشـکی، بخـش 
بالینی، تخـت آموزشـی، خوابگاه، سـرانه فضای 
فیزیکی، ورزشـی و کتابخانـه ای  و ... را هم اضافه 
کرده انـد؟. اگـر هم معتقدنـد که ظرفیـت خالی 
وجـود دارد، دانشـکده به دانشـکده و بـه صورت 
علمی حسـاب کننـد و اگر جایـی ظرفیت خالی 
بـود، آن را اضافـه کننـد. بـه عنـوان مثـال اعلام 
کنند که دانشـکده دندان پزشـکی دانشگاه علوم 
پزشـکی تهران اکنـون ۱۰۰ دانشـجو می گیرد، 
امـا می توانـد ۱۲۰ دانشـجو بگیـرد. بنابرایـن 
بایـد دانشـکده بـه دانشـکده و به صـورت علمی 
محاسـبه کنند، اما اصـلا کاری به اوضـاع ندارند 
و روی کاغـذ می گوینـد کـه مثـلا ظرفیت هـا 
۹۰ درصـد افزایـش یابـد. اصـلا کاری ندارنـد 
که ایـن افزایـش کجـا رخ دهـد، بـار افزایش ۹۰ 
درصـدی را کـدام دانشـکده می توانـد بـردارد؟، 
آیـا ایـن ظرفیـت وجـود دارد یـا خیـر؟. بایـد 
بـه ایـن سـوالات پاسـخ دهنـد، اگـر وضعیـت 
دانشـکده های موجـود مـا و ظرفیت هـای مـا را 
بررسـی کردنـد و بـه ایـن عـدد رسـیدند، روی 
چشـم ما جـا دارد، اما اگـر بررسـی نکردنـد و بر 
اسـاس یک سـری آمار خـام و نادرسـت بـه این 
عـدد رسـیدند، حتمـا آسـیب های ایـن افزایش 

بـرای آینـده کشـور بدتر و بیشـتر اسـت.
وی در ایـن باره بـا بیـان اینکه برخـی می گویند 
شـما انحصارگر هسـتید، تعارض منافـع دارید، 

تعـداد را کـم نگـه می داریـد کـه مثـلا قیمـت 
افزایـش یابـد و ... افـزود: بایـد گفـت در حـال 
حاضـر ممکـن اسـت کـه بـه افزایـش ظرفیـت 
متناسـب نیاز داشـته باشـیم، امـا ضروری تـر از 
آن، ایـن اسـت کـه ارزیابی کننـد کـه اولا توزیع 
چـرا نامتعـادل و بیمارگونـه اسـت و دوما همین 
نیروهایـی را کـه داریـم، چـرا نمی توانیم بـه کار 
بگیریم؟ سـوال من این اسـت که به عنوان مثال 
مگر با افزایش تعـداد قصاب، می توان گوشـت را 
ارزان کـرد؟. بنابرایـن اگـر خدمتی گران اسـت، 
بـا افزایش افـراد متصـدی، ارزان نمی شـود. باید 
بررسـی کرد کـه چـرا نمی تـوان همین افـرادی 
را که داریـم و سـرمایه  موجـود را بـه  کار گرفت.

کیفیت کار پزشکان ایرانی در معرض 
خطر است

رییـس زاده تاکیـد کـرد: بایـد توجـه کـرد که 
ایـن دسـتاورد بـزرگ ممکـن اسـت بـا برخی 
شـود  شکسـته  غلـط  تصمیم گیری هـای 
و متاسـفانه بـا رونـدی کـه در حـال حاضـر 
می بینیـم، خواهـد شـد. بـه طـوری کـه بـه 
جایـی می رسـیم که چنـد صبـاح دیگـر برای 
فلان عمـل جراحی، ایـن خطر وجـود دارد که 
دیگـر بـه کیفیـت کار پزشـک ایرانـی اعتمـاد 
وجـود نداشـته باشـد و آن زمـان افـراد حاضر 
هسـتند که تمام دارایی شـان را هزینـه کنند و 
برای اینکـه عزیزشـان درمان بهتـری دریافت 
کند، به کشـور دیگـری بروند. بایـد توجه کرد 
کـه اعتماد بـه کیفیت کار پزشـکان در کشـور 
نعمـت بسـیار بزرگـی اسـت. معتقدیـم ایـن 
توانمنـدی در داخـل کشـور وجـود دارد، حال 
ممکن اسـت دسترسـی کم یا سـخت باشد که 

البتـه اینطور نیسـت.

 معاون اشــتغال و خودکفایــی کمیته امداد 
برنامه های ایــن نهاد بــرای ایجاد اشــتغال 
مددجویــان در حوزه های مختلف را تشــریح 
کرد و گفت: با توجــه به انعقــاد تفاهم نامه با 
ســازمان زندان ها در خصوص ایجاد اشتغال 
برای زندانیان آزاد شــده و خانواده های آن ها 
در ســال ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲، ۲۰ هــزار فرصت 
شغلی طی مدت سه ســال هدف گذاری شده 
اســت.مرتضی فیروزآبــادی در گفت وگــو با 
ایسنا، با اشاره به اعتبارات اشتغال مددجویان 
در ســال ۱۴۰۱، بیان کــرد: با توجــه به بند 
5 مصوبات هشــتاد و یکمین جلســه شورای 
عالی اشــتغال در ســال ۱۴۰۱، اجرای 5۰۰ 
هزار فرصت شــغلی برای پنج دهــک پایین 
درآمدی در کشور توسط این نهاد منظور شده 
که در مجموع حدود ۲8 هــزار میلیارد ریال 
شــامل ۲5۰ هزار میلیارد ریــال از محل بند 
ب تبصره ۱۶ و ۱۴ هزار میلیارد ریال از محل 

بند الف تبصره ۱8 سال جاری و مابقی از سایر 
منابــع )منابع صندوق امداد ولایت، اشــتغال 
پایدار روستایی و...( جهت پرداخت تسهیلات 
اشــتغال به گروه های هدف پیش بینی شــده 
است.وی با اشــاره به برنامه راهبردی شغلی و 
هدایت شــغلی و برنامه های کمیته امداد برای 
ایجاد 5۰۰ هزار فرصت شغلی در سال جاری، 
اظهار کرد:  بنابر پیش بینــی ایجاد 5۰۰ هزار 
فرصت شغلی در سال ۱۴۰۱، ۲۰۰ هزار شغل 
در قالب الگــوی راهبری شــغلی و ۲۰۰ هزار 
شغل در قالب هدایت شغلی و ۱۰۰ هزار شغل 
در قالب کاریابی اجرا می شــود. فیروزآبادی با 
اشــاره به برنامه های راهبری شغلی بیان کرد: 
در سال جاری ایجاد ۲۰۰ هزار فرصت شغلی 
پایدار از طریق الگوی راهبری شغلی )مشارکت 
اقتصادی کارآفرینان حرفه ای و فعالان کسب 
و کار با مددجویان و نیازمندان مستعد اشتغال 
برای راه اندازی کسب و کارهای دارای توجیه 

اقتصــادی و درآمدزا( که براســاس تمهیدات 
اتخاذ شــده، ۶۰ درصد ســهم برنامه تعیین 
شــده در قالب ۲۰ زنجیره تولیدی-خدماتی 
با مشارکت راهبران پیشــران و ۴۰ درصد آن 
از طریق ظرفیت راهبران شغلی بومی، محلی 
و منطقه ای اســتان ها پیش بینی شده است.به 
گفته معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد، 
اســتان ها بر اســاس اقتضائات جامعه هدف و 
شــرایط اقتصادی حاکم، تحقــق درصدها را 

مدیریت می کنند.
وی در خصــوص برنامه های هدایت شــغلی 
نیــز توضیــح داد و گفت:  طرح هــای هدایت 
شــغلی در قالب مشاغل مســتقل و یا اجرای 
طرح های سراســری در زمینه هــای حمل و 
نقل، طرح های مولد خورشــیدی و... اجرایی 
می شــود. ۱۰۰ هزار اشــتغال نیــز در قالب 
کاریابی برای مددجویان واجد شرایط اجرایی 
می شــود.فیروزآبادی همچنین به طرح های 

کاریابی در ســال جاری اشــاره کرد و یادآور 
شد: ایجاد یکصد هزار کاریابی در قالب معرفی 
افراد بــه بنگاه های اقتصــادی در قالب تعامل 
با کارفرمایان و بسته های تشــویقی پرداخت 
تسهیلات قرض الحسنه و یا پرداخت حق بیمه 
ســهم کارفرما از ســوی امداد انجام می شود.
معاون اشــتغال و خودکفایی کمیته امداد در 
ادامه در پاسخ به سوالی در خصوص بیشترین 
طرح های شــغلی مددجویــان در حوزه های 
مختلف خاطرنشــان کــرد:  بنا به شــرایط و 
اقتضائات مددجویان از قبیل محل ســکونت 
مددجویان در مناطق شــهری و روســتایی و 
ویژگی و توانمندی های شان )سن، تحصیلات و 
جنسیت و...( اشتغال  کمیته امداد نیز متناسب 
با وضعیت شــان اجرایی می شــود که بر این 
اساس طیف وســیعی از مشاغل در عرصه های 
صنایع دستی،  مشاغل خرد و کوچک، مشاغل 

دانش بنیان و... اجرایی شده است.

واکنش رییس کل سازمان نظام پزشکی به افزایش ظرفیت  پذیرش دانشجوی پزشکی:

کیفیت کار پزشکان ایرانی در معرض خطر است

طبق مصوبات شورای عالی اشتغال برای مددجویان صورت می گیرد

ایجاد نیم میلیون فرصت شغلی برای پنج دهک پایین درآمدی

ایمن سازی به گود پرخطر
 "برج میلاد" رسید

علاوه بر ساختمان های ناایمن،گودهای رها شده پرخطر 
نیز بلای جان تهران شــده اند؛ اما حالا قرار اســت یکی از 
پرخطرترین گودهــا یعنی گود برج میلاد ایمنی ســازی 

شود.
به گزارش ایســنا، هر روزه در ابر شــهر تهران پروژه های 
عمرانی زیــادی اجرایی و عملیاتی می شــود؛ اما همه این 
پروژه ها به سرانجام نمی رســد و برخی در همان مراحل 
ابتدایــی و برخی دیگر در مراحل بالاتر ســاخت و ســاز 
متوقف می شوند که این توقف علاوه بر زشت کردن چهره 
معابر می تواند عوارض دیگری نیز داشــته باشــد که یکی 

از این عارضه ها وجود گودهای رها شده در شهر است. 
گودهای رها شــده به دلیل خطراتی کــه می تواند برای 
فضاهای پیرامونی خود ایجاد کنــد مثل ریزش و بلعیدن 
فضاهــای جانبی بســیار مهم هســتند. به همیــن دلیل 
مدیریت شهری در دوره گذشته در اقدامی اعلام کرد که 
در صورت رها شدگی گود، مالک باید گود را ایمن سازی 
کند و در صورت عدم توجه شــهرداری می تواند به استناد 
قانونی، گود را پر کند که در ســالهای اخیر گود مجموعه 

خلیج فارس و تعدادی گود دیگر پر شد. 
یکی از گودهای پرخطر شهر تهران،گود برج میلاد بود که 
در کنار مرکز همایش و پارکینگ برداشته شده بود که به 
دلیل مشکل حقوقی بین شــهرداری و شریکش سالها رها 
شده بود، وضعیت گود برج میلاد بگونه ای است که صدای 
اعضای شورای شهر را در آورد بگونه ای که مهدی عباسی 
رئیس کمیسیون شهرسازی شورای شهر تهران نسبت به 
وضعیت گودهای رها شــده در تهران هشدار داده و اعلام 
کرده بود: مهم ترین این گودها، گود برج میلاد است که با 
صراحت اعلام می کنم و عاجزانه تمنا دارم که شــهرداری 
در بحث گود برج میلاد اقدام کنــد چرا که نتایج مطالعات 
انجام شده ما را نگران می کند و ما به اندازه کافی زمان را 

از دست داده ایم.
وی اضافه کرده بــود: حادثه در گود بــرج میلاد علاوه بر 
خســارات جانی، خســارت مالی زیادی نیز خواهد داشت 
و لازم است شــهردار تهران هر چه زودتر در این خصوص 

تدبیر کند.
حالا با وجود هشــدارها و اخطارها و بعــد از پس گرفتن 
گود برج میلاد از شریک شهرداری یعنی نیروی انتظامی، 
شــهرداری به فکر ایمن ســازی گود افتاده است؛ بگونه 
ای که رئیس کمیســیون شهرسازی شــورای شهر تهران 
آخرین وضعیت ایمن ســازی گود پرخطر بــرج میلاد را 

تشریح کرد.

معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان بیمه 
سلامت ایران با اشاره به ورود تدریجی بیمه های 
تکمیلی به نسخه نویسی الکترونیک، گفت: 
مطالبه ما این است که خدمات بیمه پایه و تکمیلی همزمان 
ارائه شود و بیمه شده وجهی در مبدا دریافت خدمت، 
پرداخت نکند و بیمار مجبور نباشد برای دریافت خسارت 
به بیمه های تکمیلی مراجعه کند.دکتر مهدی رضایی در 
گفت وگو با ایسنا،  در خصوص چالش های فعلی در زمینه 
نسخه نویسی الکترونیک، گفت: خوشبختانه قدم هایی در 
راه اصلاح برداشته شده است. نسخه نویسی الکترونیک از 
دی ماه ۱۴۰۰ در بخش های دولتی و خصوصی استقرار یافته 
است و به تدریج سامانه ها متناسب با مطالبات و خواسته های 
ارائه دهندگان و گیرندگان خدمت تغییرات و اصلاحات 
دارند و شاهد هستیم که هر روز بهتر از روز قبل خدمات 
انجام می شود.او به اهمیت تکمیل پرونده الکترونیک اشاره 
و بیان کرد: این موضوع هنوز کامل نشده است. ما به صورت 
جزیره ای اطلاعاتِ پرونده الکترونیک را داریم. به عنوان 
مثال در خدمات سطح یک چندین سامانه در سطح وزارت 
بهداشت در حال ثبت اطلاعات در نسخه الکترونیک هستند 
یا در بخش های بستری سیستم های اطلاعات بیمارستانی 
یا HIS ها ثبت اطلاعات را انجام می دهند اما هیچ کدام از 
این ها به یکدیگر متصل نیستند و پرونده واحد الکترونیک 
بیماران در اختیار نیست که ارائه دهنده خدمت یا بیماران از 
آن بهره مند باشند. هنوز پرونده الکترونیک سلامت به طور 
کامل شکل نگرفته و این هم جزو تکالیفی است که در قانون 
بودجه ۱۴۰۱ به آن اشاره شده است و اخیرا هم وزیر بهداشت 
برای این برنامه ملی فردی را منصوب کرده است. ان شاءلله که 
امسال شاهد تحقق کامل پرونده الکترونیک باشیم تا حلقه 
خدمات الکترونیک در حوزه سلامت کامل شود.وی به موضوع 
اصلاح سامانه ها و کاربر پسند شدن آنها اشاره کرد و گفت: این 
کار جزو مطالبات پزشکان محترم هم است. این اقدام هر روزه 
در حال انجام است، اما هنوز پاسخ کامل داده نشده است و به 
مرحله رضایت عمومی نرسیدیم، البته فراموش نکنید که این 

امر نیازمند زمان است.

رئیس کمیته گردشگری شورای شهر تهران با اشاره به 
وضعیت مرمت آثار تاریخی و بعضا حضور پیمانکاران بی 
تجربه در این عرصه گفت: شورا آماده است تا سازوکاری 
طراحی شود که پیمانکاران آثار تاریخی ملزم به گرفتن 
تاییدیه از استادکاران شوند.به گزارش ایسنا، سید احمد 
علوی، رئیس ستاد سمن ها و عضو شورای شهر تهران در 
مراسم تجلیل از استادکاران گچبر و آینه کار که به همت 
ستاد سمن های شهر تهران برگزار شد، با قدردانی از زحمات 
استادکاران در خلق آثار فاخر گفت: امروز در تمامی ابنیه 
تاریخی و مذهبی ما اثر انگشتان اساتید گچبر و آینه کار را می 
بینیم.وی با اشاره به عجین شدن هنر با زندگی مردم ایران 
گفت: شاید از دید شهروندان گچبری و آینه کاری ابنیه یک 
کار معمول باشد اما زمانی که فردی از خارج کشور به این آثار 
نگاه می کند، متوجه هنرمندی اساتید ما می شود. به عبارتی 
این اساتید هنرمندانی هستند که هنرشان را در کار روزمره 
خود به نمایش درمی آورند بدون آنکه متوجه باشند در حال 

خلق اثری ماندگار هستند.
رئیس کمیته میراث فرهنگی و گردشگری شورای شهر تهران 
در ادامه به فعالیت دلی و اعتقادی این اساتید اشاره کرد و 
افزود: زمانی که ما به آثار مذهبی خود مانند حرم های مطهر 
امام رضا)ع(، امام علی )ع( و امام حسین )ع( نگاه می کنیم، در 
سرتاسر این حرم ها اثر هنرمندانه گچبران و آینه کارانی را می 
بینیم که تنها به خاطر عشق و علاقه و بدون هیچ چشم داشت 
مالی دست به خلق چنین آثاری زده اند.وی گفت: بسیاری از 
اساتیدی که گچبری و آینه کاری این محل را انجام داده اند، 
سالها دست از کار کشیده بودند و تنها به عشق امیرالمومنین 
)ع( و حضرت فاطمه)س( پای کار آمدند و از این جهت باید 
قدردان چنین هنرمندانی باشیم.بر اساس گزارش روابط 
عمومی این عضو شورای شهر تهران، رئیس کمیته میراث 
فرهنگی و گردشگری شورای شهر تهران گفت: شورا آماده 
است که انتخاب پیمانکار برای مرمت این آثار را منوط به اخذ 
تاییدیه پیمانکار از استادکاران کند اما لازمه این امر، تعریف 

ساز و کار مشخص از سوی شما استادکاران است.

معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان
 بیمه سلامت ایران اعلام کرد:

مطالبه بیمه سلامت 
از بیمه های تکمیلی

لزوم طراحی سازوکاری برای 
الزام پیمانکاران آثار تاریخی به 

اخذ تاییدیه از استادکاران

خبر

خبر

سنا
  ای

س:
عک

کاغذ جامعه

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان

اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

شرکت تعاونی گلخانه داران دشت زرخیز جیرفت
تعاونی  شرکت  سهام  صاحبان  اطلاع  به  بدینوسیله 
گلخانه داران دشت زرخیز جیرفت میرساند که جلسه 
مورخ  یکشنبه  روز  در  شرکت  آن  عمومی  مجمع 
1401/04/12 راس ساعت 6 بعداز ظهر در محل شرکت 
و ساعت  تاریخ  در  است  میگردد خواهشمند  تشکیل 

تعیین شده در محل مذکور حضور بهم رسانید .
*کلیه سهامداران موظفند کپی کارت ملی یا شناسنامه 
به انضمام دفترچه عضویت  را به همراه داشته باشند.

جلسه  در  سهامدار  وکیل  عنوان  به  که  *اشخاصی 
شرکت می کنند باید وکالتنامه کتبی مورد تائید هیات 

مدیره را همراه داشته باشند .
دستور جلسه :

1- انتخاب اعضای هیئت مدیره به مدت 3 سال
2- انتخاب بازرس به مدت 1 سال

هیئت مدیره شرکت گلخانه داران دشت زرخیز جیرفت 

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر اراء شمارهای 140160319078001262و140160319078001558 هيات دوم 
موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند 
رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه 
بلامعارض متقاضي آقاي احمد زينلي زاده جوشاني فرزند علي بشماره شناسنامه 
11 صادره ازگلباف وخانم فاطمه عباس پور فرسنگی به شناسنامه شماره 19فرزند 
اکبر صادره از کرمان باالمناصفه در ششدانگ يك باب خانه به مساحت 201 
مترمربع تحت پلاك16916 فرعي از 3968 اصلي مفروز و مجزي شده از پلاك 
881 فرعي از 3968 اصلي بخش2کرمان واقع در جاده قدیم ماهان کوچه37  
خريداري از مالك رسمي آقاي عباس ابراهیم پورفرسنگی محرز گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در 
صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين 
اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي 
مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۱/۰3/2۸
تاريخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۱/۰۴/۱2
محمود مهدی زاده –رئیس ثبت اسناد واملاک ناحیه 2شهرستان کرمان
شناسه آگهی: ۱33۴۹۶۶

آگهی اعلان افراز پلاک 75۴فرعی  از نوبت اول
5۰7۰اصلی بخش 3۶کرمان

حسب  پاریزی  زهراایران پور  خانم  اینکه  به  نظر 
درخواست وارده تقاضای افراز سهام مشاع خود 
از پلاک 754 از 5070اصلی بخش 36 کرمان را 
نموده که به دلیل تعدد مالکیت مشاع و عدم دسترسی به آدرس 
مالکین بدینوسیله به مالکین رسمی پلاک مذکور که اسامی آنها در 
ذیل قید شده اعلام می گردد که جهت رسیدگی به درخواست افراز 
و بازدید از محل و تهیه نقشه، نماینده و نقشه بردار این اداره در  
تاریخ 1401/04/08ساعت   11صبح  در محل وقوع پلاک مذکور حاضر 
می گردند لذا از کلیه مالکین مشاع جهت حضور در محل دعوت به 
عمل می آید. ضمنا عدم حضور مالکین مشاع  مانع از انجام عملیات 

افراز نخواهد بود.
صورت اسامی مالکین پلاک فوق الذکر بر اساس پرونده ثبتی بدین 

شرح می باشد:
1- زهرا ایران پور پاریزی مالک 543 سهم از 23264 سهم
2- حسین احسانی آباده مالک 480 سهم از 69792 سهم
3- مجتبی اسدی پسوجانی مالک 5 سهم از 727 سهم

4-بتول اسماعیلی مالک 8 سهم از 727 سهم
5-رضا ایران نژاد مالک 4 سهم از 727 سهم

6- اکبر ایرانمنش پاریزی مالک 5 سهم از 727 سهم
7- طاهره باقری مالک 480 سهم از 69792 سهم

8- صدیقه بحرانی مالک 16 سهم از 727 سهم
9- رسول بهرا مالک 480 سهم از 69792 سهم

10- نگار بهرا مالک 384 سهم از 69792
11- سیدمحمدرسول حسینی زیدآبادی مالک 45 سهم از 727 سهم

12- سیدمعین حسینی زیدآبادی مالک 15 سهم از 727 سهم
13- سمنبر حیدری جامع بزرگی مالک 480 سهم از 69792 سهم

14- اسری خاتونی مالک 1236 سهم از 69792 سهم
15- محمدعلی خالوئی نژاد مالک 480 سهم از 69792 سهم

16- عباس دهیادگاری مالک 5 سهم از 727 سهم
17- مسعود رجایی مالک 672 سهم از 69792 سهم

18- اعظم رحمانی مالک 480 سهم از 69792 سهم
19- خدیجه رحمانی مالک 9880 سهم از 209376 سهم

20- رضا رحمانی مالک 480 سهم از 69792 سهم
21- کیمیا رزاقی اول مالک 5 سهم از 727 سهم )بدون سند(

22-نعمت الله زارعی طالبی مالک 16 سهم از 727 سهم
23- علی سعیدی نژاد مالک 5 سهم از 727 سهم )بدون سند(

24- لیلا شعشعی مالک 25 سهم از 727 سهم
25- عباس شهریاری پور 480 سهم از 69792 سهم
26- همت شهسواری پور 480 سهم از 69792 سهم

27- مریم صفائیان 5 سهم از 727 سهم )بدون سند(
28-  مریم صفائیان 5 سهم از 727 سهم )بدون سند(

29- آزاده غیاثی نژاد 1920 سهم از 69792 سهم
30- مهشید قاسمی نژاد 5 سهم از 727 سهم

31- معصومه قهاریان 960 سهم از 69792 سهم
32- فاطمه محسنی پور 960 سهم از 69792 سهم

33- امیرحسین مکی آبادی 480 سهم از 69792 سهم
34- محمد گنجی 384 سهم از 69792 سهم

35- حمیده نیکویان 4 سهم از 727 سهم
36- بتول هنرخواه 47987 سهم از 69792 سهم

37 بدریه ودودی 480 سهم از 69792 سهم
38-  علی اکبر ودودی 480 سهم از 69792 سهم

39- محمد ودودی 480 سهم از 69792 سهم
40- صدیقه پورخسروانی 480 سهم از 69792 سهم

41- غلامعباس پورمحمدی نسب سیرجانی 960 سهم از 69792 
سهم

42- سارا ولی زاده 5 سهم از 727 سهم
43- طاهره یوسفی پورمحمودآبادی 480 سهم از 69792 سهم 

تارخ انتشار آگهی روز شنبه مورخ 1401/03/28
محمد آرمان پور - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1333979

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئين نامه 
قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شماره 140160319012000273 هيات 
و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  اول 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه 
متقاضي  بلامعارض  مالكانه  تصرفات  سيرجان  ملك  ثبت 
شناسنامه  بشماره  اصغر  فرزند  پور  سليمي  غضنفر  آقاي 
به مساحت  بافت دريك قطعه زمين مزروعي  از  2 صادره 
18592/71 مترمربع پلاك 4233 اصلي واقع در محمد آباد 
آقاي  مالك رسمي  از  مقدس بخش 36 کرمان خريداري 
محمد علی آزاد محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
در  شود  مي  آگهي  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي 
اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند  مي  باشند  داشته  اعتراضي 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.
بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول :1401/3/28
 تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/4/12
محمد آرمان پور
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1335125
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خبرخبر

مهین بزرگی، بانوی باوقار دوبله و از نخستین 
زنان دوبلور در ایران بود. صدای ماندگار او بر 
آثاری چون »پهلوانان نمی میرند«، »سال های 
دور از خانه« و »قصه های جزیره« برای همیشه 

جاودان است.
به گزارش ایسنا، مهین بزرگی ۱۳ سال پیش ـ 
در شامگاه ۲۳ خرداد ماه سال 88 ـ در سن 75 
سالگی درگذشت. او که به علت ابتلاء به بیماری 
قند خون در کما به سر می برد، مدتی پس از 

خارج شدن نسبی از کما، از دنیا رفت.
اغلب نقش های زنده یاد پروین ســلیمانی با 
صدای مهین بزرگی دوبله می شد. او همچنین 
در سریال های »باغ گیلاس« به جای مهری 
ودادیان و »پهلوانان نمی میرند« به جای ملیحه 
نظری صحبت کرده است. دوبله »فاصله« به 
جای صدیقه کیانفر و به او بگویید دوستش دارم 
فرخ لقا هوشمند از دیگر نقش های قابل ذکری 

است که توسط او گفته شد.
مهین بزرگی گوینده حرفه ای رادیو هم بود.

او با نام اصلی فاطمه ابوالقاسم تبریزی در سال 
۱۳۱۴ به دنیا آمد و از سال ۱۳۳5 دوبله را به 
طور حرفه ای آغاز کرد. او که از قدیمی ترین 
گویندگان زن ایران به شمار می آید، اغلب تیپ 

زنان با وقار و قدرتمند را می گفت. 
با این همه صدای مهین بزرگی در کارتون های 
پرمخاطب بسیاری هم شنیده شده است. نیک 
و نیکو، حنا دختــری در مزرعه و ماجراهای 
هاکلبری فین )خانم واتســون( از جمله این 

انیمیشن هاست.
محمود قنبری از پیشکسوتان دوبله پیشتر 
درباره ی فعالیت حرفه ای مرحوم مهین بزرگی 
به ایسنا گفته بود: نخستین فیلم های فارسی 
تقریبا با گویندگی او شروع شد و در دوبله آثار 
خوب زیادی از خود برجای گذاشــته است. 
مرحوم بزرگی بهترین نقشی که گفته است، 
صداپیشگی به جای زنده یاد پروین سلیمانی 
است. نکته جالب این است که این گوینده و 
بازیگر خیلی به هم علاقه مند بودند و زود به 

هم پیوستند.
زهره شکوفنده از پیشکسوتان عرصه دوبله نیز 
درباره ی درگذشت مهین بزرگی اظهار کرده 
بود: خانم بزرگی مادر دوبله ایران و مادر همه 
بود. واقعا تحمل فوت او دشوار است. همه ی ما 

از او خاطرات خوب داریم.

مستند شهید شفیع زاده
 ساخته می شود

سینما مدرسه 
انسان سازی است

محمد خزاعی رییس ســازمان سینمایی 
نســبت به تولید فیلم مستند سینمایی با 
محوریت شخصیت شهید شفیع زاده قول 

مساعد داد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از روابط 
عمومی سازمان سینمایی، محمد خزاعی 
رییس سازمان امور ســینمایی و سمعی 
بصری به همراه مدیران خود در چهارمین 
ســفر اســتانی خود امروز چهارشنبه ۲5 
خرداد به اســتان آذربایجان شــرقی سفر 
کرد و پس از حضور بر مزار شــهدای تبریز 
با نماینده ولی فقیه در اســتان آذربایجان 
شرقی دیدار داشت. محمد خزاعی در این 
دیدار از تولید آثار جدی در زمینه فرهنگ 
ایثار و شهادت، صهیونیزم ستیزی، ترویج 
گفتمان انقلاب اســلامی و … خبر داد و 
گفت: اعتقاد دارم سینماست که می تواند 
ملهم از رهنمودهای رهبری در عرصه جهاد 
تبیین نقشی اثرگذار داشته باشد، کارکرد 
سینما در عرصه فرهنگ سازی غیرقابل انکار 
است. تولید آثار فرهنگی و فاخر و مطابق با 
فرهنگ، تمدن و باورهای دینی و ملی مورد 
نظر سازمان سینمایی است. رییس سازمان 
سینمایی تولید انبوه فیلم های سینمایی 
در دوره های قبل را یکی از معضلات فعلی 
سینمای کشــور دانســت و اظهار کرد: به 
خاطر شــرایط کرونا و تعطیلی سینماها 
در سال های گذشــته حتی، برای دو سال 
آینده فیلم برای اکران در سینماهای کشور 
وجود دارد. در حالی که خیلــی از این آثار 
تولیدی با انتظارات مردم و دغدغه های آن ها 
ممکن است همگرا نباشــند. خزاعی ادامه 
داد: اصلاح آیین نامه و ابلاغ قوانین شفاف 
مطابق با انتظــارات روز جامعه اقدامی در 
راستای تسهیل کار فعالان سینمای کشور 
بود که در این دوره صورت گرفته اســت. 
رئیس سازمان سینمایی با تاکید بر اینکه به 
دنبال توسعه باورهای اصیل دینی و انقلابی 
با بهره مندی از ظرفیت ســینما هستیم، 
تصریح کرد: عدالت محوری شعار و رویکرد 
اصلی دولت در توسعه فرهنگی کشور است. 
در این نشست ســیدمحمدعلی آل هاشم 
نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی 
با گرامیداشــت یاد و خاطره سردار شهید 
شفیع زاده بنیانگذار و فرمانده توپخانه نیروی 
زمینی سپاه پاسداران که نقشی اثرگذار در 
جنگ تحمیلی داشت، از مسئولان سینمایی 
کشور خواست تا اثر سینمایی فاخر در خور 

این شهید بزرگوار تولید شود.

فیلم »شادروان« با فروش بلیت به تعداد کمتر از ۳۰۰ هزار عدد و 
رقم ۹.5 میلیارد تومان در سینماها، راهی اکران آنلاین شده است.
به گزارش ایسنا، »شادروان« به کارگردانی حسین نمازی به 
عنوان یکی از فیلم های اکران نوروزی از اواخر سال ۱۴۰۰ روی 
پرده سینماها رفت و حالا پس از گذشت حدود سه ماه از امروز ۲5 

خردادماه به صورت آنلاین اکران می شود.
این فیلم که به عنوان یک اثر کمدی معرفی شده، در جشنواره 
فجر سال قبل رونمایی شد و همان زمان نسبت به اینکه به عنوان 
یک فیلم کمدی شناخته شود اختلاف نظرهایی بود چرا که 
بیشتر یک فیلم خانوادگی - اجتماعی است که داستان آن حول 
شخصیت های یک خانواده با مشکلات مالی فراوان می گردد و 

ماجراهایی که با مرگ پدر خانواده درگیر آن می شوند.
این فیلم به تهیه کنندگی عباس نادران ساخته شده و در جشنواره 
فجر در بخش آراء مردمی حاشیه ساز شد چرا که نادران معتقد بود 
مچ سیمفا را برای تخلف در آراء مردمی فیلم فجر گرفته و برای این 
ادعا مدارک متنی برای تخلف سیمفا در آراء مردمی جشنواره فیلم 
فجر دارد. البته نتیجه اعتراض ها منجر به تاکید بر شفافیت آراء و در 
نهایت حذف سیمرغ مردمی این دوره از جشنواره شد که هنوز هم 
مشخص نشده تخلف، تقلب یا ایراد فنی به چه شکل، برای اهدای 

این سیمرغ جشنواره فجر رخ داده است. 
»شادروان« که تقریبا اکرانش در سینماهای کشور به پایان 
رسیده، از ۲5 خرداد در فیلیمو اکران آنلاین می شود بر اساس آمار 
سامانه سیمفا، این فیلم در مدت اکران در سینما حدود ۹ میلیارد 
و 5۰۰ میلیون تومان فروش و ۲8۶ هزار و ۳8۹ نفر هم مخاطب 

داشته است.
در این فیلم سینا مهراد، گلاره عباسی، نازنین بیاتی، بهرنگ علوی، 

رویا تیموریان، رضا رویگری و بهرام ابراهیمی بازی کرده اند.

»شادروان« با چند تماشاگر
 به اکران انلاین رسید؟

یادی از مادر باوقار 
دوبله ایران

ایسنا/خراسان رضوی کاری کاهیل وتو، سفیر هلند در ایران، در 
حاشیه بازدید از آرامگاه حکیم ابوالقاسم فردوسی گفت: فردوسی 

شاعری بی نظیر در خلق حماسه است.
کاری کاهیل وتو چهارشنبه، ۲5 خرداد ماه، در حاشیه بازدید از این 
آرامگاه و مرکز فرهنگی اظهار کرد: سفر به استان های کشور را در 
برنامه دارم. در سفر به خراسان رضوی نیز ۲ هدف عمده از جمله 
تعامل با بخش صنعت و رسیدگی به اوضاع مهاجران افغان در ایران 

را مد نظر دارم.
سفیر هلند در ایران با بیان اینکه مشهد شهری سبز و در حوزه های 
مختلف پررونق است، افزود: حکیم ابوالقاسم فردوسی شاعر 
توانمندی است که در عرصه جهانی شناخته شده و اشعار اساطیری 

او در ترجمه های زبان های مختلف مشاهده می شود.

فردوسی شاعری بی نظیر در خلق 
حماسه است

وزیـر میراث فرهنگـی، گردشـگری و صنایع دسـتی 
می گوید کـه »بـرای انجـام کارهـای مانـدگار نیازی 
به بودجه نیسـت. اداره تبلیغات اسـلامی شهرسـتان 
لنگـرود بـرای سـرود »سـلام فرمانـده« دو میلیـون 
تومـان هزینه کـرد که باعث جهانی شـدن آن شـد.«
به گـزارش ایسـنا بـه نقـل از اداره کل روابـط عمومی 
و اطـلاع رسـانی، چهارمیـن نشسـت سراسـری افق 
تحول بـا محوریت صنایع دسـتی و هنرهای سـنتی با 
حضور سـید عزت الله ضرغامی وزیـر میراث فرهنگی، 
گردشـگری و صنایع دسـتی، معاونـان و مدیـران کل 
اسـتانی و سـتادی صبـح سه شـنبه ۲۴ خردادمـاه 
۱۴۰۱ در سـالن آمفـی تئاتـر وزارتخانه برگزار شـد.

ضرغامـی در ابتـدای ایـن نشسـت بـا خیرمقـدم بـه 
حاضران، بیـان کـرد: هـدف از برگـزاری دوره ای این 
جلسـات این اسـت که تمام مدیران و بازیگران اصلی 
وزارتخانـه در تمـام بخش هـا در جریـان راهبردهای 
اصلـی، شـیوه های اجـرا و ادغـام  وزارتخانـه قـرار 
بگیرنـد. او ماموریت هـای وزارتخانه را ملی، حسـاس 
و تاریخی دانسـت و افزود: شـعار هفته صنایع دسـتی 
امسـال ما بـه خوبی انتخاب شـده اسـت. تقاضـا دارم 
در تمـام جلسـات، صحبت هـا و تصمیم گیری ها این 

چهـار واژه راهبـردی را در نظـر بگیرید.
وزیـر میراث فرهنگـی، گردشـگری و صنایع دسـتی 
تصریـح کـرد: اشـکالاتی اساسـی در صنایع دسـتی 
داریم که موجب شـده ایـن حوزه رونـق نگیرد. بخش 
بزرگـی از هنرمنـدان صنایع دسـتی جزو فرودسـتان 
اقتصـادی هسـتند و زندگـی سـختی را می گذرانند. 
این مشـکلات باید رفع شـود تـا صنایع دسـتی رونق 
بگیـرد و در نتیجه مسـئله آمـوزش، بیمـه و … رفع 

می شـود.
او گفـت: از ۴۶۰ رشـته صنایع دسـتی کـه در دنیـا 
وجـود دارد، مـا در ۲۹۹ رشـته صنایع دسـتی فعـال 
هسـتیم. بخشـی از ایـن صنایع دسـتی ویـژه ایـران 
اسـت. مـا جـزو سـرآمدهای صنایع دسـتی در دنیـا 
هسـتیم و می توان گفـت اولین کشـور دنیا بـه لحاظ 
تنـوع هسـتیم. از ۲۹۹ رشـته، اعطـای مجوزهـای 
۲۶۶ رشـته را ثبت محـور اعـلام کردیـم و در اختیـار 
اسـتان ها قـرار دادیـم. در جلسـه تفویـض اختیـار 
وزارتخانـه مـا در این حـوزه در دولت پیشـگام بودیم.
ضرغامی ادامه داد: در رسـانه ها به اشـتباه موضوعاتی 
مطـرح شـد کـه صنایع دسـتی در حـوزه ثبت محـور 
کـردن مجوزهـا عقب اسـت. یـک بخش آن مشـکل 
وزارت اقتصـاد بـود کـه سـامانه های دیجیتـال آن 
فعـال نبود و فرصـت دو ماهـه گرفتند که رو بـه اتمام 
اسـت اما هنوز برطرف نشـده اسـت. آقای رئیسـی به 

وزیر اقتصـاد تذکر دادنـد تا بـا کمک وزیـر ارتباطات 
این مشـکل را برطرف کننـد. یک بخش دیگـر هم به 
برخـی از رشـته های صنایع دسـتی برمی گـردد کـه 
باید اسـتانداردهای خاصی را بـرای ثبت مجوز رعایت 
می کردنـد. مـا در ایـن حـوزه سـخت گیری کردیم تا 

ایمنی مـردم حفظ شـود.
وزیـر میراث فرهنگـی، گردشـگری و صنایع دسـتی 
عنوان کـرد: معتقـدم ۲۶۶ رشـته ثبت محور اسـت و 
مردم نیـازی بـه پشـت در ماندن بـرای صـدور مجوز 
ندارنـد. الان نیـازی نیسـت کسـی مجـوز بگیـرد. 
هـر کسـی مغـازه و فروشـگاهی دارد، می توانـد 
صنایع دسـتی را بفروشـد یـا نمایشـگاه برگـزار کند. 
البتـه ایـن مسـئله اشـکالاتی هـم دارد، امـا بهینـه 
اسـت کـه مـا ایـن کار را راه بیندازیـم، چـون نفعش 
بیشـتر اسـت و باعـث رونـق فـروش صنایع دسـتی 
می شـود. البتـه نظـارت وسـیعی در تولیـد و فـروش 
داریـم، مدیـران کل اسـتان ها هـم نقش کلیـدی در 

ایـن رابطـه دارنـد.
ضرغامـی با اشـاره بـه فرمایش مقـام معظـم رهبری 
مبنـی بـر جهـاد تبییـن بیـان کـرد: جهـاد تبییـن 
 تکلیـف اداری و مدیریتـی صـرف نیسـت؛ بلکـه یک 
تکلیف انقلابی اسـت. باید نسـبت به حوزه ماموریتی 
خود جهـاد تبیین داشـته باشـید که ایـن موضوع در 
دو بخـش مربـوط بـه مـردم و خـواص اسـت. بخش 
اول مربـوط به مـردم  و افـکار عمومی اسـت کـه باید 
گـزارش دهیـد و بـه آن هـا آمـوزش دهید تـا توجیه 
شـوند. بخش دیگـر مربـوط به خـواص اسـت. برخی 
خـواص نسـبت بـه برخـی ماموریت هـای مـا آگاه 
نیسـتند و نسـبت بـه برخـی محدودیت هـا بی اطلاع 
هسـتند کـه بایـد نسـبت بـه ایـن محدودیت هـا 
آگاه  شـوند. وزیـر میراث فرهنگـی، گردشـگری و 
صنایع دسـتی جهـاد تبییـن را ماموریتـی جـدی 
برای تمـام مدیـران در تمـام بخش هـا عنـوان کرد و 
یادآور شـد: بایـد بـرای نشـان دادن اموری کـه انجام 
می دهیـد از فضای رسـانه ای بـه ویژه فضـای مجازی 
اسـتفاده  کنید. فضای رسـانه ای مسموم اسـت و باید 
بـا اطلاع رسـانی امـوری کـه انجـام می دهیـد از آن 
به نفع خـود اسـتفاده کنیـد. اگر جهـاد تبییـن ادای 
احترامی اسـت به نقش رسـانه تمامی شـما باید حق 
ایـن احتـرام را بـه جـا آوریـد و بـرای آن برنامه ریزی 
کنیـد کـه در ایـن بخـش، نقـش روابط عمومی هـا 
بسـیار مهم اسـت. ضرغامی مردمی بـودن را ضرورت 
اجتناب ناپذیـر مدیریـت عنـوان کـرد و ادامـه داد: 
ارتبـاط مسـتقیم مدیـران بـا مـردم و پـای درددل 
آن ها نشسـتن بهترین بازخـورد بـرای در جریان قرار 

گرفتن نتیجه ماموریت ها اسـت. بایـد از هجمه مردم 
معترض لـذت ببرید و از مشـکلات آن ها آگاه شـوید.

او همچنیـن تصمیم گیـری شـجاعانه و پیگیـری 
مسـائل را دیگر مولفه اصلی یـک  مدیر موفـق عنوان 
کـرد و افـزود: اجتهـاد مدیریتـی پیش نیـاز مدیریت 
جهادی اسـت. مدیـران کل اسـتان ها باید شـجاعت 
تصمیم گیری داشـته باشـند، پیگیری کنند و خسته 
نشـوند. وقتـی درد دل مـردم را بشـنوید، بسـیاری از 

مشکلاتشـان را خواهیـد فهمید.
نباید منفعلانه رفتار کنیم

او ادامـه داد: در حـوزه معمـاری بعـد از انقـلاب 
کاری انجـام ندادیـم، معمـاری مـا صفـر اسـت. تمام 
سلسـله های قبلی حکومت ها معماری روشـن دارند. 
این جمع بنـدی صاحب نظـران مختلف اسـت. حتما 
مقصر هسـتیم و لذا از معاونـت میراث فرهنگی تقاضا 
کردم معمـاری بناها، محوطه هـا، بافت هـا و بازارها را 
تقویت کننـد. مـا هسـتیم که بایـد ایـده بدهیـم. ما 
باید فریـاد بزنیـم بر سـر کمیسـیون هایی کـه مجوز 
می دهنـد بناهای مسـئله دار سـاخته شـوند. مدیران 
ما در اسـتان ها باید بر روی معماری حسـاس باشـند 
و نامه رسـمی بزنند و اشـکالات معماری ساختمان ها 

را مطـرح کنند. شـما باید پرسشـگر باشـید.
ضرغامـی اضافـه کـرد: اگـر می خواهیم گردشـگری 
رونـق بگیـرد، هـر جـا دیدیـم محل مناسـبی اسـت 
و مشـکل زمیـن نـدارد، مجتمـع گردشـگری، پارک 
جنگلـی، بوم گـردی و هتـل راه انـدازی شـود. اگـر ما 
تشـخیص دادیم ایـن مراکـز را راه اندازی کنیـم، باید 

انجام شـود. هر چـه جلوتر می روم سـاختار پوسـیده 
و فاسـد را می بینم که جلوی ایـن کارهـا را می گیرد، 
بایـد زیـر میـز زد. وزیـر میراث فرهنگی، گردشـگری 
و صنایع دسـتی بـا بیـان اینکـه نـگاه اداری بـه حوزه 
ماموریتـی خانمان برانـداز اسـت، افـزود: بـه کارتـان 
به عنـوان یـک پـروژه نـگاه کنیـد، ایـن نـگاه موجب 
کنتـرل پروژه می شـود که یـک مقوله و حـرف جدی 

علمی و مهندسـی اسـت.
او ایده پـردازی و تکریـم از ایده پـردازان را از دیگـر 
مولفه های مهـم مدیریتی عنـوان کرد و گفـت: حوزه 
کاری ما نیازمنـد ایده پردازی اسـت، از نگاه کارمندی 
و اداری بایـد بیـرون بیاییـد. تمـام این حوزه عشـق و 
علاقه اسـت که باید در تمـام زندگی تان جاری باشـد 
و به طور مسـتمر با صاحبان ایـده در ارتباط باشـید و 

از آن هـا نظرخواهـی کنید.
لـزوم راه انـدازی کمپین کمک هـای مردمی 

در حـوزه میراث فرهنگی
وزیـر میراث فرهنگی، گردشـگری و صنایع دسـتی بر 
رفـع مشـکل قانونی صنـدوق توسـعه صنایع دسـتی 
و فـرش دسـتباف و احیـا و بهره بـرداری از بناهـای 
تاریخی مبنـی بر اسـتفاده از منابـع مالی اشـاره کرد 
و افـزود: راه اندازی کمپیـن در حـوزه میراث فرهنگی 
و ایجـاد یـک جریـان مردمـی و خیـران می توانـد 
موثـر باشـد. بـا توجـه بـه مصوبـه اخیـر دولـت 
می تـوان از کمـک  خیـران در راسـتای احیـا و مرمت 
میراث فرهنگـی که خیـر علاقه مند اسـت، اسـتفاده 

شـود.

۲ میلیون خرج »سلام فرمانده« کردند و جهانی شد

رییس سـازمان حج وزیارت با شرح جزئیاتی 
از رونـد اعـزام زائران بـه عربسـتان،   ماجرای 
گرانـی حـج و نامه نگاری هـای ایـران بـه 
عربسـتان، انتقادها دربـاره اختصـاص یارانه 
ارزی دولـت بـه حجـاج ایرانی را »جوسـازی  
»و »دروغ پردازی« دانسـت و به آن پاسخ داد.
بـه گـزارش ایسـنا، سـید صادق حسـینی 
دربـاره آخریـن رونـد اعزام هـای زائـران 
حـج تمتـع ۱۴۰۱، گفـت: اعزام هـا از روز 
۲۲خردادماه به مقصد مدینه آغاز شده است 
که رفته رفته تا سـیزدهم تیرماه امسـال که 
آخرین اعزام انتقال زائران به سـرزمین وحی 
اسـت، شـاهد افزایـش تعـداد پروازهـا برای 

انتقـال حجاج هسـتیم.
او یـادآور شـد: امسـال ۳۹ هـزار و ۶۰۰ نفـر 
از ایـران در حـج تمتـع شـرکت می کننـد و 
آخرین پـرواز بازگشـت زائران نیـز روز هفتم 
مردادمـاه، یعنی آخریـن روز مـاه ذی الحجه 
اسـت. تعـدادی از زائـران »مدینه قبـل« و 
تعـدادی »مدینه بعد« هسـتند که بخشـی 
به فرودگاه مدینه و بخشـی به فـرودگاه جده 

منتقـل می شـوند.
رییـس سـازمان حـج و زیـارت، رونداعزام ها 
را در روزهـای گذشـته مطلـوب ارزیابی کرد 
و افـزود: انتقال ها بـا کمترین تاخیر از سـوی 
هواپیمایـی انجـام می شـود که جای تشـکر 
و قدردانـی دارد. بـه طـور کل، شـرایط اعزام 
و انتقـال زائـران نسـبت بـه سـال های قبـل 

مناسـب تر اسـت.
حسـینی به رضایت زائران اعزامـی به مدینه 
منوره اشـاره کرد و گفت: خوشـبختانه همه 
زائـران در سـلامت کامـل هسـتند و وضـع 

اسـکان آن ها مطلـوب و ایده آل اسـت.
او درباره وضعیت تغذیـه زائران توضیـح داد: 
بـا وجـود این که آشـپزخانه هـای ایرانـی در 
عربسـتان دیرتـر راه اندازی شـد، اما شـرایط 
خوشـبختانه مناسـب اسـت و مشـکلی در 

این بـاره وجـود نـدارد.
معاون وزیر فرهنگ و ارشـاد اسـلامی با بیان 
این کـه کارهـای اجرایـی حج تمتع امسـال 
بـا وجـود اعـلام دیرهنـگام کشـور میزبـان 
)عربسـتان( بـه خوبـی انجـام شـده اسـت، 
گفت: رونـد اقدامات به خوبی انجام می شـود 
و هیـچ دغدغه ای دربـاره زائران وجـود ندارد.
حسـینی بـه کاهـش 55 درصدی سـهمیه 
زائـران ایرانـی و همچنین دیگر کشـورها در 
حـج امسـال اشـاره کـرد و افـزود: بر اسـاس 
گزارش هـای ارسـالی هـم اکنون شـهرهای 
مدینه و مکه خلوت اسـت؛ چرا که بسـیاری 

از کشـورهای اسـلامی بـه دلیـل افزایـش 
قیمت ها یا از اعـزام زائـران انصـراف داده و یا 
درخواست کاهش سـهمیه خود را داشته اند. 
مـا بـا وجـود چنیـن شـرایطی، درخواسـت 
سـهمیه مـازاد داده ایم کـه امیدواریـم مورد 
موافقت کشـور میزبـان قـرار بگیـرد و تعداد 

بیشـتری از مشـتاقان مشـرف شوند.
دومین اعتراض ایران 
به عربستان اعلام شد

رییس سـازمان حج و زیـارت دربـاره هزینه 
هـا و تاکید مقـام معظـم رهبری بـر کاهش 
آن ها نیز گفـت: هزینه های سـفر حج تا قبل 
از افزایـش قیمت ها از سـوی کشـور میزبان، 
حـدود سـه هـزار و ۲۰۰  تـا سـه هزار و ۳۰۰ 
دلار بود، اما ایـن افزایش قیمت ها در کشـور 
عربستان موجب شـد تا قیمت سـفر حج به 

چهار هـزار و 5۰۰ دلار برسـد.
حسـینی بـا اشـاره بـه افزایـش برخـی 
هزینه های غیرقابل انتظار در کشـور میزبان 
)عربسـتان( اظهار کرد: افزایش نرخ خدمات، 
افزایـش هزینه هـای اقـلام پروتئینـی در 
حدود ۲۰ تـا ۴۰ درصد و رشـد نـرخ مالیات 
بـر ارزش افـزوده کالاهـا از ۳ درصـد بـه ۱5 
درصـد، از جملـه مسـائلی بـود کـه موجب 
افزایـش ناگهانـی هزینه هـا شـد. مـا سـعی 
کردیم آن را به زائـران تحمیل نکنیم و کمتر 
از یک چهـارم ایـن مـازاد را دریافـت کنیم و 

الباقی هزینه ها را از محـل دیگر و تخفیف ها، 
جبـران کنیم.

به گفته او، کمیته اسـکان توانسـت به دلیل 
کمبود تقاضای هتل ناشـی از کاهـش زائران 
همه کشـورها، تخفیفی در حدود ۳۰ درصد 
را دریافـت کنـد تـا بخشـی از هزینه هـای 

اضافـی جبران شـود.
رئیس سـازمان حج و زیارت ادامه داد: پس از 
بیانات مقـام معظم رهبری مبنـی بر کاهش 
هزینه ها، نامـه ای را دوبـاره بـرای وزارت حج 
عربستان ارسـال کردیم که امیدواریم هرچه 

زودتر پاسـخ دهند.
پرداخت یارانه به حجاج 

دروغ پراکنی است
حسـینی همچنین بـا انتقـاد از افـرادی که 
عنوان می کننـد زائران حج امسـال بـا یارانه 
دولتـی و دلار ۹ هـزار تومانـی بـه این سـفر 
مشـرف می شـوند، گفت: اولا که ایـن هزینه 
زائـران حـدود دو سـال قبـل از سـوی زائران 
پرداخت شـده اسـت که در آن زمان با توجه 
به برابری نرخ ریـال با ارزهـای خارجی و نرخ 
ارز در آن دوره، ارز مورد نیـاز زائران خریداری 
شـد و در امانـت بانـک مرکـزی قـرار گرفت 
تا در زمـان برقـراری دوباره حج تمتـع مورد 
اسـتفاده قـرار بگیـرد. بنابرایـن صحبت ها و 
جوسـازی های رسـانه های معانـد درسـت 
نیسـت و دروغ پردازی محسـوب می شـود.

نی( در زمان  ا یو ر ا نی )چها مساجد سلطا
فتحعلی شاه و در شهرهای تهران، بروجرد، 
کاشان ساخته شدند.  و  قزوین  سمنان، 
ز  ( یکی ا ره مام خمینی) ریخی ا مسجد تا
این پنج مسجد سلطانی در ایران است. این 
ه  نی دور ا یو ر ا ز مساجد چها مسجد یکی ا
ز لحاظ معماری  مل ا ر و نمونه ای کا قاجا

این دوران است.
ر  ه قاجا م در زمان فتحعلی شا ما  مسجد ا
ساخته شده است. عناصر تشکیل دهنده 
یوان های متعدد، شبستان های  ا ا مسجد ر
یبا و  وسیع، حجره ها و کاشی کاری های ز
ن  یوا ع ا تفا ر هفت رنگ تشکیل می دهد. ا
غربی مسجد امام ۱۹/5 متر است و بزرگتر از 
ایوان های دیگر مسجد ساخته شده و مزین 
به کاشی کاری ها و کتیبه های کوفی بنایی 
۱8 متر،  و ثلث است. ارتفاع ایوان شرقی 5/
ارتفاع دو ایوان رو به شمال و رو به جنوب 

هر یک ۱۱متر است.
یوان ها سوره های مبارک   در بالای همه ا

قرآنی و اسم خاقان فتحعلی شاه و تاریخ بنا 
بر روی کاشی نقش بسته است.

یوان غربی، گنبد کوچکی   بالای مقصوره ا
است که با کاشی های آبی رنگ مزین شده و 

رو به روی آن بالای ایوان شرقی گلدسته ای 
ین مسجد باشکوه به موجب  ر ا است. معما
آن چه داخل ایوان شرقی نوشته شده، استاد 

»صفرعلی معمار« بوده است.

مسجد تاریخی امام خمینی)ره(
 یکی از پنج مسجد سلطانی ایران

واکنش به نقدِ 
»پرداخت یارانه به حاجی ها«
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سـیدعلی طباطبایی نژاد معـاون پخش و اکـران حوزه هنـری از اجرای طرح 
قیمت گذاری شـناور بلیت در زنجیره سـینماهای بهمن سـبز خبر داد.

سـیدعلی طباطبایی نـژاد معـاون پخش و اکـران حـوزه هنـری در گفتگو با 
خبرنگار مهـر، از اجـرای طرح قیمت گـذاری شـناور در زنجیره سـینماهای 

بهمن سـبز به صـورت آزمایشـی خبـر داد.
وی تاکید کـرد: قیمت گذاری شـناور بلیـط فیلم های سـینمایی، موضوعی 
متـداول در اغلـب زنجیره سـینماهای جهان اسـت که در روش های سـنتی 
مدیریـت فرهنگـی و هنـری در ایـران در نظـر گرفتـه نشـده اسـت. مـا بـا 
شناسـایی و تحلیل روش های متداول قیمت گـذاری محصولات فرهنگی در 

جهان، در تلاشـیم تـا به نسـخه ای بومـی برای ایـن کار دسـت یابیم.
مدیر پخـش بهمن سـبز با اشـاره بـه اسـتفاده از روش هـای نویـن مدیریت 
برای رسـیدن به حالـت بهینه فـروش گفـت: قیمت گـذاری یکـی از عوامل 
هفتگانـه تعیین کننـده در تحلیل هـای سـینمای دنیاسـت کـه می تواند در 
حجم اسـتقبال مخاطبان از محصول و سـود نهایـی فروش تاثیرگذار باشـد. 
قیمت هر محصـول باید بـا توجه بـه ارزش پیشـنهادی به مشـتریان تعیین 

. د شو
طباطبایی نـژاد اضافه کرد: نگاه سـنتی به قیمت گـذاری و تعییـن نرخ ثابت 
یـا انجـام حرکت هـای هیجانـی مثل نیم بهـا کـردن بلیـط همـه فیلم ها در 

تمـام سـینماها، نتیجه ای جـز ضربه زدن بـه اقتصاد 
سـینما و فرهنگ کشـور در پی نخواهد داشـت. این 
نسـخه ها روش درسـتی بـرای مدیریـت بلنـد مدت 
نیسـتند و تنها تاثیـر مقطعی و حتی مخـرب به ویژه 

در افتتاحیـه اکـران فیلم ها خواهند داشـت.
وی گفت: مـا با بررسـی روند فـروش در حدود ۱5۰ سـالن سـینمایی حوزه 
هنری در طول یـک بازه معیـن بعـد از کرونا در تلاشـیم به برنامـه ای جامع 
بـرای قیمت گـذاری سـانس های سـینما برسـیم. ایـن طـرح بـه صـورت 
آزمایشـی برای فیلم »هناس« در سـینماهای بهمن سـبز اجرا خواهد شـد 

تا با بازخـورد گرفتـن از مرحلـه آزمایشـی به نقطـه ای مطلوب برسـد.
مدیر پخـش بهمن سـبز افـزود: روز نمایـش، سـانس، کیفیت سـالن، هفته 
نمایـش فیلـم و … عواملـی هسـتند کـه بایـد در قیمت گـذاری شـناور 

سـانس های سـینماها مـد نظـر قـرار بگیرنـد.
طباطبایی نـژاد در پایـان تاکیـد کـرد: بـا اجـرای فـاز صفـر ایـن طـرح و 
بهینـه شـدن طـرح قیمت گـذاری پویا می تـوان بـه نسـخه ای جامـع برای 
قیمت گذاری آثار در سـینماهای سراسـر کشـور دسـت یافت که در صورت 
اجرایی شـدن می تواند با افزایش اسـتقبال مخاطبان از فیلم های سینمایی، 

چرخ هـای اقتصـاد صنعـت سـینما را بیـش از پیش بـه گـردش درآورد.

قیمت بلیت سینماهای حوزه هنری شناور می شود

 اجرای طرح با »هناس«
خبر
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جلسه مشــترک وزیر ورزش و جوانان، دو 
تن از اعضای کمیســیون فرهنگی مجلس 
شورای اسلامی و سرپرســت و مربی تیم 

ملی فوتبال ایران برگزار شد.
به گــزارش ایســنا و بــه نقــل از پایگاه 
خبــری وزارت ورزش و جوانــان، در این 
نشســت که عصر دوشنبه در محل سفارت 
جمهوری اســلامی ایــران در قطــر و بــا 
حضور  ســید حمید ســجادی، قاضی زاده 
هاشمی، فروردین، سفیر ایران در دوحه، 
مدیرکل حراســت، سرپرســت اداره کل 
روابط بین الملــل وزارت ورزش و جوانان، 
حمید استیلی و وحید هاشــمیان برگزار 
شــد، درباره حمایت از تیم ملــی تا زمان 
برگزاری جام جهانی به گفت وگو پرداخته 

شد.
ســجادی در ابتدای این جلســه با اشاره 
به حضورش در اردوی تیــم ملی در قطر 
اظهار کرد: من به بازیکنــان تیم ملی هم 
گفتم هــر آنچه لازم باشــد در اختیار تیم 
ملی قرار خواهد گرفــت. آنها فرزندان این 
میهن هستند و ما هم برادر و خانواده شان 
هســتیم و به آنها گفتیم کــه به هیچ وجه 
نباید احســاس تنهایی کنیــد و بدانید که 

کل کشور در کنارتان است.
وی با اشــاره به حمایت دولت از تیم ملی 
گفــت: هیات دولــت همیشــه پیگیر تیم 
ملی اســت و در راس دولــت جناب آقای 
رییس جمهوری پیگیر تیم ملی هســتند. 
ایشــان نکاتی را دســتور دادند که ما باید 

آنها را دنبال کنیم.
وزیــر ورزش و جوانان با اشــاره به حضور 
ایرانی ها در قطــر همزمان با برگزاری جام 
جهانی گفت: نکتــه دیگری که به تیم ملی 
برنمی گردد و مربوط به جلســه ما با وزیر 
ورزش و جوانان قطر است و از سوی آقای 
رییس جمهــور پیگیری می شــود موضوع 
حضور هموطنــان در قطر اســت که این 

موضوع هم دنبال خواهد شد.
پس از صحبتهای وزیــر ورزش و جوانان، 
حمیــد اســتیلی ســرمربی تیــم ملی با 
قدردانی از سجادی برای حضور در اردوی 
تیم ملی گفــت: در دو مرتبه ای که در این 
ســفر در اردوی تیــم ملی حاضر شــدید 
بازیکنان روحیه بســیار خوبــی گرفتند. 
اینکــه در کنار بازیکنــان و کادر فنی قرار 
گرفتید و درد و دل هایشــان را شــنیدید 
بسیار ارزشــمند بود. در سی سالی که در 
فوتبال حضور دارم، ندیدم وزیر یا مسئول 
ورزشــی این چنین کنار اعضای تیم ملی 
بنشــیدند و درد و دل هــا را گــوش کند. 
چون خود آقای وزیر ورزشی هستند درد 

بازیکنان را خیلی خوب متوجه می شــوند. 
وقتی بازیکنان ما »الف« می گفتند تا آخر 
متوجه موضوع می شــدند و این می تواند 

خیلی کمک کننده باشد.
وی افزود: بــرای موفقیت تیــم ملی همه 
باید در یک راستا باشیم. یعنی هم وزارت 
ورزش و جوانان، هم فدراســیون فوتبال، 
هم مجلس باید در یک راســتا باشیم. اگر 
جدا از هم باشــیم ضربــه می خوریم. اگر 
بخواهم مسائل گذشته را مرور کنیم همه 
در جریان هســتید که بازی ما برابر کانادا 
هماهنگ شــده بود و اصلا برنامه ای برای 
اردوی قطر نداشــتیم. بازی با اکوادور هم 
قطعی بود و فقط محل بازی مشخص نشده 
بود. با السالوادور هم صحبت کرده بودیم و 
اینطور نبود که بدون برنامه باشــیم. مربی 
تیم ملی از ما خواســته بود کــه به کانادا 
برویــم چون ســبک بازی اش بــه آمریکا 
خیلی نزدیک بود و این دیدار می توانست 
به کمک کند. تمام برنامــه ما تا آن زمان 
درســت بود و حتــی وقتی نخســت وزیر 
کانادا اظهارنظر کــرد وزیر ورزش کانادا با 
آن صحبتها مخالفت کــرد و گفت ورزش 
راهی اســت که ملتهــا را می تواند به هم 
نزدیک کنــد. اما بصورت یــک طرفه این 

بازی لغو شد.
استیلی با اشاره به نیاز تیم ملی به حمایت 
گفت: مــا بازیکنان خیلی خوبــی داریم. 
درســت اســت بازی با الجزایر را باختیم 
اما مــا بازیکنان بســیار خوبــی داریم. تا 
اردوی بعدی چهار، پنج مــاه زمان داریم 
که می توانیم نقاط ضعف را برطرف کنیم. 
تیم مــا تیم خوبی اســت و ان شــاءالله با 

برنامه ســازی خوب وضعیــت بهتری هم 
پیــدا خواهد کرد. وی با اشــاره به فرصت 
کوتاه تیم ها برای آماده سازی گفت: برای 
نخستین بار اســت که جام جهانی در این 
شرایط برگزار می شود. در دوره های قبل، 
پیــش از جام های جهانــی مربیان فرصت 
یک ماهه تــا ۴۰ روزه برای آماده ســازی 
داشتند اما در حال حاضر این فرصت برای 
تیم ها فراهم نیســت و باید با برنامه ریزی 
ویژه تیم را آماده حضــور در جام جهانی 
کــرد. سرپرســت تیم ملــی با اشــاره به 
برنامه هــای پیــش رو بــرای دیدارهای 
دوســتانه در فیفادی بعــدی گفت: برای 
فیفادی سپتامبر مذاکرات آغاز شده است 
که بتوانیم حداکثر اســتفاده را از آن اردو 

داشته باشیم.
اســتیلی افزود: حضور آقــای دکتر بعد از 
بازی تاثیر بسیار خوبی در روحیه بازیکنان 
داشــت و آنها متوجه شــدند که به هیچ 
وجه تیم ملی تنها نیســت. وقتی ایشان از 
نزدیک با بازیکنــان صحبت کردند اعتماد 
به نفس گرفتند و از این رو به آن رو شدند 
و متوجه شدند دولت و ملت پشت سرشان 

. هستند
در بخش بعــدی وحید هاشــمیان هم با 
قدردانــی از وزیــر ورزش و جوانان برای 
حضــور در اردوی تیم ملی گفت: ایشــان 
چون از جنس ورزش هستند، صحبت ها و 
نگرانی های مطرح شــده را درک کردند و 
امیدوارم با حمایت هــای لازم تیم ملی در 

جام جهانی وضعیت خوبی داشته باشد.
هاشــمیان با اشــاره به تغییرات مدیریتی 
فدراســیون فوتبال در سه ســال گذشته 

گفت: جام جهانی ویترینی اســت که همه 
کشــورها ســعی می کنند حضور داشــته 
باشــند. به عنــوان مثال قطــر میلیاردها 
دلار هزینــه کــرد کــه در ایــن ویترین 
حضور داشــته باشــد. این موقعیت برای 
کشــورمان بوجود آمده و این شــانس در 
اختیارمان است که یکی از ۳۲ تیم حاضر 
در جام جهانی باشیم بنابراین باید بهترین 
اســتفاده را ببریم. ما الان نیاز به حمایت 
داریم؛ این حمایت باید همه جانبه باشــد. 
نه تنها وزارت ورزش و جوانان بلکه مجلس 
هم باید کنار ما باشد. ایرانی ها هر وقت در 
شــرایط ســخت قرار می گیرند با همدلی 
می توانند کارهای بزرگــی را انجام بدهند 
امــا حمایت مســئولان از تیم ملــی باید 

عملی باشد.
وی افزود: دیــروز که آقای ســجادی در 
اردوی تیم ملی حاضر شدند متوجه شدند 
که مشکلات چقدر زیاد است. اگر بتوانیم 
در جام جهانی عملکــرد خوبی ارائه کنیم 
این موضوع شــادی بزرگی را به کشــور 
می آورد. در این شــرایطی که فدراسیون 
دارد وزارت ورزش و جوانــان در کنار تیم 

ملی باشد.
محمد مهــدی فروردین که بــرای انجام 
ماموریــت خــود در کمیتــه تربیت بدنی 
کمیســیون فرهنگــی بــه همــراه دکتر 
قاضی زاده هاشــمی به دوحه ســفر کرده 
با اشاره به حضور حمید اســتیلی و وحید 
هاشــمیان در این جلســه گفــت: این دو 
چهره عصاره اخلاقی فوتبال ایران هستند 
و این موضوع را می توان از نــکات قطعی 

قوت فوتبال ایران قلمداد کرد.

رنکینگ هندبال زنان ایرانوزیر ورزش و جوانان : کل کشور در کنار تیم ملی فوتبال است
 بالاتر از کشورهای حاضر 

در بازی های اسلامی!
تیم هندبال زنــان ایران از نظــر رنکینگ جهانی بالاتر از ســایر 

کشورهای حاضر در مسابقات کشورهای اسلامی است.
به گزارش ایسنا، لیست کشورهای شــرکت کننده در رشته های 
تیمی بازی های کشورهای اسلامی امروز مشخص شد. در هندبال 
زنان کشورهای افغانستان، الجزایر، آذربایجان، بنگلادش، کامرون، 
سنگال، ترکیه و ازبکستان حضور خواهند داشت. تیم زنان ایران 
در حالی سهمیه حضور در این رویداد را کسب نکرد که در رنکینگ 

جهانی از اکثر این کشورها در رده بالاتری قرار دارد.
هندبال زنان ایران در مســابقات قهرمانی آسیا ۲۰۲۰ اردن بالاتر 
از ازبکستان و در رده چهارم ایستاد و با این نتیجه جواز حضور در 
مسابقات قهرمانی جهان را کسب کرد. ملی پوشان ایران در مرحله 
پرزیدنت کاپ مسابقات قهرمانی جهان اسپانیا نیز مقابل تیم های 

ازبکستان، آنگولا و کامرون شکست خورد و در رده ۳۱ ایستاد.
اصغر رحیمی سرپرســت کاروان ایران در بازی های کشــورهای 
اسلامی پیش از این در پاسخ به این  سوال که چرا هندبال زنان برای 
حضور در کشورهای اسلامی مجوز نگرفته است گفته بود که "چون 
ضعیف اند. فکر می کنم بارها توضیح دادم. در مورد رشته های تیمی 
فقط 8 کشور اول رنک هر رشته در جهان می توانند در بازی های 
همبستگی کشورهای اسلامی شــرکت کنند. والیبال زنان ایران 
در رنک بالا بود و احتمالا بین ۱۰ کشــور اول بودیم که با انصراف 
قزاقستان جایگزین شدیم. والیبال لب مرزی بود اما فکر می کنم 
هندبال زنان پایین تر از رنک ۱5 باشد. بعید است که 5 تا ۶ کشور 

کناره گیری کنند و سهمیه به آن ها برسد."
در این شرایط این سوال مطرح می شود که چرا تیم ملی هندبال 
زنان ایران که رنکینگ بالاتری از اکثر این کشورها دارد نتوانسته 
است مجوز حضور در این مسابقات را کسب کند. عزت الله رزمگر 
مدیر فنی پیشــین تیم ملی هندبال زنان علت آن را عدم حضور 

هندبال ایران در چهار دوره  قبل این مسابقات عنوان کرد.
البته تیم هندبال مردان ایران هم در دوره های قبلی این مسابقات 
حضور نداشته اما توانسته اســت جواز حضور در این مسابقات را 
کسب کند. در کنار ایران تیم های الجزایر، عراق، کویت، مراکش، 
قطر، عربســتان و ترکیه نیز در این مســابقات حضور دارند. تیم 
هندبال مردان ایران در آخرین رویداد بین المللی با کسب عنوان 

چهارمی آسیا جواز حضور در قهرمانی جهان را کسب کرد.
عزت الله رزمگر مدیر فنی پیشین تیم ملی هندبال زنان در این باره 
به ایسنا گفت: به جز ازبکستان و کامرون هیچ کدام از این تیم ها 
در میان ۳۲ تیم برتر جهان و بالاتر از ایران نیستند. اکثر این تیم ها 
در جهانی و آسیایی جایگاهی ندارند. حتی ازبکستان در قهرمانی 
آسیا پایین تر از ایران ایستاد و با کسب رده پنجمی جواز حضور در 
مسابقات قهرمانی جهان را کسب کرد. با این شرایط تیم زنان ایران 
در مسابقات همبستگی اسلامی حضور ندارد که علت آن جایگاه 

پایین تر نیست بلکه سابقه حضور است.  
وی افزود: عنوان این رویداد همبستگی کشورهای اسلامی است 
و به اینکه چند درصد جمعیت هر کشــور مسلمان هستند کاری 
ندارد. بنابراین خیلی از کشورها می توانند در آن شرکت کنند. اکثر 
این کشورها چندین دوره در این مســابقات شرکت کرده اند ولی 
ایران در هیچ دوره ای در این مسابقات شرکت نداشته است. آنها 
هشت تیم برتر کشورهای همبستگی را انتخاب کرده اند یعنی این 
لیست هشت تیم برتر مسابقات کشورهای اسلامی است نه هشت 

تیم برتر جهان.

یک عضو فراکســیون ورزش مجلس شــورای اسلامی با 
بیان اینکه شرایط تیم ملی فوتبال در شأن مردم و کشور 
نیست، گفت: با توجه به اهمیت موضوعات و قرار گرفتن 
تیم ملی فوتبال در گروهی سخت، وزیر ورزش راسا وارد 
عمل شده و از همه ظرفیت خود برای اصلاح کادر فنی و 
تنظیم بازی های تدارکاتی مناســب و تقویت روحیه تیم 
ملی اقدام کند. کادر فنــی فعلی به هیــچ عنوان تجربه 

کافی برای حضور در جام جهانی را ندارد.
به گزارش ایســنا، سید ناصر موســوی لارگانی در جلسه 
علنی چهارشــنبه ۲۴ خرداد در تذکری شــفاهی گفت: 
علی رغم مشخص شــدن حریف های تیم ملی فوتبال در 
جام جهانی، شــرایط فوتبال و تیم ملی به هیچ عنوان در 
شأن مردم و کشور نیست. وضعیت نامشخص فدراسیون 
فوتبــال و عــدم هماهنگی بــرای برگــزاری بازی های 

تدارکاتی مناسب، مردم و جوانان را نگران کرده است. 
وی ادامه داد: لازم اســت با توجه بــه اهمیت موضوعات 
و قرار گرفتــن تیم ملی فوتبال در گروهی ســخت، وزیر 
ورزش راسا وارد عمل شــده و از همه ظرفیت خود برای 
اصلاح کادر فنی و تنظیم بازی های تدارکاتی مناســب و 
تقویت روحیه تیم ملی اقدام کند. کادر فنی فعلی به هیچ 
عنوان تجربه کافی برای حضــور در جام جهانی را ندارد. 

حواستان به آبروی ورزش کشور باشد.

یک پیشکســوت تیم فوتبال اســتقلال می گوید باید 
مدیران این باشــگاه هرچه ســریع تر تکلیف سرمربی 

جدید آبی ها را مشخص کنند.
گودرز حبیبــی، پیشکســوت تیم فوتبال اســتقلال 
در گفت وگو با ایســنا، درباره شــرایط ایــن روزهای 
آبی پوشــان پایتخت و بی مربی بودن ایــن تیم گفت: 
نمی دانم این باشــگاه نفرین شــده یا چه چیزی پشت 
ماجراســت. نمی دانم مجیدی چطور رفت در حالی که 
سه ســال با باشگاه اســتقلال قرارداد داشت. در حال 
حاضر مدیریت باشــگاه معلوم نیست چه کار می کند. 
به نظر من باید مربی خارجی به اســتقلال بیاید وگرنه 

فکر نمی کنم استقلال به موفقیت برسد.
این پیشکســوت تیم فوتبال اســتقلال درباره شایعه 
حضور الکس نوری در جمع آبی ها گفــت: به نظر من 
او مربی بدی نیست. باید مشــخص شود که دستیاران 
او چه کسانی هستند و اگر کادر فنی اش خوب نباشد، 

فکر نمی کنم موفقیت خاصی به دست بیاورد.
حبیبــی با اشــاره بــه از دســت رفتن زمــان برای 
استقلالی ها خاطرنشان کرد: استقلال در وهله اول به 
یک سرمربی خوب نیاز دارد و ممکن است تا سرمربی 
استقلال معرفی شــود، زمان از دست برود و بازیکنان 
خوب، جذب تیم های دیگر شــوند. الان پرســپولیس 
بازیکنان مد نظر خود را جــذب کرده اما ما هنوز  اندر 

خم یک کوچه هستیم.

وزیر ورزش برای اصلاح کادر 
فنی تیم  ملی فوتبال ورود کند

حبیبی: استقلال اندر خم یک 
کوچه مانده  است!

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ ورزش

افقی
 - محکم   - نر  پلنگ  سردتر،   -  1 
جادو،  علم   - قلعه2   - دهنه  افسار، 
 - طلسم  علم  طلسم،  و  جادو  علم 
تنیس،  بازی  واحد   - صدمه  گزند، 
شكن،  زود   - عرب3  شش  عدد 
اندازه   - مبحث  جمع   - شكننده 
فرنگی،  مرغ  تخم   - متر4  با  گیری 
از  یکی  مسیحی،  حواری   - گندم 
یکی  صاحب  میسح،  حواری  دوازده 
اثر   - زکریا  پسر  اربعه،  اناجیل  از 

اسدی طوسی5 - رستگی، رهیدن و 
معتبر  های  باشگاه  از   - شدن  آزاد 
فرانسه در جام های اروپائی، شهری 
 - حرف6  یک  تکرار   - فرانسه  در 
کاشف ماده د.د.ت - زیبایی - امر 
هوای  هوا،  جابجایی   - نپریدن7  از 
متحرك، از عناصر اربعه، آماس، ورم 
اراذل،   - نفخ  بدن،  روی  برآمدگی  و 
صدو  هزارو   - ولگردان  مایگان،  فرو 
غذای   - شیون  حال  در   - یازده8 
 - تزریقی  و  مایع  غذای  تزریقی، 
اسیر، گرفتار9 - سرخ رنگ  - فیلمی 

 - همیشه10   - جیرانی  فریدون  از 
پیشخدمت   - غذا  چاشنی  خداوند، 
 - صحرایی11  دشتی، کبوتر  - کبوتر 
 - پرست  یكتا   - نامرغوب  و  بنجل 
گوشت آذری، مترادف آشغال، اسب 
 - روسیه  در  ای  دریاچه   - ترك12 
جانوران   - تهیدست  چیز،  بی  فقیر، 
انگلیسی  حروف  از   - بیابانی13 
شهر  فرانسه،  بندر   - كن  زندگی   -
وبندری در جنوب فرانسه14 - اثری 
از آرتور سی کلارک - لاغر ونحیف15 
ادوات  و  اندازه، زوبین - آلات  به   -
درمانی  لوازم  از   - مهم  امور  جنگ، 

پزشکی

عمودی
جوهرگین  مهر،  مخصوص  جوهر   -  1
ارزیابی ذهنی -  - طرز دیدن، شیوه 
بارانی2  کشت  باران،  امید  به  کشت 
- صفت سیب زمینی، بی غیرت، بی 
حیات،  مایه   - لبریز  و  پر   - تعصب 
مایه روشنایی، مظهر پاكی3 - چشم 
خانه   - فالگیری   بینی  طالع   - درد 
 - گذشته  روز  سرد،  ماه   - ساحلی4 
کمیاب  فلزی  عنصر   - خائن  حواری 
تجربه6  بی   - مالها  ها،  دارایی   -  5
دوران  در  که  مسیحی  کشیش   -
مقام  )ص(  محمد  حضرت  نوجوانی 
بینی کرد - مخترع  را پیش  او  نبوت 
دریا7   - شدن  پیروز  شیرخشک، 
تحریكات   - سرا  قصیده  شاعر   -
نامه  عنوان  شیطانی - چه بسیار8 - 
خوشی   - نمودن  تلافی  تلافی،   -
 - نر  شیر   - پاكیزگی9  خرمی،  و 

اسلام  دین  اصول  از  پیشوایی كردن، 
و  طولاني  طولاني،  شده،  كشیده   -
دراز10 - خدای مصری  - نان كاغذی 
های  الهه  از  بلیغ،  دخترانه،  نامی   -
هندو - سو وارونه11 - مرده شور خانه 

- اولین ماه قمری، از اعضای نزدیک 
خانواده، کنایه از زن و زوجه، کسی که 
پنهان   - دارد12  تن  بر  احرام  لباس 
 - همتایان   - شده  پوشیده  شده، 
آبله، زردآلوی پست13  سرب، بیماری 

تازمانی که  - كشك سیاه - همیشه، 
- لزوم سلامتی14 - فرنگی - نیكی 
نقاشان  از   - نیكوكاری15  بخشش،  و 
با دیگری مشورت  فرانسوی - آن که 

کننده مشورت  کند، 
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خبرخبر

وزیر امور خارجه آمریکا در پی تحریم های جدید 
اعمال شده از سوی وزارت خزانه داری این کشور 
علیه اشــخاص و نهادهای ایرانی، در بیانیه ای 
در بحبوحه وقفه ایجاد شده در مذاکرات وین و 
چالش ها بر سر از سرگیری آن، به دفاع از سیاست 

تحریمی واشنگتن علیه ایران پرداخت.
به گزارش ایســنا، آنتونی بلینکــن، وزیر امور 
خارجه آمریکا در بیانیه ای کــه در وبگاه وزارت 
امور خارجه این کشور منتشر شده است، در پی 
اعمال تحریم های جدید این کشور علیه اشخاص 
و نهادهای ایرانی گفت: آمریکا تحریم هایی را علیه 
شبکه ای از تولیدکنندگان ایرانی در زمینه صنایع 
پتروشیمی و شرکت های صوری در جمهوری 
خلق چین، امارات متحده عربی و ایران اعمال 
کرد که از شرکت پتروشیمی تریلیانس و شرکت 
تجارت پتروشــیمی ایران حمایت می کنند. 
آمریکا نهادهایی را که در وســاطت معاملات 
مواد پتروشیمی ایران در خارج از کشور نقش 
داشــته اند، تحریم کرد. این شبکه به تبادلات 
بین المللی و دور زدن تحریم ها، حمایت از فروش 
محصولات پتروشــیمی ایران به خریداران در 
جمهروی خلق چین و دیگر بخش های شرق 
آسیا کمک می کند. بلینکن در ادامه این بیانیه در 
دفاع از تحریم های امریکا علیه ایران آورده است: 
دولت بایدن در پیگیری مسیر دیپلماسی هدفمند 
برای رسیدن به بازگشت دوجانبه به اجرایی شدن 
کامل برجام] توافق هسته ای[ صادق و ثابت قدم 
بوده اســت. در نبود یک توافق، ما از اختیارات 
تحریمی مان برای محدود کردن صادرات نفت 
و محصولات نفتی و محصولات پتروشیمی به 
خارج از ایران ادامه خواهیم داد. به گزارش ایسنا، 
اظهارات بلینکن در پی این مطرح می شود که 
وزارت خزانه داری آمریکا روز پنج شنبه با صدور 
بیانیه ای اعلام کرد که شرکت پتروشیمی فن 
آوران سهامی عام، شرکت پتروشیمی خارک 
سهامی عام، شرکت پتروشیمی مارون و چندین 
شرکت چینی و اماراتی حامی این شرکت ها را 
در لیست تحریم های خود قرار داده است. این 
وزارت خانه همچنین تحریم هایی را علیه محمد 
شهید رکن الدین بهور و جینگ فنگ گائو، به 
دلیل کمک مادی، حمایت و ارائه مصالح، فناوری 
و کالاهای لازم به شرکت پتروشیمی تریلیانس 

اعمال کرده است.

 امضاء تفاهم نامه
 ایجاد مرکز بازرگانی 

ایران و روسیه
پیمان پاک در حاشــیه نشست اقتصادی 
ســنت پترزبورگ در ملاقات بــا »کریلی 
پولیاکوف« معاون استاندار سنت پترزبورگ، 
ضمن مرور زمینه های همکاری اقتصادی و 
تجاری ایران با این استان، تفاهم نامه ایجاد 
مرکز بازرگانی ایران و روســیه)نوا-پارس( 
امضا کرد.به گزارش ایسنا، به نقل از سفارت 
ایران در روســیه ،با راه انــدازی این مرکز، 
توســعه تجارت متقابل بین ایران و روسیه 
در حوزه های تامیــن تجهیزات نفت و گاز، 
محصولات مهندسی حمل و نقل، ماشین 
سازی، کشتی سازی، تجهیزات الکتریکی، 
طراحی و ساخت تاسیســات انرژی، ایجاد 
پایگاه تعمیــرات تجهیزات عرضه شــده، 
کشــاورزی، صنایع غذایی، داروســازی و 
ساختمانی در دستور کار قرار گرفته است.

توســعه همکاری های تجاری-اقتصادی و 
سرمایه گذاری در صنایع پیشران و اولویت دار 
بین شرکت ها، سازمان ها و تولیدکنندگان 
ایران و روسیه؛حمایت و کمک موثر در ایجاد 
ارتباطات تجاری مستقیم بین کارآفرینان 
روسیه و ایران؛ ایجاد ساز و کار مناسب در 
جهت تسهیل در مراودات مالی شرکتهای 
مســتقر در جغرافیای طرفین؛ راه اندازی 
پورتال های اینترنتیِ معرفی پتانسیل های 
تجاری ایران به روســیه و بالعکس؛ تلاش 
در جهت توسعه پروژه کریدور حمل و نقل 
بین المللی شمال-جنوب به منظور تسهیل 
در ترانزیت کالا بین دو کشــور؛ ایجاد کلیه 
زیرساخت های لازم مورد نیاز مرکز همچون 
حضور بانک و شرکت بیمه ایرانی و روسی 
در مرکز؛ ایجاد واحد نمایشگاهی در جهت 
به نمایش درآوردن دســتاوردهای طرفین 
در کشــور مقابل و همچنین ایجاد مراکز 
فرهنگی در محدوده طرفین از جمله اهداف 
راه اندازی این مرکز ذکر شده است.در این 
ملاقــات »پولیاکوف« اظهار کــرد : که در 
آستانه بیستمین سالگرد خواهرخواندگی 
با اســتان اصفهان ایران می باشیم و ضمن 
تاکید بر توســعه همکاری های اســتانی 
با کشــورمان اعلام نمود که شــرکت های 
بزرگی از این اســتان در حوزه های مختلف 
از جملــه تجهیزات ســنگین و واحدهای 
تولید برق با شــرکای ایرانی خود در حال 
همکاری می باشند.. پیمان پاک نیز ضمن 
اعلام آمادگــی جهت حمایت از توســعه 
همکاری های اســتانی، پیشــنهاد نمود تا 
جلســاتی با حضور صاحبان صنایع و تجار 
بخش خصوصی دو کشور با همکاری اتاق 
های بازرگانی و اتحادیه کارفرمایان در ایران  

برگزار شد 

خطیب نماز جمعه تهران با اشاره به حادثه متروپل به 
وضعیت کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری ها پرداخت و 
گفت: تخلفات ساختمان ها به این کمیسیون ارجاع 
می شود و بیش از نیمی از پرونده ها جریمه مالی شده و 

بسته می شوند، متروپل از اینجا آب می خورد.
محمدجواد  الاسلام  حجت  ایسنا،  گزارش  به 
حاج علی اکبری  در خطبه نماز جمعه روز گذشته تهران 
با تأکید بر ضرورت جهاد تبیین گفت: بستر اصلی 
جهاد تبیین، فرهنگ عمومی تبین است. زودباوری، 
نگاری، ظاهربینی، شتاب زدگی و تعجیل در  ساده ا
قضاوت از یک طرف و از طرف دیگر خودعالم پنداری 
زمینه های خطرناکی است که مخاطرات امنیتی - 
اخلاقی جامعه را زیاد کرده و فرد را گرفتار آسیب 
می کند. گاهی درباره یک قطعه فیلم، یک قطعه عکس 
نی یک خبر قضاوت می کنیم. گاهی باعث  وا یا فرا
می شود افراد ساده انگار  و ظاهربین به پل ارتباطی برای 

شیاطین و دشمنان بدل شوند.
خطیب موقت نماز جمعه این هفته تهران ادامه داد: 
اینجاست که فرمان خداوند آمده است و به جامعه 
مؤمنان می گوید مراقب باشید که با دست خودتان، 
تفاق بیفتد به  ین ا خودتان را گرفتار نکنید. اگر ا
ر فرقه  خودمان می آییم و متوجه می شویم که بازا
سازی، بدعت و بی حیایی ها زیاد شده است. راهکار، 
نه، آگاهانه، و  نه، هوشمندا مواجهه عاقلانه، متفکرا
متعهدانه با اخبار و گزارش ها و تحلیل هاست. مخصوصا 
اگر خبر مهم باشد و منبع خبر ناامن باشد، روند مذکور 
بسیار مهم است.حجت الاسلام و المسلمین حاج علی 
ینکه احتیاط این است که حتی اگر  اکبری با بیان ا

خبری را از منبع موثقی می شنویم، درنگ کنیم، گفت: 
ممکن است یک خبر به آبروی یک نفر ضربه  بزند. قرآن 
سردمداران کفر را فاسق معرفی کرده است و ممکن 
است که یک خبر از شبکه های معاند باشد. جریان 
نفاق هم جزء فاسقین هستند. ناکارآمدان تباه گر منافع 
عمومی جزء این دسته هستند. بنابراین اگر خبری از 
سمت شبکه های معاند آمد، باید درنگ کنیم.وی در 
بیان دستورالعملی برای مواجهه با اخبار اظهار کرد: 
در وهله اول، هیچ قضاوتی نکنید. به هیچ وجه آن خبر 
را بازنشر نکنید. در آخر تحقیق کنید و سند بخواهید. 
اگر خودتان تخصص دارید، نظر دهید و اگر کذب بود، 
تکذیب کنید. اگر تخصص ندارید، با متخصص مشورت 
کنید. اگر موضوع بسیار اساسی و از موضوعات مربوط 
به امت اسلام است، باید موضوع را به ولی امر ارجاع 
دهید. در این صورت جامعه در امن و امان می ماند.
خطیب نماز جمعه تهران در ادامه با تبریک و تهنیت 
آغاز برگزاری مراسم حج و گرامی داشت یاد و خاطره 
شهید مصطفی چمران برای مجروحان حادثه قطار 
مشهد - یزد طلب عافیت و برای جانباختگان طلب 

مغفرت و برای خانواده ها طلب صبر و آرامش کرد.
وی تأکید کرد: باید تدابیر مناسبی اتخاذ شود تا هرگز 
شاهد چنین رخدادهایی نباشیم. چنین اتفاقاتی درس 

عبرت است. باید بررسی کرد تا تکرار نشود.
کم شدن تلفات کرونا ویروس نیازمند 

"همایش ملی شکر" است
حجت الاسلام حاج علی اکبری، کم شدن تلفات 
پاندمی کرونا در ایران را  "یک اتفاق بزرگ و مبارک" 
ز تلخی ها، دشواری ها و  عنوان کرد و گفت: پس ا
محدودیت ها، به روزهایی رسیدیم که حتی یک مرگ 
هم نداشتیم. این از مواردی است که نیازمند "همایش 

ملی شکر" است. به نظرم حق مسئله ادا نشده است. در 
شلوغی گرانی ها و جنگ روانی دشمن، نه دیده شد و نه 
سپاست گذاری شد. لازم است تقدیر از دست اندرکاران 

در دستور کار قرار بگیرد.
خطیب نماز جمعه تهران با اشاره به مختل شدن 
امنیت فکری، غذایی، و سیاسی جهان در دوره اوج 
کرونا اظهار کرد: هیچ کس باور نمی کرد که پنج گرم 
ویروس چرخ دنده پنج قاره را به چالش بکشد. جهان 
درباره ساختارهای بهداشتی خود بسیار مدعی بود؛ اما 
بسیاری از این کشورهای مدعی هنوز درگیر ویروس 
هستند. آنها دوست ندارند موفقیت جمهوری اسلامی 
به چشم بیاید. لازم است بابت این موفقیت سپاسگزار 
باشیم. نقش رهبری در این میان بسیار مثال زدنی بود. 
نقش رهبری در مدیریت کرونا یک موضوع مستقلی 
برای بحث است. خطیب نماز جمعه تهران درباره 
نقش مقام معظم رهبری گفت: پشتیبانی، سخنرانی، 
امیدآفرینی، تشکیل ستاد ملی، به میدان آوردن 
نیروهای مسلح و برگزاری رزمایش مواسات، دعوت 
ایشان از جامعه برای دعا، از تدابیر امام امت بود. وجود 
زیرساخت شبکه ملی بهداشت جزء افتخارات جمهوری 
اسلامی است. از برکت نظام و انقلاب اسلامی وجود 
شبکه بهداشت تا عمق روستاها و در سه سطح پایش، 

رصد، و واکسن رفته است.
نهادهای دینی در ایران در صدر مراعات 

بهداشتی کرونا بودند
وی با اشاره به رعایت پروتکل های بهداشتی توسط 
مردم تصریح کرد: همراهی مراکز دینی مثال زدنی 
بود. نماز جمعه در صدر مراعات بهداشتی بود. مساجد 
رتبه سوم را داشتند. این باعث افتخار است. نهاد دین 
در مراعات فاصله اجتماعی خوش درخشید. همراهی 

مردم هم بسیار تاثیرگذار بود. مردم محدویدت ها را 
پذیرفتند، رزمایش مواسات برگزار کردند. ایران در این 
رزمایش منحصر به فرد بود. چنین چیزی نمونه ندارد. 
هیچ ملتی شبیه ملت ایران در شرایط بحرانی کنار هم 
نایستادند. ایران خانه مهر و محبت بود از نیروهای 
داوطلب بگیرید تا کادر درمان. در این بحران، خاطرات 

دفاع مقدس زنده شد.
در بسیاری از مواقع موفق به مبارزه

 با فساد نمی شویم
خطیب نماز جمعه تهران در بخش دیگری از سخنانش 
در انتقاد از کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری ها گفت: در 
بسیاری از مواقع در مبارزه با فساد موفق نمی شویم. 
مصادیقی را دنبال می کنیمف اما به نتیجه نمی رسیم. 
ما سراغ معلول ها می رویم، از علت ها غافلیم. یکی از 
مصادیق این شجره خبیثه که در محیط شهرداری و 
ساخت و سازها نفوذ کرده است، کمیسیون ماده ۱۰۰ 
است. بررسی ها نشان می دهد که بخش عمده ای از 
فسادها به این موضوع برمی گرد. این ماده از سال ۱۳۴5 
وارد شده است. تخلفات حوزه ساختمان مثل تجاوز به 
معابر شهری، عدم استحکام احداث بنا بدون پروانه، 

افزودن به زیربنا و تا تغییر کاربری زمین، در اختیار این 
کمیسیون است. تخلفاتی صورت می گیرد و سپس این 
تخلفات به این کمیسیون ارجاع می شود. بیش از نیمی 

از پرونده ها جریمه مالی شده و بسته می شوند.
وی با بیان اینکه بسیاری از سرمایه داران بزرگ از 
ابتدای ورود به این چرخه تخلف می کنند، گفت: در 
نقشه هایشان مشخص است. برای پوشاندن این بخش 
پول های کثیف وارد می کنند. فساد تولید می شود. 
ز مدتی می بینیم که در کنار  رشوه می دهند. پس ا
گوشمان شهرک های کاخ نشینی شکل می گیرد که 
خاری می شود در چشم حزب الله و مومنین مثل لواسان 
یا اقصی نقاط کشور. مبارزات و پیگیری هایی که انجام 
می شود به هیچ جا نمی رسد؛ چرا که قانونی است. فردی 
تخلف کرده و جریمه پرداخته است. مسئله ریشه دار 
است. متروپل از چنین جایی سر در می آورد. اگر شاهد 
تضییع حقوق بیت المال و نابودی منابع عمومی و رشد 
طبقه سرمایه دار کذایی هستیم، از چنین جاهایی آب 
می خورد. یکی از مهم ترین ریشه ها کمیسیون ماده 
۱۰۰ است. از دولت، مجلس و قوه قضائیه می خواهم 
با سرعت و قاطعیت پیگیری کنید و ریشه فساد را 

خشک کنید.

انتقادات صریح خطیب نماز جمعه تهران 
از فساد در کمیسیون ماده 100 شهرداری ها

ی  یی مجلس شورا یب رئیس کمیسیون حقوقی و قضا نا
اسلامی تعیین شرط اخذ 8۰ درصد نمره کل آزمون وکالت 
کانون وکلای دادگستری برای کسب مجوز اشتغال دائم وکلا 
در مراکز استان ها از سوی کانون وکلا را نوعی انحصارگرایی 
عنوان و تاکید کرد: اگر کسی بخواهد با صدور آیین نامه ها و 
بخشنامه های مختلف در برابر قانون تسهیل صدور مجوزهای 
کسب و کار مجلس ایستادگی کند، مرتکب تخلف شده است.
ینکه ملاک  حسن نوروزی در گفت وگو با ایسنا با تاکید بر ا
برای اجرای قانون تسهیل مجوزهای کسب و کار در زمینه 
یید  وکالت آن چیزی است که مجلس تصویب کرده و به تا
ین است  ا ی نگهبان رسیده است، گفت: حرف ما  شورا
ید  لتحصیلان رشته های حقوق با رغ ا نان و فا که حقوقدا
لتی ورود کنند. کز حقوقی و وکا نند به سهولت به مرا ا بتو
وی خاطرنشان کرد: اصولاً در دنیا به ازای هر ۱۰۰ هزار نفر 
یران این رقم  ما در ا ۲۰۰ الی ۲5۰ نفر وکیل حضور دارد ا
حدود 5۰ وکیل است؛ بنابراین برای آن که ورود به حوزه 
وکالت آسان شود، در مجلس شورای اسلامی قانون تسهیل 
کسب و کار را تصویب کردیم .نایب رییس کمیسیون حقوقی 
هد با صدور  گر کسی بخوا ینکه »ا و قضایی مجلس با بیان ا
بر قانون تسهیل  آیین نامه ها و بخشنامه های مختلف در برا
صدور مجوزهای کسب و کار مجلس ایستادگی کند، مرتکب 
تخلف شده است و کمیسیون های تسهیل فضای کسب و 
کار و حقوقی و قضایی مجلس موضوع را مورد رسیدگی قرار 
ن کمیسیون  د«، تصریح کرد: حرف ما به عنوا هند دا خوا
که مجلس  نچه  آ لت  وکا در حوزه  که  است  ین  ا یی  قضا
مصوب کرده است اجرا شود.نوروزی همچنین درباره تعیین 
شرط اخذ 8۰ درصد نمره کل آزمون وکالت کانون وکلای 
کز  ئم وکلا در مرا دادگستری برای کسب مجوز اشتغال دا
ین موضوع یک  نون وکلا تاکید کرد: ا ز سوی کا استان ها ا
شرط اضافی است چراکه می خواهند برای حوزه هایی که از 
ین  یند به ا یجاد نما آن احساس خطر می کنند محدودیت ا
صورت که از آنجایی که ممکن است در شهرهایی نظیر تهران 
یا مشهد افراد زیادی در حوزه وکالت مشغول شوند و در کار 
افرادی که در این شهرها وکالت می کنند، محدودیت هایی 
ایجاد شود؛ تعیین شرط اخذ 8۰ درصد نمره کل آزمون برای 
کسب مجوز اشتغال دائم وکلا در مراکز استان ها که از سوی 
یی است در حالی  نحصارگرا کانون وکلا تعیین شده نوعی ا
که ما در قانون تسهیل کسب و کار با انحصارگرایی مخالف 
هستیم. به گزارش ایسنا، طبقه بندی که در اصلاحیه آگهی 
آزمون وکالت ۱۴۰۱ آمده اعلام شده است که "داوطلبانی 
که موفق به اخذ هشتاد درصد نمره کل از آزمون گردند، پس 
از طی مراحل دوران کار آموزی و موفقیت در اختبار مجاز به 
"اشتغال دائم" در مرکز استان کانون پذیرفته شده هستند.

گزارش
ایسنا

نایب رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس:

شرط کانون وکلا برای اشتغال در 
مرکز استان  "انحصارگرایی" است

بلینکن: در نبود توافق، 
از ابزار تحریم علیه ایران 

استفاده می کنیم
رئیـس جمهـور برخـورداری از نـگاه تحول گرایانـه و 
منبعـث از فرهنـگ دینـی را پیش نیـاز کارآمـدی در 
اداره کشـور دانسـت و گفت: مدیران در فرهنگ دینی 
برای حل مشـکلات مـردم و رضایـت خداونـد تلاش 
می کنند و فرق مهمی اسـت کـه میان آنهـا و دیگران 
وجـود دارد.به گـزارش ایسـنا، آیـت الله سـید ابراهیم 
رئیسی روز پنجشنبه در شورای اداری استان اصفهان، 
با تبیین اصول و مبانی مدیریـت در نظام دینی، گفت: 
در فرهنگ دینـی مدیـران بایـد در پیشـگاه خداوند، 
مـردم و سلسـله مراتب مدیریتـی و نظارتی پاسـخگو 
باشـند.رئیس جمهور بـا تاکید بر اهمیت تـلاش برای 
حل مشـکلات مردم از سـوی مدیـران، این تـلاش را 
از تفاوت هـای مهـم مدیریـت دینی بـا سـایر نظامات 
مدیریتـی دانسـت و گفـت: در روایتی از حضـرت امام 
رضـا)ع( داریم که »پـس از انجـام فرایـض الهی، هیچ 
امـری در نـزد خداوند متعـال، بـا فضیلت تـر از ادخال 
سـرور در قلـوب مومنیـن یـا شـاد کـردن دل مؤمـن 
نیست«.رئیسـی با تاکید بر اینکه نمونه های زیادی در 
سـیره اهل بیـت در تاکید به خدمت رسـانی بـه مردم 
وجود دارد، خاطرنشـان کرد: یکـی از مصیبت های ما 
در نظام اداری کار امـروز را به فردا انداختن اسـت. چرا 
در انجـام بسـیاری از پروژه هـای نیمه تمام در کشـور 
اینقـدر تاخیر بوجـود آمـده اسـت؟ دلیـل آن همین 
امـروز و فـردا کردن هـا و سسـتی نسـبت به انجـام به 

موقع وظایـف و مسئولیت هاسـت.
رئیسـی بـا تاکیـد بـر رویکـرد تحول گرایانـه دولـت 
سیزدهم در اداره کشور، خاطرنشـان کرد: اولین شرط 
این تحـول، تغییـر در روش مدیریت اسـت. مهم ترین 
شـرط موفقیت ایـن اقـدام، مدیر بـا کفایـت، کارآمد 
و دلسـوز است.رئیسـی ضمـن یـادآوری جملـه رهبر 
معظم انقـلاب کـه فرمودنـد »هیـچ مشـکلی نداریم 
کـه راه حـل آن در همیـن کشـور نباشـد«، گفـت: با 
تغییر نگاه و روش ها اطمینان دارم که همه مشـکلات 
حل شـدنی اسـت و هیـچ مشـکلی وجـود نـدارد که 
حـل آن در تـوان جوانان و دانشـمندان ایرانی نباشـد.
رئیـس جمهـور با تاکیـد بـر ضـرورت اجـرای عدالت 
به عنـوان اولویـت دولـت مردمـی، گفت وگو بـا مردم 
درباره دلایـل و زمینه های تصمیمات و سیاسـت ها را 
ضروری خواند و اظهار داشـت: وقتی تصمیمی گرفته 
می شـود همه باید بدانند مبنای آن تصمیم چیسـت. 
وقتی مـردم مبنای تصمیمـات و سیاسـت ها را بدانند 
حتمـا همراهـی می کننـد و ایـن همراهـی اجـرای 

سیاسـت های تحولـی را آسـان تر می کنـد.

رئیسـی بـا گرامیداشـت یـاد ۲۳ هزار شـهید اسـتان 
اصفهـان، گفت: این همه شـهید کـه اسـتان اصفهان 
تقدیـم انقـلاب کـرده اسـت، خـود گـواه روشـنی بر 
وفـاداری و علاقمنـدی مـردم شـریف اصفهـان بـه 
آرمان هـای انقـلاب اسـلامی و امـام راحل)ره( اسـت.
رئیس جمهـور در بخـش دیگری از سـخنان خـود بر 
رفع مشکلات آب اسـتان اصفهان تاکید و خاطرنشان 
کـرد: لازم اسـت بـا اهتمـام همه جانبـه و همدلـی 
همه دسـتگاه ها، مسـئله آب اسـتان اصفهـان، تامین 
آب زاینـده رود و مشـکل فرونشسـت زمین کـه در اثر 
کم آبی و برداشـت بی رویه از سـفره های آب زیرزمینی 
اتفاق افتـاده و مـردم را نگران کرده اسـت، حل شـود. 
ایـن موضـوع بـا همـت و دسـتان توانـای خـود مردم 
اسـتان و با خدمت گـزاری دولـت ان شـاء الله پیگیری 

خواهد شـد.
رئیسـی خطاب به مدیران اسـتانی و ملی در مورد اجرا 
نشـدن تصمیمات صحیح برای حل مشـکلات استان 
در گذشـته، اظهار داشـت: کوتاهی هایی شـده است، 
شـما هـم می دانیـد امـا هم اکنـون بایـد تلاش شـود 
این مشـکلات حل شـود. از پیشـینیان عبرت بگیریم 
و تـلاش کنیم در زمـان ما کار بـه موقع انجـام بگیرد.

رئیـس جمهـور در ادامـه بـه اهمیـت حفـظ محیـط 
زیسـت اشـاره کرد و گفت: اینکه هر روز شاهد افزایش 
ابتـلا به برخـی امـراض بـه دلیـل وجـود آلاینده های 
صنعتی باشـیم قابل قبول نیسـت و باید این مشـکل 

حل شـود.
رئیسـی با اشـاره به بازدیدهـای امـروز خـود از مراکز 
علمـی و فنـاوری اسـتان اصفهـان، تصریح کـرد: این 
استان همیشه قطب کشـاورزی، صنعت و گردشگری 
بـوده اسـت. امـروز می خواهـم بگویـم کـه یکـی از 
قطب های مهم علـم و فنـاوری و تحقیقات در کشـور 
هـم اسـتان اصفهـان اسـت. حتمـاً بـه زودی بایـد 
هواپیمـای مسـافربری حداقـل بـا 7۲ سرنشـین بـه 
دسـت توانـای عزیزان مان در شـرکت هواپیماسـازی 

سـاخته شـود.
رئیسـی بـا قدردانـی از تـلاش دانشـمندان و نخبگان 
اسـتان اصفهان، افـزود: کارهای بسـیار بزرگـی انجام 
شـده اسـت، این عزیـزان دانشـمندان، متخصصان و 
پشـتوانه علمی و تحقیقاتی و مفاخر کشـور هسـتند، 

ما بـا افتخـار به آنهـا کمـک خواهیـم کرد.
رئیس جمهـور راه اندازی قطـار سریع السـیر اصفهان 
را ضروری دانسـت و خاطرنشـان کرد: ارتباط اصفهان 
_ قم و تهران، از اولویت های توسـعه اسـتان اصفهان و 

مناطق همجوار آن اسـت.
رئیسـی با اشـاره به ضرورت جلوگیری از فرار مالیاتی 
برای اجـرای عدالت، تصریح کـرد: اقداماتـی که انجام 
می شـود از وظایفی اسـت که قانون گـذار تعیین کرده 
اسـت و بایـد در دولـت قبـل اجـرا می شـد. بـه همـه 
ممیـزان و همـه بخش هـای مالیاتـی اعـلام می کنـم 
کـه در ایـن قضیه بـه اصنـاف اعتمـاد کننـد. بایـد به 
مـردم اعتماد کـرد و آنهـا نیز بـه دولت اعتمـاد کنند. 
اقتضای جـدی در اجرای قانـون درایت و تدبیر اسـت. 
اخذ مالیـات به هر قیمت صحیح نیسـت بلکـه باید بر 

اسـاس قانون باشـد.
رئیس جمهور با تاکید بـر اینکه تعدادی فـرار مالیاتی 
در کشـور رقم بالایی اسـت، تصریـح کرد: به سـازمان  
امـور مالیاتی تأکیـد می کنم، موضـوع فـرار مالیاتی را 
با جدیـت دنبـال کنند. امـا ایـن را بدانیم کـه موضوع 
کسـانی که با دلالی و روش های نامشـروع کسب سود 
می کننـد، بـا کاسـب ها جداسـت. کاسـب ها قشـری 
هسـتند که همـواره طرفـدار انقـلاب و نظـام بودند و 
شـهید دادند و بایـد با آنها براسـاس اعتمـاد فی مابین 
کار شـود. رئیسـی بـا بیـان اینکـه مـردم می خواهند 
برای حـل مشـکلات پیش بینـی، پیشـگیری و اقدام 
شـود، اظهـار داشـت: کشـور مـا حادثه خیز اسـت اما 
مردم انتظار به حـق دارند که با تمهیدات پیشـگیرانه 

و تدابیـر کارآمـد، جلـوی تخریـب و خسـارات مالی و 
جانی حـوادث گرفته شـود.

رئیس جمهـور با ابـراز ناخرسـندی از حادثـه متروپل 
آبـادان و قطـار مشـهد – یـزد، خطـاب بـه مدیـران 
گفـت: پیش بینی هـای دقیـق انجـام دهیـد و بـر کار 
کارشناسـان نظـارت کنید، نگوییـد اعتماد داشـتیم. 
در ایـن دوره انتظار مـردم این اسـت که مدیـران نگاه 
تحولی داشـته باشـند، اگر مدیری نگاه تحولـی ندارد 
حتمـاً او را کنـار بگذاریـد. دولـت مردمـی بر سـر کار 

مـردم بـا احدی تعـارف نـدارد.
رئیسـی ادامه داد: این دولـت دغدغه کار مـردم را دارد 
یک روز و یک سـاعت برای اینکه کار مردم حل شـود. 
احتـرام افـراد لازم اسـت امـا بیشـتر از افـراد احتـرام 
انقـلاب، نظـام و سـرمایه اجتماعـی، اعتمـاد عمومی 
مردم به نظـام و کارآمـدی نظـام اداری کشـور لازم تر 
اسـت. رئیـس جمهـور بـا اشـاره بـه ضـرورت انجـام 
حرکت جهـادی برا حل مشـکلات کشـور، گفـت: در 
این کشـور ظرفیت هـای بسـیاری وجـود دارد. باید با 
بهره گیـری از ایـن ظرفیت هـا و مدیریت جهـادی، بر 
مشـکلات فائق آییـم. باید مهاجـرت نخبـگان و فارغ 
التحصیـلان را معکـوس کنیم. بـا این همـه ظرفیتی 
که در کشـور است شـاهد باشـیم این عزیزان دلبسته 

به کشـور شـده اند.

رئیس جمهور:

در موضوع مالیات اصناف، مبنا اعتماد دوجانبه است
سنا

  ای
س:

عک

آگهی فقدان سند مالکیت
به  نودز فرزند یوسف  آقای حبیب الله حاجب  اینکه  به  نظر 
از  صادره   3160817199 ملی  شماره   188 شناسنامه  شماره 
کهنوج مالک ششدانگ یک  باب خانه دارای پلاک 260 فرعی 
از 22-اصلی واقع در حسین آباد شهر کهنوج ،قطعه یک بخش 46 کرمان 
که سند مالکیت آن ذیل ثبت 4003 صفحه 218 دفتر 26  به شماره چاپی 
565663 سری ب سال 73 صادر و تسلیم گردیده ،ضمن تسلیم دو برگ 
استشهادیه محلی تصدیق امضاءشده اعلام نموده که سند مالکیت پلاک 
فوق مفقود شده و درخواست سند المثنی نموده است ،لذا با استناد تبصره 
یک اصلاحی ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی میشود 
تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک فوق الذکر یا وجود سند 
مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی به اداره ثبت 
شهرستان کهنوج مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله تسلیم نماید والا پس از مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت 

المثنی اقدام خواهد گردید .
علی رحمانی خالص .رئیس ثبت اسناد و املاک کهنوج .م الف:541

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان 
کرمان

اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت 
ملک شهر رودبار جنوب

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی و ساختمانهای 
فاقدسند رسمی برابررای شماره 140060319079000681- 
1400/10/27 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقردرواحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر رودبار جنوب 
حسین  اقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه 4صادره  بشماره  علی  فرزند  مهنی  اکبری 
از  در یک   باب خانه  به مساحت  330متر مربع 
پلاک 1662فرعی از188- اصلی مفروز و مجزی شده 

از پلاک 188- اصلی قطعه سه  واقع در رودبارجنوب 
خریداری  اندیشه-  -خیابان  فرهنگیان  -شهرک 
از   مالک  رسمی عبد المهدی مهیمی و خانم ایران 
دخت خدادادی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
انتشاراولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند 

مالکیت صادر خواهدشد .  
محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401٫3٫28
 تاریخ انتشارنوبت دوم 1401٫4٫12

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 
آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند 

رسمي)آگهی تجدیدی(
140160319012000590 هيات  برابر راي اصلاحی شماره 

اول )که در رأی اولیه مساحت و ابعاد اشتباه تعریف 

وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  است(موضوع  گردیده 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در 

مالكانه  تصرفات  ملك سيرجان  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد 

فرزند  ابادي  نصرت  سعدالله  آقاي  متقاضي  بلامعارض 

قعطه  يك  در  از  صادره   5 شناسنامه  بشماره  اله  فرج 

 5823 پلاك  مترمربع   20272/88 مساحت  به  باغ 

خريداري  37 کرمان  بخش  آباد  تاج  در  واقع  اصلي 

پیرا محرز گرديده  بستان  آقاي محمد  از مالك رسمي 

به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا 

اشخاص  در صورتي كه  مي شود  آگهي  روز   15 فاصله 

نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته 

باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 

پس  و  تسليم  اداره  اين  به  را  خود  اعتراض  ماه  یک 

تسليم  تاريخ  از  ماه  يك  مدت  ظرف  رسيد،  اخذ  از 

تقديم  قضايي  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض، 

و  مذكور  مدت  انقضاي  صورت  در  است  نمايند.بديهي 

مالكيت صادر  مقررات سند  اعتراض طبق  عدم وصول 

خواهد شد.

انتشار نوبت اول :۱۴۰۱/3/2۸  تاريخ 
انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۴/۱2 تاريخ 
پور آرمان  محمد 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 
سیرجان
۱3372۱۹ آگهی:  شناسه 
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ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

بلندنظر و افشاری پور 
در فرمانداری های جیرفت و عنبرآباد

در روزی که استاندار کرمان مشاور خودش در امور جنوب کرمان را معرفی کرد، فرماندار 
شهرستان جیرفت و عنبرآباد نیز مشخص شدند. به گزارش »کاغذوطن« محمد مهدی فداکار 
استاندار کرمان  احمد بلند نظر را به عنوان فرماندار جیرفت و یزدان افشاری پور را به عنوان 

فرماندار عنبرآباد منصوب کرد.
 احمد بلندنظر دارای مدرک کارشناسی ارشد در فقه و مبانی حقوق اسلامی است و  از جمله 
عناوین در کارنامه او می توان به  بخشدار مرکزی جیرفت، مدیر امور اداری و پشتیبانی دانشگاه 
جیرفت، مسئول حراست دانشگاه جیرفت و شهردار هنزا اشاره کرد..یزدان افشاری پور نیز در 
سابقه خود بخشداری شهرستان عنبرآباد را دارد و تا قبل از او جواد ایزدی در سمت سرپرستی 

فرمانداری این شهرستان بود.
همچنین حمدالله فاریابی که از ابتدای معرفی فداکار به عنوان استاندار از نزدیکی حمدالله 
فاریابی و او صحبت به میان آمده بود به عنوان مشاور »مشاور استاندار در امور جنوب استان« 

معرفی شد.
در حکم فاریابی آمده است: » شناسایی و اولویت گذاری مسائل، پیگیری انجام امور اجرایی 
و ارجاعی از سوی این جانب مورد تاکید است. لازم است تعامل و هماهنگی با فرمانداران و 

مدیران منطقه مورد اهتمام و توجه ویژه قرار گیرد.«

خبر

ارز دیچیتال

خبر

خبرخبر
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اینفوگرافیک

سرپرست فرمانداری بم از افتتاح پنج طرح کشاورزی 
و آب و خاک با اعتبار ۲۶۴ میلیارد ریال در هفته جهاد 
کشاورزی در این شهرستان خبر داد. محمد برزنگ در 
حاشیه افتتاح طرح های کشاورزی در بم در گفت و گو 
با خبرنگار ایرنا افزود: سه هزار و ۲۹۰ میلیون ریال از 
اعتبارات این طرح ها مربوط به اعتبارات دولتی بوده و 
مابقی آورده سرمایه گذاران است. او بیان کرد:این طرح ها 
شامل یک طرح آبیاری کم فشار در موتور پمپ بروات به 
مساحت ۴7 هکتار است که ۳7۰ میلیون تومان در این 
طرح هزینه شده است. به گفته او تعداد ۶5۰ کشاورز در 
این طرح سهیم هستند که آورده کشاورزان ۴۰میلیون 
تومان بوده است. سرپرست فرمانداری بم همچنین بیان 
کرد: طرح صنایع بسته بندی لرُا )LORA( با اعتبار 
۱۰ میلیارد تومان از دیگر پروژه های مورد افتتاح در هفته 

جهاد کشاورزی است. برزنگ ادامه داد:این واحد بسته 
بندی روزانه یک هزار تن بسته بندی انجام می دهد و ۶۰ 
نفر به صورت مستقیم و ۱۰۰ نفر غیرمستقیم در این طرح 

اشتغال دارند.
او ادامه داد: این طرح در زمینه تهیه توزیع بسته بندی و 
صادرات فعالیت دارد که به کشور روسیه صادرات انجام 

می دهد.
او تاکیدکرد:طرح صنایع بسته بندی و سردخانه لنگری 
نیز با اعتبار ۶ میلیارد تومان و اشتغال آفرینی مستقیم ۴۰ 
نفر با ظرفیت یک هزار و 5۰۰ تن در بخش سردخانه و یک 

هزار تن در بخش بسته بندی در بم افتتاح شد.
سرپرست فرمانداری بم افزود: ۲ طرح گلخانه سبزی و 
صیفی در سطوح پنج هزار و ۶ هزار مترمربع با ظرفیت 

تولید ۱۲۰ و ۱5۰ تن سالانه به بهره برداری رسید.

امام جمعه موقت کرمان با تأکید بر نقش مردم در به وجود 
آمدن انقلاب اسلامی گفت: این نقش و نیز تداوم یافتن آن از 

ویژگی هایی است که در انقلاب اسلامی جا مانده است.
حجت الاسلام محمد صباحی در خطبه های نماز جمعه 
این هفته کرمان در مصلای امام علی)ع( این شهر افزود: تا به 
امروز کسی را جز رهبری معظم انقلاب در دفاع از حق مردم 

ندیده ایم.
او ادامه داد: در دفاع از حق مردم، رهبر انقلاب سختی های 
زیادی را به جان کشیدند، حرف ها و تهمت های زیادی 
شنیدند اما ذره ای کوتاه نیامدند و بدانید کسی که همیشه از 

حق مردم دفاع خواهد کرد ایشان هستند.
خطیب جمعه کرمان با بیان اینکه برجسته ترین ویژگی 

رهبری از نظر بنده دفاع از مردم و رای آنان است تصریح کرد: 
مقام معظم رهبری در این سال ها از رای مردم در انتخابات 

حمایت کردند.
حجت الاسلام صباحی در ادامه با بیان اینکه امانتداری از 
ویژگی های اخلاقی و اسلامی است و در بین ادیان و پیامبران 
دیگر نیز این مساله تاکید شده است گفت: امانتداری در همه 
عرصه های شخصی و عمومی مهم است؛ بویژه در اموال 
عمومی به عنوان یکی از ارزش های مهم عقلی، دینی و اسلامی 
اهمیت بسیار دارد که متاسفانه آسیب پذیر و فراموش شده 
است. او با اشاره به اینکه خرداد ماه پرحادثه ای برای انقلاب 
اسلامی است به تشریح سخنان رهبر معظم انقلاب اسلامی 

در ۱۴ خردادماه از ابعاد مختلف پرداخت.

خطیب جمعه کرمان: افتتاح و بهره برداری از پنج طرح کشاورزی در بم
تداوم نقش مردم از ویژگی های انقلاب اسلامی است

عکس نوشت

نماینده مردم شهرستان های سیرجان و 
بردسیر گفت:یکی  از عیوب کار بانک های 
استان این است که همه دنبال ۱۰ واحد 
برتر استان بوده و بقیه واحد های تولیدی 

را فراموش کرده اند.
شورای  جلسه  در  پور  حسن  شهباز   
خصوصی  بخش  و  دولت  گفتگوی 
غلب  ا الان  ین  ا مطلب  قعیت  وا گفت:
واحد های تولیدی استان تعطیل هستند 
و باید از ظرفیت قانونی مسئولان استان 

استفاده شود.
او می گوید:درسیستم بانکی اکنون همه 
استان  برند  شرکت  ده  دنبال  بانک ها 
هستند درحالی که ۹۰ درصد اشتغال در 

واحد های کوچک تولیدی است.
قویدل معاون دادگستری استان نیز گفت: 
تا زمانی که بانک مرکزی زیر نظر دولت 

باشد مشکلاتی خواهیم داشت.
بانک ها  شورای  باحضور  می گوید: و  ا
نی  بازرگا تاق  ا با محوریت  کارگروهی 
استان تشکیل شود که درآن مسائل مطرح 
شود. قویدل گفت: شعبه ویژه ای می توان 
برای کمک به رفع مشکلات حقوقی بانکی 
ایجاد کرد، اما نمی توان قول داد قضات 
تحت نظارت ما تصمیم بگیرند چرا که 

قاضی مستقل است.

معاون توسعه و برنامه ریزی فرمانداری سیرجان گفت: ۱۰ 
طرح کشاورزی و دامپروری با اعتبار ۱۷۵ میلیارد ریال در 

هفته جهاد کشاورزی در سیرجان افتتاح شد.
 اکبر عباسپور گفت: در ششمین روز از هفته جهاد 
کشاورزی، ۱۰ طرح تولیدی کشاورزی و دامپروری با 
اعتبار ۱۷۵ میلیارد ریال و اشتغال زایی ۴۳ نفر به بهره 

برداری رسید.
اکبر محمودآبادی، مدیر جهاد کشاورزی سیرجان نیز 
گفت: یکی از طرح های افتتاح شده امروز، پروژه آبیاری 
تحت فشار قطره ای روسطحی در زیدآباد به مساحت ۱۰۰ 
هکتار با اعتباری بالغ بر ۲۲ هزار و ۳۰۰ میلیون ریال می 
باشد که از این مبلغ، ۱۷ هزار و ۵۰۰ میلیون ریال اعتبار 
بلاعوض دولتی و ۴ هزار و ۸۰۰ میلیون ریال آورده شخصی 

متقاضی است.
به گفته او اجرای این طرح، صرفه جویی ۵۰ درصدی 
مصرف آب و افزایش ۲۰ درصدی محصول پسته را به 

همراه خواهد داشت.
محمود آبادی می گوید:پروژه پرواربندی با ظرفیت ۵۰۰ 
راس گوسفند به منظور تولید گوشت قرمز با اعتبار  ۱۰ 
هزار و ۶۲۵ میلیون ریال که ۲ هزار و ۱۲۵ میلیون ریال آن 
آورده شخصی و ۸ هزار و ۵۰۰ میلیون ریال آن تسهیلات 

بانکی است از دیگر پروژه های افتتاح شده امروز بود.
مدیر جهاد کشاورزی سیرجان گفت:همچنین پروژه 
پرواربندی ۲۰۰ راسی گوسفند نیز در کهن شهر سیرجان 
با ظرفیت تولید ۸ تن گوشت قرمز با اعتبار ۸ هزار و ۴۰۰ 

میلیون ریال امروز افتتاح و به بهره برداری رسید.

بـه منظـور جلوگیـری از افـت فشـار و قطعـی آب در 
مناطـق مختلـف شـهر کرمان،پمپ هـای غیرمجـاز 
آب سـاختمان هـای مسـکونی و تجـاری که بـه طور 
مسـتقیم روی شـبکه نصب شـده اسـت ،جمع آوری 

می شـود.
 سرپرست روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 
کرمـان با اعـلام ایـن خبـر گفـت: بـه کلیـه مالکانی 
کـه پمـپ آب را به صـورت مسـتقیم به شـبکه وصل 
کرده انـد ، اخطـار داده می شـود تـا ظرف مـدت یک 
هفته نسـبت بـه نحـوه اسـتفاده صحیـح از پمـپ به 
صورت تعبیه منبع ذخیـره آب بیـن راه کنتور و نصب 
پمپ بعـد از  مخزن اقـدام کننـد ، در غیر ایـن صورت  

تاسیسـات غیر مجاز جمـع آوری و انشـعاب آب قطع 
خواهد شـد.

قاآنـی بـا بیـان ایـن مطلب کـه برخـی از مشـترکین 
با نصـب مسـتقیم پمـپ بـر روي شـبکه توزیـع آب، 
حقوق شـهروندي را رعایـت نمي کنند و ایـن موضوع 
دسترسـي عادلانه همه مردم  به آب شـرب را با چالش 
مواجـه می کنـد ،افـزود: مدیریـت مصـرف بهینه آب  
مي توانـد موجب عبـور بـدون تنـش از تابسـتان گرم 
امسـال شـود. او در پایـان از شـهروندان درخواسـت 
کرد:در صورت مشـاهده هرگونـه  اسـتفاده غیر مجاز  
آب شـرب به وسـیله نصـب انشـعاب و یـا پمـپ و...با 

شـماره ۱۲۲ تمـاس و اطـلاع رسـانی کنند.

استاندار کرمان با اشاره به مشکل بانکی فضای کسب و کار گفت: باید به این باور برسیم 
که تامین مالی را از بانک ها به دیگر روش های نوین از جمله بازار سرمایه ببریم که این 

اقدام راه نجات اقتصاد کشور است.
محمدمهدی فداکار در هفتاد و چهارمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش 

خصوصی استان کرمان افزود:بانک یک بنگاه اقتصادی است نه خیریه.
او اظهارداشت:بانک ها در واقع رقیب بنگاه های اقتصادی استان هستند لذا بایستی برای 
حمایت از بنگاه های اقتصادی از روش های نوین تامین مالی استفاده کنیم؛زمانی که 

ایده سرمایه گذاری را می توان به بورس برد، چرا اینکار را نمی کنید؟
استاندار کرمان با اشاره به اینکه فعالان اقتصادی استان معتقدند عمده مشکلات فضای 
کسب و کار کرمان در بانک ها،تامین اجتماعی و مالیات خلاصه می شود گفت:بایستی 
دوره های آموزشی در این استان برگزار شود و از کارشناسان این حوزه ها مشاوره بگیریم 

که آنان راهکار ارائه دهند.
او تصریح کرد:راههای قانونی برای رفع مشکلات فعالان اقتصادی در حوزه تامین 
اجتماعی وجود دارد که فرایند رفع این مشکلات باید در دوره های آموزشی روشن شود.
فداکار افزود:طرح های توسعه یا واحدهای در حال راه اندازی استان کرمان نیز به شکل 
عمده در فرایند صدور مجوزها یا زیرساخت ها مشکل دارند که باید مشکلات آنان نیز 

احصا و مشخص شود.
او با اشاره به اینکه مشکل اصلی راه اندازی واحدهای تولیدی فعال استان کرمان تامین 
آب و برق است گفت:کارخانه فولاد راور باید نزدیک به 7۰۰ میلیارد تومان اعتبار 
)نزدیک به اعتبار سرمایه گذاری شده در احداث این کارخانه( هزینه کند که از زرند 

برق ببرد.
3۰ میلیون مترمکعب آب خلیج فارس برای شرب 

نماینده عالی دولت در استان کرمان همچنین گفت: قرارداد آب انتقال آب از خلیج 
فارس برای شرب استان کرمان،تامین ۳۰ میلیون مترمکعب آب را شامل می شود که 

۲5 میلیون مترمکعب از آن مربوط به کرمان و مابقی سهم رفسنجان است.
او ابراز داشت:مشکل افزایش قیمت لوله برای سال آینده حل می شود لذا امیدوارم امسال 

با مشکل آب مواجه نباشیم.
فداکار افزود:از جمله دلایل مهم بروز کم آبی در حاشیه شهر کرمان انشعابات غیرمجاز 

بوده زیرا خطوط این منطقه تقویت نشده و مشکل در میزان سرانه آب است.
او ادامه داد:امسال کمبود را در پیک)اوج(مصرف آب شرب کرمان،شاهد خواهیم بود اما 

امیدواریم طرح انتقال آب خلیج فارس به کرمان برای سال آینده آماده باشد

مقابله با بیابان زایی، تلاش نسل ها
 اسـتان قـم کـه در منطقـه خشـک و نیمه 
خشـک قرار دارد ،حـدود 1۷8 هـزار هکتار 
اراضـی بیابانـی دارد از مناطقـی اسـت کـه 
لـزوم اجرای طـرح هـای بیابـان زدایـی در 
آن بیـش از نیم قـرن در حال اجراسـت. 1۰۵ 
هـزار هکتـار از اراضی اسـتان قم در دشـت 
مسـیله، حسـین آبـاد میـش مسـت و کوه 
نمـک از کانـون هـای بحرانـی ایجاد گـرد و 
غبار اسـت که عملیـات احیای ایـن مناطق 
در سـطح 1۵ هـزار هکتـار تاکنـون صورت 
گرفته اسـت. از جمله اقداماتی کـه اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیـزداری اسـتان قم برای 
مقابلـه بـا بیابان زایـی کاشـت بـذر و نهال، 
مدیریـت هرزآب بـا طرح های چاله فلسـی، 
مالچ پاشـی و طرح هـای آبخیزداری اسـت.

سنا
: ای

بع
من

اغلب بانک ها دنبال 
واحدهای تولیدی بزرگ 

هستند

افتتاح 1۰ طرح کشاورزی و دامپروری در سیرجان

پمپ های غیرمجاز نصب شده بر روی شبکه آب شهر کرمان 
جمع آوری می شود

استاندار کرمان: روش های نوین تامین مالی 
راه نجات اقتصاد کشور است

نماینده مردم شهرستان های 
سیرجان و بردسیر:

خبر

امام جمعه کوهبنان گفت:کشاورزان کاشت گندم 
را در اولویت کاشت محصول قرار دهند.

ورزی  کشا در  گفت: جعفری  الاسلام  حجت 
محصولاتی کشت شود که آب کمتری نیاز دارند 
کشاورزان کاشت گندم را در اولویت قرار دهند 
ا  ر ر ن گندم کا ورزا ورزی نیز کشا د  کشا و جها

تجلیل و تشویق کند.
 امام جمعه کوهبنان با استناد به کلام نورانی امام 
نسان را به نماز و زکات  وند ا رضا )ع( گفت:خدا
امر کرده، زیرا قبولی این دو در گرو هم هستند 
ز خودش و  نسان را به تشکر ا وند ا ز طرفی خدا ا

والدین سفارش و تاکید کرده است.
ا به صله رحم و  نسان ر ند ا و و  می گوید: خدا ا

ارتباط با فامیل ولو با سلام کردن و احوال پرسی 
کوتاه دعوت کرده است.

د  خردا  ۲۶ گفت  کوهبنان  جمعه  مام  ا
اسلام  رشید  ن  ا ز با سر شهادت  لروز  سا
و  د  نژا نیک  و  هرندی  ر  نی،صفا ما ا یی، ا ر بخا
ن  چمرا مصطفی  دکتر  شهادت  م  یا ا همچنین 

است.
نی  جها هفته  کوهبنان  جمعه  خطیب  گفته  به 
ید ضمن  با ریم   دا پیش  در  ا  ر زیست  محیط 
قدردانی از محیط بانان با کسانی که در راستای 
نات و پرندگان  تخریب محیط زیست، شکار حیوا

اقدام می کنند طبق قانون برخورد کرد.
حجت الاسلام جعفری گفت:  ما در بحران آب و 

ریم لذا باید در  ر دا لی قرا خشک سالی های متوا
مصرف آب صرفه جویی کنیم.

او می گوید: اول تیرماه روز تبلیغ و اطلاع رسانی 
ره  دا ز دوستان ا دینی نام گذاری شده که باید ا
طلبه ها  و  مبلغین  کوهبنان،  اسلامی  تبلیغات 

تشکر کنیم.
که  کنیم  تلاش  گفت:  کوهبنان  جمعه  مام  ا
ما  ز  ا قیامت  روز  در  تا  نشوند  غریب  مساجد 
نی و  دا با ن، آ یت کنند لذا در رونق، عمرا شکا

روشنایی مساجد همکاری کنیم.
منا  ا هیات  : می گوید  کوهبنان  جمعه  خطیب 
باید به نظافت و روشنایی مساجد توجه ویژه ای 

داشته باشند

تاکید بر کشت گندم در کوهبنان

عنوان: ژرمینال
نویسنده: امیل زولا

ترجمه: سروش حبیبی
انتشارات: نیلوفر

ژرمینال Germinal رمان برجسته امیل زولا، رمان نویس، 
سال  در  که  است  فرانسوی  روزنامه نگار  و  نمایشنامه نویس 
۱885 منتشر شد. امیل زولا مهم ترین نماینده مکتب ادبی 
این کتاب متوجه  با خواندن  ناتورالیسم است و بدون شک 

چرایی این موضوع خواهید شد.
تاریکی، رنج و بدبختی در سراسر کتاب دیده می شود. کمتر 
لذت  احساس  خواننده  که  دارد  وجود  کتاب  در  قسمتی 
کند و شاد باشد و یا بتواند لبخند کوچکی بزند. نه ما و نه 
شخصیت های داستان حتی در لحظه ای که جشنی در حال 

برگزاری است نیز حریف حجم گسترده بدبختی نمی شویم

فراخوان نهمین رقابت بین المللی طراحی 
Socio- پوستر اجتماعی سیاسی

Political 2۰22 منتشر شد.
مهلت: ۳۰ خرداد ۱۴۰۱

این مسابقه توسط مرکز اجتماع بین المللی جوانان )MDSM( در 
Oświęcim، لهستان برگزار می شود.
* چه کسانی می توانند شرکت کنند؟

شرکت در این مسابقه برای هنرمندان حرفه ای از سراسر جهان 
آزاد است.

* موضوع رقابت امسال:
»خلاقیت برای حقوق بشر«

* شرایط آثار:
شما می توانید حداکثر سه پوستر اجتماعی و سیاسی ارسال کنید.

لینک ها و دانلود ها:
سیاسی  اجتماعی  پوستر  طراحی  المللی  بین  رقابت  وبسایت 

Socio-Political

کتاب

فراخوان 


